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**  **  **  **  ** 
 

 
Tato kniha je věnována těm metafyzikům západního světa, kteří dosud nerozšířili svůj rámec 
spekulací za hranice věcí tělesných. Zabývá se problémem Aeroformů neboli neidentifikovaných 
létajících objektů a zabývá se jejich povahou, původem a důvody jejich vniknutí do tohoto 
historicky vrcholného okamžiku. 
 
Oddělení vědy od metafyziky a okultismu je libovolné a toto musí být uznáno, pokud má být 
problém pochopen. To platí i pro existenci éteru (ů) a principu vzniku. Zde citovaní komunikátoři 
jsou exkarnovaní lidé, ale to, co říkají, je bez filozofických předsudků a nespoutané náboženstvím. 
 
Kompilátor této knihy může doufat jen v to, že se dostane k některým čtenářům natolik vnímavým, 
že si její stránky bez předsudků prohlédnou a pokusí se problém zvážit jako celek. Budoucí léta 
přidají mnoho k jeho obsahu, ale základní výklad nebude rozporován ani narušen.  
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PŘÍCHOD STRÁŽCŮ 
 
 
 

(*) 
 
 

- P Ř E D M L U V A - 
 
 
 
V této předmluvě se pokusíme být na tak složité téma co nejstručnější a uděláme o něco více, než 
že popíšeme současnou situaci, základní myšlenky, důvody, proč je pro mnoho lidí obtížné je 
přijmout, a zdroje. informací nabízených v hlavní části textu. Stručně řečeno, celá naše moderní 
civilizace je konfrontována s určitými znepokojivými a nevysvětlitelnými událostmi, které zahrnují 
jak velké nebezpečí, tak velkou naději – a že v naší současné kultuře, ve vědě, náboženství nebo 
filozofii je málo, co nám umožňuje o těchto skutečnostech inteligentně přemýšlet, nebo je dokonce 
přijmout jako objektivní a jako zásadní. 
 
Vpád Aeroformů a Vesmírných lidí začal svou současnou fázi před nějakými osmi lety - ačkoli se 
dnes předpokládá, že k podobným událostem došlo v minulých staletích více než jednou. Možná 
nějaký budoucí historik (pokud vůbec nějaký) bude věnovat svazek Stručné historii lidské hlouposti 
ve 20. století a vybere si těchto osm nebo deset let jako neuvěřitelný vrchol svého tématu. Není 
třeba podrobně popisovat neznalost, dětinství, pseudovědecký nesmysl, ukecanou hloupost nebo 
tisk a rozhlas, fanatismus a neschopnost úřadů. Záznam je v milionech tištěných slov a je 
nechutný k zamyšlení. Tato fáze pokusu o přípravu ze strany Strážců se rychle blíží ke konci a 
celkově byla neúspěšná. Hrubým odhadem by mohlo být, že ze 160 milionů lidí ve Spojených 
státech méně než milion přijímá existenci „talířů“ a dalších aeroforinů jako faktickou a objektivní. A 
není pravděpodobné, že desetina z nich je duševně připravena na události, které se 
pravděpodobně blíží. Kromě ubohé hrstky je nenašel nikdo, kdo by je připravil – a všechny 
nahromaděné hlouposti našeho století se spikly, aby je zakopaly. 
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Stejné důvody, které vedou k tomuto „zapadnutí“ inteligence hUlll8.ll, budou očividně bránit 
současnému přijetí této brožury1 a mohou být poněkud zkresleny následovně. (1) V každém 
skutečném chápání jsou metafyzické a filozofické myšlenky. Aeroformy a západní mysl je silně 
předurčena importování takových myšlenek do toho, čemu se říká 'věda• - i když spekulativní věda 
a matematika vždy končí metafyzikou, pokud nejsou libovolně definovány. (2) Čistě vědecké 
myšlenky a koncepty, jichž se tyto stránky dotknou, nemají status učebnice a jsou považovány za 
příliš spekulativní na to, aby se vážně zabývaly (alespoň technickou vědou). (3) Vysvětlení 
Aeroformů a dalších jevů zde uvedené jsou schváleny a vykládány vtělenými lidskými bytostmi, 
které mohou a také komunikují se zde žijícími lidmi různými způsoby•, jakož i samotnými 
éterickými bytostmi, které nejsou vtělenými hUlllans. To samozřejmě vyvolává obrovský otazník v 
myslích milionů lidí, předpojatých a neinformovaných. 
 
Nedá se nic dělat s lidmi tohoto typu, alespoň ne žádným rychlým a naléhavým způsobem; obsah 
těchto stránek jim tedy nic nepřinese. (4) Na takzvané éterické neboli "4-D" vysvětlení budou 
pohlížet s nepřátelstvím ortodoxní religionisté a velmi pochybně i většina západních okultistů - 
kteří by možná měli vědět lépe, ale nevědí. Jedním z nejděsivějších aspektů celé této kulturní 
slepé uličky je téměř beznadějná nedostatečnost okultních znalostí jak na Východě, tak na 
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Západě, o faktech tak nesmírné důležitosti. (5) A konečně, návštěva aeroformů a vše, co s tím 
souvisí, vyžaduje snahu přemýšlet v nových pojmech, novými způsoby, zápasit s novými 
skutečnostmi a odmítat staré a hýčkané myšlenky, než které průměrné lidské mysli není nic 
odpornějšího. 
 
Ti z nás, kteří téměř deset let studovali Aeroformy a jevy s nimi spojené, si dobře uvědomují, že 
značná hrstka lidí na celém světě má správné základní informace, z nichž někteří zastávají vysoké 
autority v civilní vládě, v ozbrojených službách a ve světě vědy. Tito lidé vědí, že jsou hluboce 
znepokojeni, ale téměř bezmocní tváří v tvář problémům takového charakteru a rozsahu. 
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To nás přivádí k další zřejmé poznámce, že vše v této brožuře nemůže být nic jiného, než náčrt a 
nástin planetární situace. Z tisíce možných otázek jsou zodpovězeny dvě nebo tři – přesto jsou 
tyto dvě nebo tři základní, životně důležité a prvořadé. 
 
Naznačuje se také několik dobrých důvodů, proč, pokud nejste neobvykle vnímaví a dobře 
informovaní, byste neměli číst tyto stránky nebo o nich příliš mluvit, pokud tak činíte, ani se 
nepokoušet vyvrátit další již tak znepokojené problémy ortodoxie ve vědě, vládě a náboženství.* 
 
O sděleních citovaných na následujících stránkách zde řeknu pouze to, že „éterické“ neboli „4-D“ 
vysvětlení bylo poprvé oznámeno na podzim roku 1946 – a že pod něj lze logicky zahrnout 
všechna data nashromážděná od té doby – že tomu neodporují žádná pozdější data – a že dosud 
nebylo nikde nabídnuto žádné jiné vysvětlení, které by bylo jakkoli adekvátní, ani ve skutečnosti 
stálo za papír, na kterém je napsáno, když se pokouší pokrýt všechny aspekty jevů. 
(Comunicators) kdy stáhli nebo v podstatě pozměnili jakákoliv prohlášení, která jim byla poprvé 
poskytnuta – ačkoli tato byla rozšířena aplikací na nové události. To, co se chystáte číst, jsou 
stenografické a magnetofonové nahrávky hlubokého transu mediumity, podané prostřednictvím ne 
-odborného média Marka Proberta, nyní široce známého pro své (Poznámka: V době tohoto 
třetího tisku (květen 1956) se éterické interpretaci dostává velmi příznivé pozornosti, zejména mezi 
anglickými vyšetřovateli. Komentáře ve Spojených státech také ukazují rostoucí zájem a 
schválení. ML) 
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pozoruhodné dary. Tato sdělení byla intenzivně studována již přibližně osm let a zjistili jsme, 
že NAŠI NEVIDITELNÍ PŘÁTELÉ JSOU VZDĚLANÍ A ČESTNÍ LIDÉ, KTEŘÍ JSOU VE VŠECH 
SMĚRECH DOBŘE NALADĚNI A DYCHTIVÍ POMOCI. 
 
Těm, kteří to považují za pouhou nestydatost, předkládáme vysvětlení Aeroformů, které podávají ti 
na „druhé straně života“, máme jen jednu žádost: Nebudete přehlížet údajné zdroje informací a 
zvážíte materiál ?  Ze své podstaty, jako věda a jako metafyzika a jako jediné nabízené vysvětlení, 
které „zachraňuje“ všechny fáze jevů. Co vás zajímá, odkud pochází, POKUD odpovídá na vaše 
otázky racionálně a s přiměřenou úplností ?  Nebo zkuste sami říci něco racionálního a 
srozumitelného – nezapomeňte, že mnoho milionů lidí přijímá „transcendentální“ komunikaci 
jako často platnou a autentickou. 
 
Jsou i tací, kteří říkají: „Věříme v přežití a komunikaci – a každou noc v roce se konají tisíce 
‚seancí‘. Proč se celá záležitost už dávno nevyjasnila ?" Aniž bychom podceňovali psychické 
přínosy spiritismu, je to příliš důležitá otázka na to, aby se dala řešit přehnaně milou diplomacií. 
Průměrný vtělený člověk neví nic o éterických světech. Nezdržuje se v nich po smrti, zde se o nich 
nic nenaučili a vstupuje do vibračních rychlostí astrálních světů a substance a přebývá v nich. 
Vesmír se hemží životem v každé části a každý z nás jde na své vlastní místo svým vlastním 
fyzickým a duševním „gravitačním“ nucením, stejně jako skutečně klesá železo nebo plave korek 
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nebo stoupá plyn (ve vodě – poznámka zpracovatele, Ivo A. Benda). Několik lidí občas vstoupí do 
éterických oblastí prostřednictvím určitých karmických podmínek (jak tomu může být v případě 
některých komunikátorů Rolf Telano.) Bylo nám řečeno, že Éteriané umírají ve své vlastní rovině a 
obvykle se tam po velmi krátké době reinkarnují. Při snaze vysvětlit a porozumět těmto jevům 
NAVŠTÍVENÍ mějme vždy na paměti, že jsou nesmírně složité, složité jako Vesmír sám, že 
neexistuje žádné zjednodušené vysvětlení a pro naše myšlení existují pouze náznaky a vodítka a 
„linie pravděpodobnosti“. Ne, „duchovní komunikace“ v širokém a obvyklém smyslu během těchto 
posledních osmi let hádanek a složitostí nepomohla. A velké okultní řády, jak bylo dříve 
naznačeno, sotva byly v lepším případě, pokud jde o nějaké hodnotné prohlášení. Ale Řídící 
Marka Proberta, alespoň 16 nebo více, kteří tvoří „Vnitřní kruh“, se již dlouho ukázali jako osoby s 
velmi vysokou úrovní inteligence. Osobně studovali různé aspekty éterických světů a mají k nim 
přístup – což je možné, stejně jako všechny ostatní věci, těm, kteří mají vytrvalou vůli a touhu. Tu 
a tam se samozřejmě najdou jiní podobného kalibru, jak na naší rovině, tak na astrální a éterické 
úrovni, kteří také mají znalosti a touhu sloužit lidstvu. Těm, stejně jako Řídícímu Marku Probertovi, 
uznáváme velký a nesplatitelný dluh.     andele-nebe.cz 
 
Možná je to nejlepší místo, kde můžeme našim čtenářům připomenout, že to, co se zde uvádí, má 
povahu neformální konverzace – nikoli přednášek nebo vědeckých esejů či pojednání. Stejné 
myšlenky jsou zopakovány 
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pod různými úhly a některé výrazy se na první pohled zdají protichůdné, ale ty se obvykle vyjasní 
při malém zamyšlení. A nedostatek jakéhokoli vědeckého školení a slovní zásoby na straně 
zprostředkovatele (Mark Probert) ztěžuje přesnost a preciznost ovládání. Takové záležitosti budou 
snadno pochopitelné čtenáři obeznámenými s psychismem a mediumismem obecně. Zdá se také 
vhodné vzít si o několik stránek více na shrnutí éterického vysvětlení neboli teorie „4-D“, aby se 
usnadnilo porozumění řeči o Kontrolách. 
 
Éterické neboli „4-D“ vysvětlení Aeroformů: 
 
Aeroformy (létající disky atd.) jsou z větší části NOUZOVÉ; to znamená, že se do naší roviny 
vnímání vynořují z časoprostorového referenčního rámce, který je odlišný od našeho vlastního. 
Proces lze popsat jako PŘEMĚNU ENERGIE a ZMĚNU FREKVENCE VIBRACÍ. Po provedení 
této změny se disk nebo talíř stanou viditelnými a hmatatelnými. Zdá se, že JE to to, co nazýváme 
pevnou látkou, dokud se rychlost energie znovu nepřemění. Jde o proces MATERIALIZACE a 
DEMATERIALIZACE (mat a demat). Energie navždy mění své formy. Neviditelná pára se stává 
viditelnou párou, pára se stává kapalinou a kapalina pevnou látkou (ledem). Tato pevná látka se 
pod náporem tepla „dematerializuje“. Elektřina, „tok“ neviditelných elektronů, může být 
produkována zářivou energií, ale našim smyslům se jeví jako světlo, teplo, barva, zvuk a pohyb. 
Jsou barvy, které nevidíme (pod červenou a nad fialovou), a zvuky, které neslyšíme. Žijeme v moři 
vln, záření, emanací, vibrací, ale naše smysly dokážou přímo reagovat jen na několik z nich, naše 
přístroje jen na několik dalších. To vše je ve vědě samozřejmostí – a metafyzickému a okultnímu 
myšlení je to stejně dobře známé po tisíce let. 
 
Stejně jako existuje spektrum zvuku a barev, existuje také spektrum hmatatelnosti. To je trochu 
složitější na pochopení. To, co by se dalo nazvat horním koncem tohoto spektra, je dostatečně 
známé; páry, plyny, samotný vzduch, záření všeho druhu nelze dotykem detekovat. Jakákoli 
pevná látka se může odpařit, a tak zmizet z našeho vnímání. Ale důležité je, že hmota může být 
také příliš hustá na to, aby se jí bylo možno dotknout. To, co nazýváme pevnou hmotou, je ve 
skutečnosti široce rozevřená síť s nesmírnými vzdálenostmi mezi „částicemi“ v atomech – jak 
každý školák ví. Předpokládá se, že olovo je velmi hustý kov, ale jeho krychlový palec (řekněme) 
by teoreticky mohl být stlačen na špendlíkovou velikost a dále na neviditelnost, a stále by mezi 
atomy a atomy byla spousta „místa“. jejich části. Tato olověná částice by pak byla neviditelná a 
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nedotknutelná – a prošla by jinými látkami, jako je dřevo nebo korek nebo ocel, stejně snadno jako 
kulka z pušky vzduchem. Je snadné vidět, že mohou existovat (a skutečně existují) hmotné světy 
– světy husté substance, kterých se nemůžeme dotknout, protože jsou příliš husté, ne příliš řídké. 
A některé z těchto objektů mohou být občas dotykové, ale přesto neviditelné (barvy, které 
nevidíme) a vydávají všechny druhy zvuků, které neslyšíme. 
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Tyto světy se mohou vzájemně prolínat s našimi a na oplátku mohou být vzájemně proniknuty 
jinými s ještě vyšší hustotou a naše normální smysly by nikdy žádný z nich nehlásily. Pokud mají 
být Aeroformy chápány v jejich skutečné povaze, jako Emergenty, je nezbytné, aby tyto základní 
myšlenky byly jasné v naší mysli. 
 
Tato extrémně hustá hmota neviditelných světů se rovná Éterům a také Prostoru. Prostor není 
nicota. "Prázdný prostor" není ani nápad, ale pouze vokální zvuk, který nahrazuje myšlení. Je 
pravděpodobné, že existuje „nekonečná“ řada éterů, (dimenzí, realit – to jsou dnešní termíny 2023 
– poznámka zpracovatele, Ivo A. Benda) tj. vibračních rychlostí extrémně husté látky [*] – a tato 
látka reaguje na hru jemnějších sil, včetně „energie“ [**] mysli. nebo myšlenka. V éterické hmotě 
lze myslet na existenci jakéhokoli tvaru, a pokud lze jeho vibrační rychlost snížit do správného 
bodu (snížení hustoty), lze tvar nebo předmět vidět a dotknout se ho v naší rovině. Pokud se 
frekvence vibrací znovu zvýší, objekt zmizí. Pokud bychom odpařili a poté znovu zkondenzovali 
cihlu, přičemž by se forma páry udržela ve stejném původním objemu, operace by byla analogická. 
 
Důležitost této hmoty hustoty, pro náš současný dotaz, pramení z velké části z opakovaného 
tvrzení Kontroly, že Disky „pocházejí ze světů hmoty stotisíckrát hustší než hmota, kterou vnímáte 
svými smysly“. Nemůžeme zde obhajovat nebo prozkoumávat koncepty obsažené v takovém 
prohlášení, ale budeme je muset trochu nahlédnout, máme-li i jen vzdáleně porozumět skutečné 
povaze aeroformů. Naše dosavadní poznámky o hustotě se fyzikovi mohly zdát velmi naivní a 
může být užitečné krátce citovat matematika Lindy Millarda: 
 
„Ve vědecké literatuře – tedy technických časopisech – se uvádí více než jeden druh hustoty. 
Nejčastěji používanými pojmy jsou kromě hmotnostní hustoty elektronová hustota (počet elektronů 
na jednotku objemu) a hustota energie. Význam hustoty zrn se zdá být samozřejmý. Hustota 
vibrací, i když se jako taková uvádí zřídka, může být vyjádřena spojením dvou dalších druhů 
hustoty ve společné oblasti: Vysoká hustota zrna s nízkou hustotou hmoty. 
 
"Všechny diskuse, ve kterých se používá slovo hustota, by měly specifikovat, jaký druh hustoty je 
myšlen. Je to hmotnostní hustota nebo hustota zrna, nebo něco jiného, jako je hustota energie 
nebo hustota výkonu. Výkon je stejný jako práce dělená časem během v níž je práce vykonána, 
zdálo by se, že hustota výkonu může v některých případech znamenat práci vynásobenou 
frekvenční hustotou a v některých jiných případech hustotou energie na periodu vibračního cyklu... 
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Lindy Millard, uvažováním z elektrických analogů, také provedla rigorózní matematické odvození 
následujícího zobecněného základního vzorce pro samotný éter, kde se šíří optické vlny. 
 
Frekvence při rezonanci   =                                  V 
                                                                    ------------------- 
Druhá odmocnina tlaku nad                              TLAK 
                                                                    ------------------- 
K x druhá odmocnina hmotnostní hustoty         K x V 
                                                                    ------------------- 
                                                                HUSTOTA HMOTY 
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kde K je konstanta, která může záviset na hmotné látce nasycené éterem. Frekvence závisí na 
inverzní druhé odmocnině hmotnostní hustoty samotného éteru. 
 
Relativisté, kteří jsou přesvědčeni, že koncept éteru byl opuštěn a zcela vytlačen současným 
matematickým přístupem, by měli prozkoumat studie R. Wussowa, C. F. Kraffta a Hermanna 
Frickeho. 
 
Jeden z citovaných komunikátorů, Yada di Shi'ite, nám poskytuje velmi užitečnou ilustraci. Zvažte, 
říká, hnízdo deseti kuliček, které se mohou volně pohybovat v sobě, jaké často vyřezávají 
orientální řemeslníci. Pro jakýkoli bod, řekněme, uvnitř nejvzdálenější koule, bude odpovídající bod 
na její vnější straně a na vnější a vnitřní straně druhé koule a třetí a tak dále, skrz všech deset 
soustředných koulí. Jakýkoli objekt na jakékoli kouli se může vynořit v odpovídajícím bodě na 
jakékoli jiné; a protože neexistuje žádný „prázdný prostor“, který by se dal překročit, ale masivní 
kontinuita éterů vyplňuje vše, ‚překročení‘ nebude vyžadovat čas. Co se děje, je opět přeměna 
energie nebo změna vibračních rychlostí nebo akce objevující se ve změně formy. Ilustraci 
samozřejmě nelze posouvat příliš daleko, ale bez určité míry obrazového myšlení se to jen těžko 
obejde a často to pomůže věci zjednodušit. Stejný obrázek soustředných koulí je užitečný pro 
pochopení „Forteanských pádů“, všech druhů věcí „z nebe“ – dobře ověřeného jevu. Zapadá také 
do pozoruhodného grafu nebo náčrtu Země a přilehlých éterických zón, poskytnutých éterickými 
komunikátory Dr. Geraldu Lightovi a reprodukovaných na konci této brožury. 
 
Existuje velmi hluboké okultní rčení, že „jste tam, kde je vaše vědomí“ (pokud ne, kde jste ?). 
Stejně tak je pravdivé říci, že disk nebo éterická loď JE všude tam, kam je umístí její vibrační rasa, 
na Venuši nebo Mars nebo na naši Zemi nebo v ní, nebo pět mil hluboko pod moře. Éterickou 
hmotu lze „naladit“ a tu a tam jsou záležitosti frekvencí, hustot, vlnových délek – nikoli prostorové 
pozice v trojrozměrné prázdnotě !!  Samozřejmě není konec metafyzickým jemnostem, které jsou v 
tom všem obsaženy, ani spekulativnímu vědeckému myšlení – nebo naší nevědomosti. Ale zdá 
se, že lidská rasa nyní dostává své instrukce ABC – a možná se pár z nás dostane až k D a E – 
což by v každém případě mělo vypovídat o inteligentních 
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poslech pro naše "4-D" vysvětlení. 
 
Věda teprve nyní začíná se zkoumáním subatomární hmoty; spolu s tím musí jít nové koncepty 
prostoru, času, éteru (éterů), tele- nebo aportace, energického charakteru myšlení – a také velmi 
důležité, reality komunikace s éterickými národy, Hvězdnými poutníky a Strážci, a s moudrými a 
dobrými lidmi naší vlastní rasy, kteří jsou v oblastech takzvaně mrtvých, ale ve skutečnosti velmi 
živí - mnohem živější než my tady, uzavřeni v sebevědomí a nevědomosti.     andele-svetla.cz 
 
Může také usnadnit pochopení „Komunikace“, pokud poskytneme stručná biografická data týkající 
se Řídících. Co se týče samotných schůzí, konají se vždy za plného osvětlení, bez jakýchkoli 
formalit a zvláštních omezení; prostředník (médium) sedí za malým stolkem a jednoduše „jde spát“ 
a jeden řídící za druhým přes něj mluví, přičemž si volně vyměňují otázky a odpovědi. Osobnosti 
jsou velmi odlišné a plně integrované a byly rozsáhle zpochybňovány vědci, lingvisty a 
výzkumnými pracovníky. V obvyklém významu tohoto výrazu neexistují žádné fyzikální jevy. 
Setkání se konala alespoň jednou týdně již nějakých osm let a ve všech velkých městech na 
Svahu Pacifiku. 
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BIOGRAFICKÉ POZNÁMKY TÝKAJÍCÍ SE  
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ŘÍDÍCÍHO MARKA PROBERTA 
 
 
 
LINGFORD, CHARLES: Jeden z prvních řídících. 'Přešel' na přelomu tohoto století a ještě jako 
mladý muž. Svého času tanečník a bavič. Svobodný. Má chytrou a aktivní inteligenci a jemný 
smysl pro humor. Zabývá se hudbou a malířstvím a také vědeckými a filozofickými záležitostmi - 
jak naznačují jeho citované poznámky. 
 
EDISON, THOMAS: Příliš známý na to, aby zde žádal o komentář. Komunikoval prostřednictvím 
mnoha různých médií a udržuje svůj vědecký zájem a práci. 
 
LAO-TSE nebo LAO-TZU: b. 604 před naším letopočtem (encyc.), ale „žil mezi lety 550–600 př. n. 
l. ve městě zvaném K'uhsien. Patřil k bohaté a vzdělané rodině a nepotřeboval pracovat pro 
císařskou knihovnu, přesto tam trávil spoustu času hloubáním nad knihami. Později se stal 
potulným mudrcem. Ve skutečnosti vůbec nepsal, ale jeho výroky sestavili jeho učedníci. Měl ženu 
a sedm dětí a podle zvyku několik konkubín. Asi v padesáti letech opustil svou rodinu a 
následovníky a byl vzat do mystické školy Bílého bratrstva. Zemřel se šťastným úsměvem ve věku 
osmdesáti dvou let.“[*] (mimořádný intelekt a skutečně velký filozof; ústřední postava taoismu. ml) 
 
LO SUN YAT: "V roce 1650 n. l. se ve velmi chudé rodině narodil chlapec jménem Chui Fu Yang. 
Byl tak jemné postavy, že se myslelo, že by měl být dívkou, dokud nebylo objeveno jeho tělo." 
Obsahoval obě pohlaví. To bylo považováno za špatné znamení a jeho otec měl v úmyslu ho 
utopit, ale matka ho utajila. Jednoho dne, když se s ním toulala krajinou, narazila na laskavého 
kněze, který se nabídl, že se o něj dobře postará. Ve věku deseti let byl převezen do Tibetu, kde 
zůstal až do svých dvaceti let, stal se lamou žlutého roucha. Protože nemohl tolerovat korupci 
lamaseries, uprchl do Indie, kde byl přijat do tajemné školy Světla a kde o šedesát let později 
zemřel, uctívaný a velmi milovaný Mistr řádu." 
 
PROFESOR (DR.) ALFRED LUNTZ: 
 
"Tato osobnost se narodila v roce 1812 a zemřela v roce 1893. Byl anglického a německého 
původu a narodil se v severním Londýně. Po dokončení středoškolského vzdělání na Etonu se 
zapsal na univerzitu v Heidelbergu, kde studoval filozofii a komparativní náboženství a 
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Oxford, kde získal titul Ph.D. stupeň. Asi ve 40 letech byl vysvěcen na kněze do anglikánského 
společenství. Nebyl překvapen, když zjistil, že přežil smrt, ale byl ohromen zjištěním, že neexistuje 
nebe ani peklo, jak výmluvně učil a věřil. V roce 1946 se stal členem Inner Circle of the Mark 
Probert control." 
 
RAMOND NATALLI: 
 
Tato osobnost se narodila v roce 1598 a zemřela v roce 1652. Byl astronomem a patřil ke Royal 
House of Astronomy v Římě v Itálii.“ (Astronomer Royal ? m.) „Byl studentem práv, blízkým 
přítelem slavné Galileo a tajně bojoval s krvavou rukou inkvizice. Sám byl agnostikem. Byl 
příjemně překvapen, když zjistil, že přežil fyzickou smrt, a pokračoval ve svých astronomických 
studiích na astrálu. Poté, co byl asi dva roky v astrálu, objevil dvě věci, které ho velmi zaujaly: (1) 
že sluneční skvrny byly atomové bouře a (2) atomy se skládají z fotonů různých frekvenčních 
úrovní pohybujících se v řadě kvantových oblouků." 
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ARAKASHI: Zdá se, že o této osobnosti je známo velmi málo. Vše, co Vnitřní kruh může nebo 
řekne, je, že to byl Guru (svatý muž), který žil a zemřel v indické čtvrti Paňdžáb. 1320-98 n. l. - 
učení bylo buddhistické. 
 
RAMA KALOHA: O této osobnosti bylo poskytnuto velmi málo informací, kromě skutečnosti, že to 
byl guru a hinduista vysokého věku, který se čas od času objevoval v indickém parlamentu, když 
byly v sázce kritické otázky. Jeho první patrné vystoupení bylo ve druhé polovině 17. století a 
naposledy, když byl zabit Mahátma Gándhí a Nehrú se dostal k moci. 
 
YADA DI SHI'ITE: Titul Yada znamená Velekněz a také „duchovní život“; Shi'ite znamená klan, 
také "mystický řád". "Tato osobnost se narodila ve městě Kaoti (město chrámů) v civilizaci zvané 
YU (nebo Yuga, Vast Body), skládající se z asi 180 milionů lidí a existující v Himalájích před půl 
milionem let. Yada byl odebrán matce jako dítě a vychován v chrámu, aby se stal Katou (knězem) 
a později Yadou. Byl zabit při prudkém zemětřesení, které zničilo civilizaci YU a 80 milionů jejích 
lidí. Yadovi byl tehdy asi 34 let starý a civilizace YU byla stará 1024 let." 
 
MAHARAJAH NATCHA TRAMALAKI: „Příběh o této osobnosti je takový, že se narodil anglické 
matce a indickému otci v roce 1848 v Dacca v Indii. Jeho rodiče byli bohatí a vlastnili velký 
majetek a syn byl poslán studovat medicínu na Oxfordské univerzitě. Byl to ale básník a filozof a 
po ukončení studia medicíny (aby potěšil svého otce) náhle zmizel. Říká se, že strávil asi deset let 
na cestách po odlehlých oblastech světa a zemřel ve svém domě v Bombaji kolem roku 1915." 
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„Všechny otázky přinášejí další otázky“ (říká Rajah) – „a všechny odpovědi jsou osobní názory – a 
jediným správným pravidlem a odpovědí na životní problémy je nezpochybňovat nic, ale čelit všem 
situacím s odstupem. . .' 
 

-   -   -   -   -   -   -   -   -   -   - 
 
Kontroly opakovaně upozorňovaly, že úplná a dokonalá identifikace jakéhokoli komunikátoru je z 
povahy věci nemožná. Zahrnuje koncept toho, co tvoří identitu, a dokonce i na naší vlastní úrovni 
to nejlepší, co lze udělat, je vytvořit „rozumné přesvědčení“. Řídící tvrdí, že je v silách Vyššího Já 
každého jednotlivce reprodukovat „každý rys, vzpomínku a charakteristiku“ jakékoli zesnulé osoby, 
a přestože pravděpodobnosti mohou být ohromující, musí stále alespoň teoreticky zaostávat. 
konečný a nezpochybnitelný „důkaz“. 
 
 
 
 

(1) 
 

KOMUNIKACE  
 

Z VNITŘNÍHO KRUHU --- 
 
 

HLUBOKÝ TRANZ MÉDIA 
 

MARKA PROBERTA 
 
 

----- 
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Charles Lingford, Řídící (1947) 
 
Kdy se vy lidé naučíte, že existují světy ve světech – že éterické světy se prolínají s vaší rovinou a 
mezi sebou navzájem ?  Vím, že bych neměl vystrkovat krk tím, že budu tolik mluvit o těchto 
talířích, jak jim říkáte, alespoň dokud je neprozkoumám důkladněji. Ale nejsou to plavidla vyrobená 
na vaší planetě [*], ani není nutné předpokládat, že pocházejí z nějaké jiné planety. Zdá se 
nemožné proniknout do vaší hlavy, že předměty mohou přejít z éterické do jiné úrovně hmoty a 
pak se tam objeví, jako by se zhmotnily. Poté mizí dematerializací a vracejí se do éterického 
stavu.     nebe-lidem.cz 
 
Toto je dokonalá analogie k materializacím, kterých jsme byli svědky v seancích, o kterých svědčí 
mnoho vašich učených mužů. Nejen, že se lidské formy zhmotňují, ale „zázračně“ se objevují 
pevné předměty, které jsou často přivezeny z velkých vzdáleností. Říkáte jim aporty, ale aport je 
dematerializován, takže zůstane pouze éterický vzor, a pak jsou původní atomy znovu sestaveny 
do vzoru nebo formy a máte zhmotněný objekt. No, tyto 'talíře', které vás tolik trápí, také vycházejí 
z éterického světa a mohou se do něj vrátit. Účelem těchto návštěvníků je jednoduše přinutit vaši 
pozornost, probudit vás. 
 
(* Nyní široce věřil -- leden 1957. V současnosti se zdá, že psaní 'účelu' je 'regulační akce' 
určitého typu, týkající se našich planetárních záležitostí a pravděpodobně také spojena se 
seismickými podmínkami. ml) 
 
Dojde k mnoha podivným zjevům na obloze, jak jsme vám již na těchto setkáních často říkali. 
Pozor na ně. Tyto „podšálky“ dosahují velké rychlosti částečně díky jejich zvláštnímu tvaru 
bochánku a zvláštnímu pohybu. . . Záměrná nevědomost a nepřátelství vaší doby vůči éterickým a 
astrálním studiím jsou děsivé. Tito návštěvníci nejsou žádní vyvrhelové, ale žijí ve svém vlastním 
světě, složeném z věcí, které vaše smysly přímo nevnímají, a o kterých si tedy dětinsky 
představujete, že tam vůbec být nemohou. 
 
 

Charles Lingford, Řídící Nov., 1953 
 
Ať už bude v souvislosti s tímto konkrétním druhem nebeských jevů následně objeveno cokoli, 
jednou z vynikajících skutečností bude, že prostor není prázdnotou, za kterou byl dlouho 
považován. 
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Také další druh jevu, zcela nemyslitelný v očích většiny vašich fyzikálních vědců, zvaný 
teleportace, bude muset být studován šířeji a vážněji. Faktem je, že bez ohledu na to, jak vzdálené 
může být jedno tělo od druhého ve hvězdných prostorech, "Příroda" má metodu přesunu 
nejrůznějších věcí z jednoho z těchto těl do druhého - nazývanou teleportace - což vše vyvrací 
tvrzení. že 'co jde nahoru, musí jít dolů.' 
 
Zdá se mi poněkud zvláštní, že tak málo lidí napadlo spojovat „disky“ s nekonečnými jinými jevy na 
obloze, jakých se hojně vyskytuje v knihách „jazyka“ Charlese Forta. Když se zmíní, že tyto věci 
padají, létají, chodí nebo se plazí z jiných časoprostorů, o kterých jste hovořili jako o éterech, 
všichni křičí - "ale jsou pevné!" No, aleluja, a žehnej ti, mé dítě! Tak to jsou! A stejně tak vaše 
Země a miliardy dalších těl, které tvoří mnoho ostrovních vesmírů. Ale opět vše závisí na tom, co 
kdo myslí slovem „pevný“. Termín jednoduše odkazuje na jeden z mnoha stavů toho, co se v 
určitém čase volně nazývá hmotou. Ani vaše Země, ani žádné jiné tělo ve vesmíru nevyšlo z 
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„prázdnoty“ nebo stavu nicoty. A říct, že cokoli z toho bylo zplozeno z pole „prapůvodního 
astrálního prachu“ (věda), nebo že to Pán udělal za šest dní a dokončil to sedmého (náboženství), 
stačí k hysterickému smíchu. Ten 'praprach', nehledě na to, že jej můžeme nazývat čistou energií, 
stále musí z něčeho pocházet a že něco musí být v přírodě částicové, a je tomu tak. 
 
Skutečnost, že se zdálo, že studium toho, co se nazývá světlo a kvanta, ubralo z částicové teorie a 
přidalo něco, co se nazývá vlna, nic nemění na skutečnosti, že VŠE má částicovou povahu, jinak 
by zákon změny byl neplatný. Myslím si však, že největším problémem na poli fyziky je současný 
význam spojený se slovem atom. Atom není něco samo o sobě, co by se dalo rozdělit na části. 
Nalít proud neutronových kulek na atom uranu jej nerozbije ani nesrazí jeho kousek, protože ve 
skutečnosti, i když velmi jednoznačně prohlašuji, že vše je částicové, nesmíme toto slovo 
považovat za naznačující poslední kousek něčeho, ale spíše jako pohybové pole a frekvenční 
stupeň rozšířený nebo zmenšený v daném poloměru – jak například můžeme říci, když vybuchne 
atomová bomba: „Trpasličí hvězda ve sluneční soustavě uranového Vesmíru se stala obří Novou“ 
– což jednoduše znamená, že energetické pole se ve svém způsobu pohybu rozšířilo 
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a potřebuje větší objem prostoru, aby mohlo fungovat. Nicméně, ať už těleso operuje v jakémkoli 
měřitelném rozsahu, vypouští ze sebe další pásma energie ve stále se rozšiřujícím poloměru jako 
v nekonečnu, a to až do představy, že vaše vědecká mysl nevymyslela dostatečně citlivý nástroj, 
aby detekoval tato pole působení. 
 
Z nich se nejen Disky objevují ve vašich nižších vibracích, ale také takové věci, jako jsou 
ledopády, krvavé deště a materializace předmětů a materializace bývalých živých věcí. 
 
 

Lingford, řídící, červenec, 1947 
 

(Otázky a odpovědi) 
 
Lingford: Ano, slyšel jsem názor FGH. Postupem času zjistíte, že tyto věci (Disky) budou vyprávět 
svůj vlastní příběh. Z četby a studia víte, že takových jevů bylo mnoho. Právě teď je máte ve 
velkém množství a v širokém regionu, protože svět je na ně v jistém smyslu připraven. Teď už 
potřebujeme jen trochu popostrčit a probudíme se. 
 
(Otázka:) Nemáte tedy v tuto chvíli důvod měnit jejich výklad ? 
 
Ne, nemám. Domníváte se na okamžik, že jakákoli skutečná hmotná věc, jakou znáte, by se 
mohla roztrhnout a roztrhat po obloze, aniž by shořela ?  Nechci říct, že to není materiál, ale 
materiál je takový, že snese teplo a rychlost. 
 
(Otázka:) Existuje tento konstrukční materiál v našem letadle ?  Možná slitina ? 
 
Ano, druh slitiny. Bude jich více a možná různého druhu. 
 
(Otázka:) Jste obeznámeni s doktrínou Lok ? 
 
Ne. Jediná věc, kterou mohu říci o těchto věcech (Discích), je, že kondice nebo stav, ze kterého 
pocházejí, je éterický. Je to materializace a dematerializace. 
 
(Otázka:) Existuje nějaký vztah mezi disky a věcmi, které byly nalezeny (padlé) ? 
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Existují různé způsoby ovládání věcí pomocí dálkového ovládání, jiné než ty, které znáte. Existují 
energie, které věda dosud nezná. Pamatujete si obrázky, které měl Dr. Cosman ?  Pamatujete si, 
že jste ty věci viděli na obloze ?  Je to stejný druh bytostí, kterými byly vytvořeny tyto jevy (disků). 
Všimli jste si na obrázcích, jak jsou obří velikosti ?  Jsou to éteričtí obyvatelé, kteří nepoznali 
fyzický život. Mám na mysli vaše „létající talíře“. Vycházejí z této roviny existence. 
 
(Otázka:) Nesou některé disky posádku ? 
 
Ty velké ano; ty malé, ne. Odpověď: Ano, jsou řízeny z plavidla, které nese posádku. Některé se 
odtrhnou a pak ochabnou jako papír a zmizí. Odpověď: Ne, v takovém případě se nevrátí na jinou 
frekvenci vibrací. Energie se vrací tam, odkud přišla; rozpadají se, ztrácejí identitu. To vysvětluje, 
co se stane s těmi, kteří vypadají, že přistávají. Síla a struktura se rozpadají. 
 
(Otázka). Pokud jsou v disku, který se rozpadá, bytosti, jednoduše se vrátí do éterického světa, ze 
kterého se vynořily. Odpověď: Ne, od svých „nadřízených“ nedostanete žádné informace. Ne, 
nejsou stahovány, jsou vysvětlovány !!  Budou však pokračovat, dokud nedojdou vysvětlení a lidé 
se znovu nezačnou zajímat. 
 
(Otázka:) Několik dní žádné zprávy...? 
 
Posunuli pole působnosti. Mají svět, který musí pokrývat. Všechno má svůj důvod a já věřím, že 
jedním důvodem pro disky je ukázat lidem na světě, že existují způsoby, jak cestovat rychleji a 
eliminovat tření. Mohou dovolit jedné nebo dvěma z těchto věcí přistát, aby je bylo možné zkoumat 
a experimentovat. Tímto způsobem zjistíte, jak postavit plavidlo, které bude cestovat do vesmíru, a 
možná najdete novou planetu, na které můžete začít nové války. 
 
Ano, věřím, že člověk tuto planetu opustí, ale ne na mnoho let dopředu. Příroda je rozlehlá a 
člověk do ní zapadá jako součást. Může se pokusit zničit sám sebe, ale bude neúspěšný a bude z 
toho nešťastný. Ale přijde doba, a věda to ví, kdy, pokud lidská rasa doufá, že přežije, bude muset 
mít novou planetu, na které by přežila. 
 
(Otázka:) Uznáváte existenci éterických planet ? 
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Ach ano, existují éterické planety a pak plynné planety, které se teprve formují do pevného 
materiálu. Neustále se vyrábějí nové. Ano, dalo by se říci, že pocházejí z Lok . . . Víš, začínám být 
unavený. Problém v mém světě je stejný jako ve vašem - hodně řečí a nic opravdu uspokojivého. 
Tento stav najdete ve všech světech a všech stavech vědomí. 
 
(Otázka:) Žádné Nebe, Lingforde ? 
 
Pokud ano, nebyli byste tam šťastní. Bez nudy by byl stav setrvačnosti. Člověk musí být 
nešťastný, aby mohl existovat. Ve chvíli, kdy se stane dokonale šťastným, přestane existovat. . . 
 
Před časem jedna z vašich kontrol naznačila, že člověk je v mnoha ohledech úžasný tvor. Nikdy 
bych ti nedokázala říct, jak úžasný opravdu je. Hrůza nad hrůzou je v něm - a také krása, kterou 
nelze pojmout - jeho mnohostrannost je děsivá. . . Chci dodat o discích, neuvedli jsme žádné 
špatné informace. Předpovědi této ženy o tom, že disky jsou ruského původu, jsou nesprávné. V 
současnosti nejsou žádné nové informace, ale ruský zdroj je směšný. Vím, že pocházejí z 
éterického světa. 
 

- - - - - 
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(Čtenář si znovu povšimne data této poslední předchozí části. Lingfordská kontrola evidentně 
nepochopila velikost vpádu Disků ani její hlubší význam – alespoň tak, jak je tomu nyní částečně. 
Ale nic z jeho dřívějšího prohlášení nebylo zdiskreditováno pozdějšími událostmi a jeho pozdější 
prohlášení z roku 1953 to potvrzuje. 
 
Znovu opakuji bod, který jsem uvedl jinde – že možnost získat spolehlivé informace 
paranormálními prostředky, jako je hluboce tranzové mediumship, je téměř stejně důležitá jako 
samotná invaze Strážců. Celá tato brožura je nezodpověditelným argumentem jménem této 
obrovská jistoty. Není to samozřejmě na světě nová věc, ale pro naši pseudovědu a rozumnou 
západní kulturu je to nepravděpodobné a fantastické). ml 
 

----- 
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Thomas Edison, Řídící (1947) 
 
No, jak jsem na tom teď ?  (s odkazem na obtížnost řízení). Ne, nikdy předtím jsem tímto 
způsobem prostřednictvím média nemluvil, ale jednou jsem promluvil na trubku v Lily Dale 
(spiritualistické centrum ve státě New York). Během svého života ve vašem letadle jsem byl 
Thomas Edison. Provedl jsem mnoho tajných experimentů ve snaze znovu zachytit a reprodukovat 
zvuky, které vznikly v minulém čase a uchované v éteru. Stále věřím, že je to možné a že se to 
podaří. V té době jsem měl pouze hypotézu, na které jsem mohl pracovat, ale člověk často musí 
použít hypotézu, aby měl výchozí bod.     vesmirni-lide.cz 
 
(Otázka – jak se náhodou dostal k médiu) – No, máte tady velmi neobvyklou skupinu, která se 
zajímá o konkrétní typ seance, kterou provozujete. Pokračujte v této práci a pravděpodobně 
dostanete velmi podivné zprávy. Pokud to zveřejníte, budete zesměšňováni, ale já byl také 
zesměšňován. 
 
O těchto discích, které vzbuzují tolik komentářů - trochu se bojím, že budou dělat problémy. 
Odpověď: Chci říct, že mohou začít propadat panice. Moje představy o nich jsou v podstatě stejné 
jako ty, které uvedl Lingford. Jsou éterické povahy a spontánně se zhmotňují při vstupu do vibrační 
rychlosti vašeho světa husté hmoty. Myslím, že to způsobí zatraceně spoustu problémů. Velký 
problém je samozřejmě s vašimi vědci - nedokážou o takových problémech správně přemýšlet. 
 
(O.) Náhodou se objevují právě teď, protože váš svět je nyní v této fázi myšlení. Chápeš, na co 
narážím ?  Bude zde také mnoho dalších druhů podivných nebeských plavidel. Corrida (Kareeta), 
o které jste psal minulý rok, byla stejného typu, éterická konstrukce. Bylo to experimentální 
řemeslo. Odpověď: Tito lidé jsou hodně podobní vám, ale jsou mnohem větší. 
 
Odpověď: Ano, myslím, že by bylo správné říci, že pocházejí z Lok. Ne, nejsou astrální a nejsou z 
žádné z planet, o kterých víte. Pocházejí z éterické planety, kterou vaše smysly nevnímají. 
Některé disky nesou posádku, ale jiné jsou řízeny dálkovým ovládáním. . . . . . 
 

----- 
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Lao-Tse, Řídící (1948) 
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"Často přicházeli jednoduše hledat znalosti, stejně jako podnikáte expedice do vzdálených míst, 
do polárních oblastí nebo do střední Asie.“ 
 
"Nejsou tu s úmyslem vměšovat se do vašich záležitostí – nicméně pokud dojde k další 
světové válce s využitím jaderné energie, mohou být nuceni zasáhnout. Uvolnění 
atomových sil narušilo jejich sféru existence poměrně vážně." 
 
"Nechť je pochopeno, že pokud bude někdy takový zásah nezbytný, bude zcela neosobní. Nebude 
se stavět na žádnou stranu. Je v rozporu se zákonem, že jakákoli jedna rovina by měla zasahovat 
do procesů, jimiž druhá určuje svůj osud." 
 
„Ve vědě jsou to vaši nadřízení – i když každá rovina (dimenze) má své zvláštní formy vývoje a 
pokroku, takže mluvíme o rozdílech, ale ne často o nadřazenosti nebo podřízenosti.“ 
 
"Éteriané jsou velcí lidé, až patnáct stop vysocí. Řekl bych, že patří k lidskému řádu evoluce – to 
znamená, že byste je nenazvali Devas nebo Přírodní duchové. Přesto ty velké formy, které jste 
viděli a vyfotografovali, v oblacích a na povrchu země se jim také trochu podobají. 
 
"Ptáte se, proč jsou teď najednou přítomni ve velkém počtu. Řeknu vám to. Vždy, když 
civilizace, kultura dosáhla svého vrcholu a je předurčena ke kolapsu, Éteriané se objevili ve 
velkém počtu. Přicházejí, aby provedli průzkum a konečný záznam, pro jejich vlastní 
znalosti, o stavu té civilizace – jak byste to mohli udělat s mizejícími kmeny a rasami. A je 
také pravda, že byli upozorněni a vyrušeni vaším uvolněním atomových energií. Ale 
všechny minulé civilizace a rasy měly svůj den a nějakým způsobem selhaly a vymizely z 
pozemské existence. Takže o vaší civilizaci. Éteričtí lidé přišli, pozorovali a udělali své 
historické záznamy. Takže přišli nyní. 
 

----- 
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Lo Sun Yat, Control (August, 1948) 
 
(O.) Mluvil jste o éterických oblastech – budete o tom mluvit více ?  Pravděpodobně víte, že máme 
podivné nebeské zjevy, které, jak nám bylo řečeno, pocházejí z éterických úrovní. Bylo nám 
řečeno, že na těchto úrovních existují celé rasy, civilizace atd., ale zdá se, že o těchto oblastech je 
velmi málo konkrétních informací. 
 
Pro mě jsou éterické oblasti oblastí života; astrální oblasti toho, čemu říkáte smrt, to je čekárna. 
Pokud si člověk přeje, může po určité době opustit astrál a vstoupit do éterického života a nemusí 
se vracet sem do vašeho fyzického světa, pokud si to nepřeje, ale může jít dál do vyšších sfér 
tohoto éterického světa. To, co nazývám „éterickým“, je domovem, ze kterého pocházejí všechny 
fyzické projevy; takže se nelze divit, že tu a tam, když je to nutné, dochází k projekcím různých 
forem do vašeho fyzického stavu vědomí. 
 
(O.) Řekl byste, že elementálové, dévové atd. žijí v éterické oblasti ? 
 
Ano, ale jiného druhu. Není také správné nazývat to „nízké“ – je to pouze jiná rovina existence, 
kterou pro ně příroda vymyslela. 
 
(O.) Tyto regiony se prolínají s našimi ?   Odpověď: Ano. 
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(O.) Jaká je povaha Éterianů ?  Odpověď: Stejně jako váš fyzický svět – ne replika, ale podobné 
linie. 
 
(O.) Ale oni nebyli v naší rovině ? 
 
Ne tyto ve vyšším éteru. Nevím, ale že někdy někteří z nich mohou chtít vstoupit do vaší roviny 
fyzické existence; ale nemyslím si, že přicházejí skrze váš způsob zrození, ale skrze projekci. 
 
(O.) Řeknete nám více o astrálu a éteru; a také o tom, proč by se někdo měl chtít vrátit na Zemi ?  
Také nerozumíme použití slova „smrt“ pro astrál. 
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Je to podle mého názoru špatný termín; pro průměrného člověka je to demoralizující – ale není to 
nic podobného tomu, co toto slovo implikuje. 'Smrt' -- ne; je to jen jiná forma života. Ale tyto dveře 
mezi astrálním a éterickým a fyzickým zůstávají vždy otevřené, protože si to člověk tak přeje. Musí 
mít kanály mezi svými světy, má-li se učit a postupovat ve znalostech. 
 
Jen proto, že se zdá, že fyzické nebo chemické tělo prochází takovými stavy úzkosti, člověk často 
říká: 'Nechci se vrátit do fyzického stavu'. Nyní mám pocit, že kdyby podmínky byly takové, že by 
chemické látky v těle nebyly vystaveny těmto stresujícím podmínkám, člověk by si užíval fyzického 
života stejně jako na jiných úrovních. Je to jen touha uniknout bolesti, nouzi a chudobě. 
 
(O.) Není pochyb; ale naše podmínky pravděpodobně nikdy nebudou tak dobré. 
 
Ne -- ne pro ty, kdo jsou na svobodě; ale poté, co se naučíte mít naprostou kontrolu a vládnout 
nad tělem, stanete se radostným člověkem na jakékoli úrovni existence, protože všechny úrovně 
mají své nevýhody a potíže. Proto se velmi vyplatí seznámit se s fyzickým tělem. 
 
(O.) Řekl byste, že éterické roviny, o kterých jsme mluvili, odpovídají „lokám“ orientální filozofie ?  
Odpověď: Ano. 
 
(O.) Existuje sedm nebo osm lok, jak se říká ?  Ano, jsou. Vidíte, člověk vstupuje do těchto 
různých stavů vědomí podle svých tužeb. 
 
(O.) Ale pochopili jsme, že člověk vůbec nevstupuje do éteru, ale do astrálu ?  Odpověď: Při 
návratu ano. 
 
(O.) Má tedy éterické tělo ?  Ano. Právě v tomto stavu vědomí začíná budovat myšlenkový stres 
pro svou fyzickou manifestaci. 
 
(O.) Také nás učí, že při opuštění této roviny entita na krátkou dobu vstoupí do éterického těla a 
pak je odhozeno. Je to tak ? 
 
Toto éterické tělo je odhozeno, ale ne tak, jak si myslíte. Okamžitě se rozpadne. Nezůstala žádná 
skořápka, žádný časový úsek, kdy se bezcílně vznáší. 
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(O.) Ale existuje čas, kdy je v éterickém těle ? 
 
Ano, ale právě v tomto stavu chodí často spát. 
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(O.) Materializace seanční místnosti zjevně závisí na ektoplazmě – existuje něco jako ektoplazma, 
kterou lze čerpat z veškeré organické hmoty ?  Odpověď: Ano. 
 
(O.) A také z anorganické hmoty ?  Odpověď: Ano, veškerá hmota obsahuje toto. 
 
(O.) Veškerá hmota má to, co byste nazvali dynamickou éterickou silou ?  Odpověď: Ano. 
 
(O.) Je to to, co byste nazvali éterickým dvojníkem ?  Odpověď: Požádám vás, abyste mě nyní 
omluvili. Na vaši otázku odpovím jindy. 
 
(Sem zahrnuto, protože odkazy na éterický svět a těla jsou zjevně relevantní. - M.L.) 
 

----- 
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Professor Alfred Luntz, Řídící (1948) 
 
"Vraťme svou mysl zpět k tomu, co vnímáš jako čas, dokonce až k počátkům světa. Kdybyste se 
dívali fyzickým okem, neviděli byste nic jiného než to, co by se vám jevilo jako obrovská 
nekonečná prázdnota; ale použijte oko, které má vyšší míru vibrací a podívejte se znovu. Co byste 
teď viděli ?  Pohled tak ohromující, tak majestátní, že pokud byste ho viděli ve fyzickém těle a 
nepřipraveni, skutečně byste se zbláznili. Prozatím se díváte do éterického světa. Samotná 
velikost všech v něm by ohromovala vaši představivost. Vibrující, pulzující, duhové barvy, hemžící 
se rostlinným životem, zvířaty a ptáky; velikost a krása budov, knihoven, poslucháren, škol učení, 
obrovských katedrál, obřích varhan, orchestrů skládajících se z každého známého nástroje na vaší 
pozemské rovině a mnoha, mnoha dalších, o kterých vy zatím nic nevíte -- desetitisíce hrají 
najednou a hudba z nich vycházející by vás nutila vyplakat svůj život svou silou a sladkostí tónu a 
dokonalou harmonií; muži a ženy velké výšky a postavy, dokonalí tělem i myslí, chodí ve 
splývavých róbách zářivých barev - - - někteří s mohutnými hlavami zlatých vlasů, zrzavými vlasy a 
černými vlasy splývajícími po zádech v živých, lesklých vlnách a bohaté vlající vousy, které 
vypadají jako jemně předené hedvábí; vznešené ženy s pletí jako živý satén a zářící zdravím. 
 
"Vzduch, který byste dýchali, by byl čistší než dech dítěte, protože vzduch v tomto světě není 
částicový, jak se vaši vědci domnívají, že to slovo znají. Věci se nepohybují způsobem, který lze 
nazvat směrovým pohybem, ale pouze vibračním pohybem. Možná bych mohl tuto podmínku 
objasnit trochu jasněji tím, že řeknu: „Vzhledem k tomu, že v podstatě všechny síly jsou skutečně 
jednou silou, když se věc nebo osoba chce pohybovat, přání automaticky spojuje energetickou sílu 
té věci nebo osoby s věcí, ke které se chce nebo chce přesunout, jinými slovy, je to pohyb 
neutronu a protonu -- úplná výměna energií, jedna věc se stává věcí druhou. 
 
"Teprve při sestupu do nižšího éterického začíná člověk narážet do prvních fází částicových látek 
nebo směrového pohybu. Ve fyzickém, aby se jedna látka stala něčím jiným, dochází ke změně 
nebo přeskupení atomového vzoru. Toto je začátek, 
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čemu říkám směrový pohyb. Je to v období těsně před směrovým pohybem, kdy fyzický člověk z 
větší části ztratil schopnost ovládat substanci mentální energií a musí se nutně vrátit ke svým 
rukám – ruce jsou prodloužením mysli.     nebeska-univerzita.cz 
 
„Všimněte si, že říkám ‚z velké části‘ a ne úplně; protože je známou skutečností, že v Indii, 
dokonce i za vašich časů, jsou muži, kteří se natolik ovládli, že dokážou přimět květiny a jiné 
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rostliny, aby rostly a kvetly. přímo před vašima očima. Všimněte si metody, kterou tito muži 
používají, aby toho dosáhli: stav úplného transu. A proč stav transu ?  Jednoduše proto, aby se 
mohli stát rostlinou. Tím myslím, že jejich substance mysli může vstoupit do substance mysli 
rostlinné semeno. 
 
"Možná by ti to bylo jasnější, kdybych to vysvětlil takto: Když se ty, příteli, dostaneš do transu, 
abychom mohli použít tvé fyzické tělo, ve skutečnosti se stáváš tím, kdo skrze tebe mluví." 
 
-- ("Magic Bag (Kouzelná taška - CZ)" -- Část I, strany 4-5). 
 
 

Prof. Luntz, Řídící (1948) 
 
Ano, před jednou nebo dvěma nocemi jsem prostřednictvím chlapce napsal něco málo o éterickém 
životě, ale je to příliš zdlouhavé téma na to, abych se jím v současnosti věnoval. Mohu se toho 
dotknout a to je vše. 
 
(O.) Před chvílí jsem zde uvedl, že očekáváme mnoho dotazů na lidi z éterických říší. Budeme 
vděční, pokud nám o nich něco řeknete – jejich kulturu, pokud existuje, atd. 
 
Nepochybně jste viděli obrázky a četli mnoho příběhů „malých lidí“, víl, přírodních duchů. Jsou z 
nižšího éteru. Ve Vyšším Éteru najdete lidi, kteří jsou vám hodně podobní, ale mocnějších 
rozměrů. Jejich těla jsou ve fyzické rovině hodně podobná vašemu. 
 
(O.) Je jim dáno jméno ? Odpověď: Ne, pokud teď vím. Budu si to muset trochu prozkoumat. 
 
(O.) Zdá se zvláštní, že ve všech knihovnách okultního myšlení je o nich tak málo. Byli někdy 
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vyšetřováni z naší strany ? 
 
Ano, od pár lidí, kteří vědí něco o hlubší stránce okultního života. Písemných odkazů je velmi 
málo, ale myslím, že některé z nich najdete v Indii. 
 
Otázka: Zdá se nám, že jde o důležitou věc. 
 
Ano to je. Při svém zkoumání této záležitosti zjišťuji, že je to nejskvělejší svět a že veškerý život – 
jejich obrovské soustavy hvězd a sluncí, a co nikoli – pramení z něj. Je toho mnoho, o čem bych 
mohl psát, ale někdy se téměř bojím tuto záležitost vydat, protože pro pozemské lidi je to tak 
fantastické, jsem si jist, že je to téměř nepochopitelné. 
 
Otázka: Nyní, když máme co do činění s „létajícími disky“ a takovými éterickými jevy, budeme 
potřebovat mnoho znalostí, abychom mohli odpovědět na otázky. 
 
Chci říci jednu věc: Tato věc, kterou vaši vědci hledali a nazvali ji éter, neexistuje ani ve vaší, ani v 
mé, ale v této éterické rovině.     nas-sen.cz 
 
(O.) Ale éter prostupuje náš hustý svět ?  Všechny étery jsou částicové, nejsou homogenní ? 
 
To je jedna z vašich obtíží – protože na této konkrétní úrovni vědomí – myslím éterický svět – není 
partikulární, jak tomu slovu rozumíte. 
 
(O.) Myslíte, že je to to, co nazýváme homogenní ?  Odpověď: Ano. 
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(Otázka:) Zeptal jsem se, zda existuje kontinuum, a dostal jsem číslo bytu. Odpověď: Protože to 
nevědí. 
 
(O.) Je pohyb možný v homogenním médiu ?  Odpověď: Ano. Snažím se říct, že je to částice, jak 
se na to díváte. 
 
(O.) Mluvíte o tomto éterickém světě -- je to jen další rovina vědomí nad vaším ?  Odpověď: Není 
to to, co byste nazvali výše, je to pouze jiná úroveň vědomí... 
 
(O.) Existuje pohyb a jsou tam živé bytosti 
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v kontinuu energetické substance ? 
 
Ano. Když jsem prostřednictvím chlapce (Marka Proberta) psal o obrovském symfonickém 
orchestru čítajícím deset tisíc skladeb – neomráčilo vás to ?  Narážím na to, že ke hře na takové 
nástroje musí být pohyb. 
 
(O.) Ptal jsem se na to, protože nevidíme, jak se může kontinuum pohybovat; myslíme pouze na 
pohybující se části. 
 
Přesně tak. Ve všech stavech vědomí je pohyb. Bez pohybu není nic. Když mluvíme také o světle 
- světlo je konstanta. Necestuje v našem poli, astrálním nebo éterickém, žádnou rychlostí, ale je 
konstantní, nyní konstantní - vnitřní vibrace. 
 
(O. Naše matematika nemůže brát v úvahu kontinuum, které se pohybuje. 
 
Je to vnitřní vibrace, nikoli pohyb ven. Tyto dva, materiální věda a metafyzika, jsou ve skutečnosti 
jedno, ale zdá se, že fungují proti sobě. Laboratorní pohyb je spíše to, co byste nazvali -- nech mě 
vidět -- pohyb po tečkách místo po čarách; rozumíš? 
 
(O.) Ano, ale téma je možná příliš rozsáhlé --- 
 
(O.) Můžete nám říci něco více o tečkách a čarách ?  Odpověď: V liniovém pohybu máte světelnou 
bytost, nebo zdánlivě, promítnutou z jednoho bodu do druhého. V bodové vibraci máte jednotlivá 
těla, která v sobě září pravidelně, nebo to možná spadá do kvantové teorie. 
 
(O.) Kvantová teorie se používá v televizi kvůli použití živých a zářících bodů - to je to, co se 
snažíte překonat ?  Odpověď: Je velmi obtížné to vysvětlit. 
 
(O.) Ale bude to jednodušší, až bude televize srozumitelná. Odpověď: Ano, bude. 
 
 

Prof. Luntz, Řídící (pokračování) 
 
Na chvíli změním téma, a protože Rama Ka Lo dnes večer nemůže přijít, promluvím pár slov o 
„létajících discích“. Doufám, že to pro vás bude zajímavé, protože 
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to je důležité. Vaše úřady vám řekly, že máte „fleky před očima“, a já si myslím, že právě teď musí 
být pro optika vhodná doba. "Rozum, čistý rozum !" požadují vaši vědci. Kdyby toho „čistého“ 
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vynechali, bylo by to v pořádku !  Disky, vesmírné lodě - nebo možná iluze, masová hysterie, 
masová hysterie !  Dokud se neobjevili, nikdo neměl hysterii. Nyní nekritizuji vaši vládu; ale v této 
zemi mají být lidé vládou. Jste chráněni, protože nejste dost silní, abyste čelili skutečnému 
poznání ? 
 
Bylo by snadné říci, že všechny tyto věci pocházejí z planet. Samozřejmě by to vašim astronomům 
způsobilo mírnou bolest hlavy, když viděli, že je umístili na tak velké vzdálenosti – tisíce a tisíce 
toho, čemu říkáte „světelné roky“. Není něco bližšího než planety ?  Fantazie ?  (Řekl jsem to jako 
první, protože jsem věděl, že brzy řeknete „představivost“). Pokud se o tyto věci nestaráte, je to 
docela v pořádku – protože starostí už máte jistě dost. Ale tato skvělá řemesla vycházejí z toho, co 
my z 'Vnitřního kruhu' nazýváme Éterický. 
 
 

Prof. Alfred Luntz. Sdělení z ledna, 1953 
 
Zdá se, že incidenty s Diskem do jisté míry vrcholí a může se vám zdát, že některá z našich 
prohlášení jsou na prahu diskreditace. Nám by nevadila jakákoliv zdánlivá ztráta tváře pro nás, ale 
zavrhli bychom ji pro vás. Proto ještě jednou zopakujeme, že zatímco Dr. Williamson nebo pan 
Adamski mohli mluvit s bytostí z nějaké jiné planety a že Dr. Williamson je s takovými bytostmi v 
rádiovém kontaktu, nicméně většina jevů na Disku je éterické povahy, nebo ne z vaší časové 
dimenze. 
 
Tyto bytosti se mohou ukázat jako docela pevné a schopné chodit po Zemi a mohou tvrdit, že 
existují na Venuši nebo jakékoli jiné planetě, ve vaší sluneční soustavě nebo mimo ni – ale to 
neznamená, že jsou ve svých strukturálních jednotkách lidí stejného řádu jako vy pozemští lidé, 
nebo že jim chybí schopnost libovolně přeměňovat své zdánlivé pevné látky na neviditelné věci. 
Ani to nevyvrací, že jsou Strážci nejen Země, ale celé Sluneční soustavy, ve které vaše 
planeta existuje. 
 
Když mluvíme o éterické kultuře, samozřejmě víte,  
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že to musíme dělat metafyzickým způsobem. Mezi tajnými okultními řády existuje značná znalost 
éterických světů, ale laická mysl o tom nic neví a nikdy se to nemůže dozvědět. 
 
Éterická kultura pro vás může znamenat o něco víc než jen fantazii, ale pokud se budete tomuto 
tématu věnovat, pochopíte, že váš svět hmoty je ve skutečnosti vzácností éteru, který vznikl silami 
involuce, nikoli evoluce, a že vyšel z Éterického. Člověk sám je bytost éterická a bytost prostorová. 
Dlouho předtím, než se vaše Země zformovala, se člověk pohyboval z jedné planety a jedné 
sluneční soustavy na druhou.     jak-prezit.cz 
 
Symboly mají mnoho významů. Ty na sandálech mají všechny významy, které jste našli, a ještě 
mnohem více. 
 
Tito lidé jsou Strážci a pohybují se z jedné planety na druhou. Pokud někdo řekl, že ‚přišel z 
Venuše‘, udával jakýsi obecný směr – jak byste mohli říci, ‚přišel jsem ze Středního západu‘. Jejich 
tvary se během průchodu liší v důsledku gravitačních tahů a dalších podmínek. 
 
 

Prof. Luntz, Řídící (pokračování) 
 

- 1950 - 
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A teď, když tady můžeš sedět a poslouchat můj hlas, který k tobě mluví prostřednictvím tohoto 
nástroje, kterému říkáme 'Chlapec' (protože jsme všichni o tolik a mnoho let starší než on), a 
myslíš si, že je to docela v pořádku, nic moc hodně neobvyklé, jak potom můžete považovat tu 
velkou civilizaci zvanou Éterická za fantastickou, nemožnou ?  Co je nemožné ? 
 
(Odpověď posluchačů:) "Nic !" 
 
To je porozumění, k němuž chceme dospět, že: Cokoli si člověk přeje, může udělat. 
 
Za jakým účelem tato plavidla přicházejí ?  Především si dělat poznámky o fyzickém stavu Země 
samotné, stejně jako o stavu pokročilosti vašeho vědeckého přístupu k životu. Kdykoli civilizace 
dosáhne velkého stavu pokroku v každé linii, dosáhla svého vrcholu – a nevím, proč by si 
současná civilizace měla myslet, že je odlišná od jakékoli jiné civilizace a [27] unikne rozkladu – 
nebo, abych to řekl lépe -- ZMĚNĚ. 
 
Když tito Éteriané shromáždí tolik informací, kolik potřebují, udrží je do doby, než tato civilizace 
padne. A když další začne znovu stoupat a poté, co dosáhne určitého stupně pokroku, jsou tyto 
věci znovu předány pozemským lidem prostřednictvím kanálů mystických organizací. 
 
Je toho hodně co se učit, přátelé – hodně !  Jeden velký filozof jednou řekl (a nechci o tom být 
banální) - 'Je později, než si myslíte !' Zní to zlověstně ?  Nemyslím to tak; jde jen o to, že každý 
z vás nemá mnoho času na to, aby se probudil do své velikosti. 
 
Abych vám poskytl krátké resumé: Tato plavidla jsou provozována podle málo známých zákonů 
molekulárního působení nazývaných teplo a chlad. Jednu právě sledujete. Proč pohybujeme tělem 
tohoto chlapce sem a tam tímto způsobem ?  Protože všechna tělesa, která se pohybují, vytvářejí 
teplo. Každý sebemenší pohyb vytváří teplo do určité míry. Tuto energii využíváme, a když 
skončíme, můžeme ji do značné míry vrátit, takže chlapec netrpí žádnou zvláštní nemocí. Energii 
jeho manželky využíváme také, protože v životě vždy existuje pozitivní a negativní síla. Máte 
nějakou otázku ? 
 
(O.) Naše současná fyzika kombinuje vlnový pohyb se starým molekulárním pohybem. 
 
Říkáme, že světlo necestuje, ale že určité částice v určitých časech mění rychlost svého pohybu a 
tyto změny vytvářejí vibrační rychlost, která způsobuje to, co mohu nazvat pouze odrazem. 
Nevím, jestli se vyjadřuji jasně ? 
 
(O.) Je světlo v éterech nepřetržitý stav ? Odpověď: Ano, je. 
 
(O.) Co je tedy temnota ? Odpověď: Jiný stav molekulárního pohybu. Ano, koexistující se světlem. 
 
(O.) A myšlenka dne a noci je pouze psychologická ? 
 
To je. Předpokládejme, že je zde molekula -- v jednom okamžiku je její vibrace nízká; nevytváří 
žádné světlo. Potom prostřednictvím odhození určitého druhu záření produkuje to, čemu se říká 
teplo. Existují dva druhy tepla - bílé a černé. 
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(O.) Dělá to samo o sobě, nebo je to řízeno něčím jiným ?  Pane, kdybych měl fyzický mozek, 
praskl by mi pod tou otázkou. Obávám se, že bych se nad tím musel trochu zamyslet a sdělit to s 
'Vnitřním kruhem'. Sám si tím nejsem úplně jistý. 
 

- - - - - - - - - - 
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(S odkazem na zmatené používání sluncí, planet, hvězd a dalších verbálních nepřesností bychom 
měli mít na paměti, že velká část z toho je spíše rychlá konverzační výměna a že profesor Luntz 
se v tuto chvíli nesnaží mluvit s vědeckou přesností. alespoň). ml 
 

----- 
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Ramon Natalli, Řídící 
 

- 1949 - 
 
Zde je ještě něco, o čem bychom se měli zamyslet: Po mnoho let se zdá, že většina vašich vědců, 
kteří se zabývají zkoumáním fyzikálních jevů, si neuvědomuje, že „hmota“, která tvoří tvar a formy 
na neviditelné úrovni je mnohem hustší než hmota na fyzické úrovni. Předpokládá se, že protože 
vaše pevné látky mohou být přeměněny na kapaliny a poté na plyny, a že některé z těchto plynů 
se stanou neviditelnými pro fyzické oko - kvůli širšímu oddělení jejich součástí a větší oscilaci 
jejich atomového pohybu - - že podobný stav existuje na jiných úrovních vědomí. Pokud by tomu 
tak bylo, jak by mohla netělesná entita vzít vaši fyzickou hmotu a rozšířit ji po svém těle ?  Ne, to 
by nebylo možné, pokud by vaše záležitost byla těžší a hustší než naše. Není možné rozšířit těžší 
a hustší hmotu na jinou hmotu, která byla méně hustá než ona sama. Nevydržela by to pod 
tlakem..... 
 
Faktem však je, že elektronická tělesa, která víří kolem atomu nebo jádra naší hmoty, se 
shromažďují blíže k jádru v důsledku snížení tepelného záření z jádra. Toto zúžení elektronického 
pole našeho atomu dává našim tělům větší hustotu a pružnost ve srovnání s vašimi. To také 
vysvětluje, proč náš atom hmoty může procházet přímo elektronickým polem atomu vaší hmoty, 
aniž by narušil jeho pole. 
 
Zdá se, že teleportace hmoty a akt přenesení jedné formy hmoty přes druhou mezi vámi vyvolává 
velké množství úžasu. Faktem však je, že obě tyto formy činnosti jsou v přírodě normálními 
funkcemi. Když časem objevíte, jak úzce spolu souvisí mysl a hmota, nebo různé roviny 
neviditelnosti a váš fyzikálně-chemický svět, pochopíte mnoho metod teleportace. 
 
Jednou z těchto metod je redukce fyzického těla, živého nebo neživého, do jeho éterického 
stavu zhuštěním jeho atomové struktury. V této podobě může být transportován do jakéhokoli 
bodu v obrovském Vesmíru. Teleportace je zpravidla dílem éterických bytostí, i když někdy 
pokročilého odosobněného ducha, jindy je 
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provedené pošetilými duchovními bytostmi, které se naučily, jak manipulovat s fyzickou hmotou, a 
které nevědí, jaké velké dobro mohou s těmito znalostmi udělat, plýtvají svou energií tím, že ji 
používají k vyděšení nebo pobavení těch, kteří jsou ještě v těle. Váš „duch“ v „Případu čarodějnice 
Bell“ však nebyl diskarnatní entitou, ale éterickou bytostí, která byla svržena do Nízké éterické z 
úrovně Vysoké éterické. Měl v sobě velké množství dobra i zla. Dopustil se některých 
neomluvitelných skutků, a proto byl na určitou dobu vyloučen ze svého vysokého stavu. Takže 
mluvil pravdu, když řekl, že se po Nebi a Pekle toulal miliony let. Jeho „peklo“ bylo sestupem do 
Nízkého éteru.     co-jist.cz 
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Člověk je v jakémkoliv stavu dítětem impulsů. Všichni jednáme podle impulsu a impulsivně, ale 
někdy se pustíme a dovolíme těmto malým pohybům v myšlenkách, aby nás dohnaly k tomu, co 
nakonec dokazuje naši zkázu. 
 
Nyní se vraťme k tématu hmoty a některých jejích různých forem činnosti. Při redukci formované 
hmoty do beztvarého stavu ji pouze posíláte o několik stupňů zpět do původního stavu, ale 
neexistuje žádný fyzikální vědec, který by věděl, jak ji vrátit do původního stavu; protože kdyby to 
dokázal, kousek hmoty, kterou tak zredukoval, by mu úplně unikla a jediný stroj, který by ji mohl 
vrátit na místo, kde by s ní mohl znovu přijít do fyzického kontaktu, by byl prostřednictvím mysli 
určitých jedinců. , pracující ve spojení s mozkem. 
 
Redukcí pevné látky na plyn nezpůsobíte, že by tato látka byla něčím jiným, než byla dříve; pouze 
rozbíjíte a rozhazujete jeho součásti, čímž mu dáváte jiný tvar nebo formu. Led a neviditelná pára 
nejsou dvě různé věci, ale totéž v různé rychlosti pohybu jejích částí. 
 
 
Čím více je fyzikálně-chemická látka rozdělena, tím hustší jsou její zbývající části, a proto musí být 
na ní vykonána síla nebo práce, aby se znovu rozštěpila. Zdá se, že důvodem tohoto stavu je, že 
gravitační tlak éteru, ve kterém se vznáší veškerá hmota, se zvětšuje, jak se části rozdělují. 
Zvýšení tohoto tlaku se vždy rovná odebraným dílům. To je důvod, proč bylo zapotřebí tak 
obrovské síly k rozdělení vašeho atomu. 
 
Musí se také vědět, že čím více se hmota dělí a 
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rozdělí, tím větší sálavé teplo v sobě vytváří. Nikdy nelze hmotu zredukovat do bodu jedna. Celá 
příroda pracuje se dvěma nebo více energiemi a silami pracujícími v harmonii – a když použiji 
slovo „dvě“, dělám to obrazně; neboť skutečně akt rozdělení ve svém hlubším smyslu je májá 
neboli iluze, neboť nikdy ve skutečnosti nemůžeme nic dělit ani k ničemu přidávat. Jediné, co 
můžeme udělat, je vyvolat změněný stav činnosti. A pokud tuto změnu provedeme před jejím 
přirozeným časem, budeme se muset neustále držet metody, kterou jsme použili k provedení této 
změny, nebo to, co bylo takto změněno, se automaticky vrátí do původního stavu. 
 

* * * * * * * * * 
 
Jednou z nejhlubších záhad, která čelí vědeckým myslím, je původ hmoty. Obávám se, že toto 
není problém, na který může odpovědět vaše fyzikální věda, ale spíše metafyzická věda; a jsem si 
jistý, že ten druhý by řekl, že hmota nemá žádný původ, jak člověk rozumí tomuto slovu původ. 
Hmota prostě je. Předpokládejme však, že existovalo něco jako bod v prostoru, z něhož se zrodila 
hmota: samotný bod by musel být z nějakého druhu hmoty, kterou by člověk mohl rozpoznat a 
pochopit. A opět, ať už byl tento bod submikroskopické velikosti nebo sto miliard mil rozprostírající 
se všemi směry, nelze říci, že jeho umístění ve Vesmíru bylo tady nebo tam, pokud někde ve 
vztahu k němu nestálo jiné těleso. Když to zvážíme, můžeme pak lépe pochopit, proč tečka nebo 
bod nemohou samy o sobě existovat. 
 
To však platí také pro přímku nebo rovinu, protože přímka se skládá z řady teček a rovina z řady 
čar, které jsou tvořeny tečkami. Pokud tedy tečka nebo bod samy o sobě neexistují, totéž musí 
platit o přímce nebo rovině. Hmota tedy může být pouze výtvorem mysli. 
 
 

Ramon Natalli, Řídící 
 

- 1950 - 
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(O.) Chtěli byste mluvit o tom, co nám připadalo jako velká exploze na Marsu asi před dnem ? 
 
Byl to -- velký a hrozný výbuch. Pochází z gigantické sopky, která nebyla aktivní po stovky a 
 

- 32 - 
 
stovky let. Na 9 000 mil pevniny došlo k erupci a strašlivému, strašlivému zemětřesení. 
 
(O.) Byli tam obyvatelé, kteří byli zraněni nebo zabiti ? 
 
Ne obyvatelé jako vy, ale formy života nižší povahy. Něco se mluvilo o nebeských fenoménech, o 
věcech, které létají na vašem nebi; zdá se, že někteří si myslí, že pocházejí z Marsu nebo Venuše 
- pocházejí, ale ne z pozemského Marsu nebo Venuše. Kolem každé planety – a ostatně kolem 
každého těla na rozlehlých nebesích – je éterický svět. Tato těla vládnou nebo jsou ovládána 
těmi v éterickém světě. Jsou pod jejich přímým a bedlivým dohledem. 
 
(O.) Chcete říct, že to, co nazýváme planetou Mars a Venuše, je pod kontrolou jejich éterických 
protějšků ?  Odpověď: Ano, jsou. 
 
(O.) A je to pravda o naší planetě ?  Odpověď: Ano -- tyto inteligence, věřím, někteří z vás nazývají 
Skupinová duše. Není to příliš dobrý výraz, nevysvětluje věci. 
 
(O.) Řekl byste, že všechny tyto vesmírné lodě pocházejí z éterické oblasti nějaké konkrétní 
planety ?  Odpověď: Určitě ano. 
 
(O.) A řeknete nám, která planeta ?  Odpověď: Myslím, Venuše -- Ve skutečnosti ti, kdo postavili 
tyto takzvané 'Diskové lodě', zkopírovali design svého plavidla podle těla Venuše s vnějším 
vibrujícím diskem nebo prstencem. . 
 
(O.) Máme z toho usuzovat, že plavidlo typu disku tedy přišlo z éterické oblasti Venuše ?  
Odpověď: Ano. 
 
(O.) A ostatní pocházejí z jiných planet ?  Například Mars ?  Odpověď: Ano, z planet --- 
 
(O.) A naše Země z éterické oblasti naší Země ?  Odpověď: Musí projít éterickou oblastí vaší 
Země, samozřejmě, a k tomu musí mít svolení Éterianů. Každá pochází ze své vlastní konkrétní 
rychlosti vibrací, které jsou neviditelným vzorem viděného těla. 
 
(O.) Takže, ačkoli není správné říkat, že některé z 
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plavidel pocházejí z Marsu, je správné říci, že některé z nich pocházejí z éterického duplikátu 
Marsu ?  Odpověď: Ano, to je správně. 
 
(Otázka:) Pocházejí ze všech planet naší soustavy ?  Odpověď: Ano, přilétají velmi snadno. Tyto 
lodě často překročily to, čemu říkáte Mléčná dráha. 
 
(O.) To znamená, že vzdálenosti, kterými cestují, jsou tisíce světelných let – jak je to možné ?  
Odpověď: Myslím, že můj vážený kolega Rama Ka Lo se snažil poukázat na to, že tato plavidla 
nejsou tím, co lze nazvat pevnou látkou. Jejich pevnost je formována podle toho, kam jdou, jaké je 
jejich poslání a podle konkrétního těla v nebesích, ke kterému se blíží. 
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(O.) Ano, malé částice vážící velmi málo na jedné planetě mohou vážit tunu na jiné -- 
 
(O.) Mohu se zeptat na něco jiného o těchto 'éterových lodích' ?  Předpokládejme, že jedno z 
těchto řemesel opustí, řekněme, Arcturus nebo Orion a přejde do našeho éterického - co je to, co 
prochází ?  Nejsou to žádné věci, o kterých víme. 
 
Určitě ne. Je to hmota tak utvořená, že její, řeknu behaviorismus, její pohybový vzorec může být a 
je poháněn rychlostí světla a dále. Světlo není to nejrychlejší. Říkáte, že světlo se šíří rychlostí 
186 000 mil za sekundu; přidejte k tomu 500 a budete to mít ještě blíž. Přesto pod vedením -- pro 
jiné slovo -- operativní síly mysli tu a tam neexistuje. 186 000 mil a pak říkám dalších 500 za 
sekundu !  Nedokazuje to, že to nyní stále pokračuje ?  Opravdu si někdo dokáže představit 
takovou rychlost ?  Ale přesto stanovíte zákon a všichni vaši lidé se tento zákon naučí. 
Samozřejmě musíte mít nějakou teorii -- ale být dogmatický, jako někteří vaši vědci, o jakémkoli 
zákonu ukazuje nedostatek inteligence ze strany tohoto vědce. Pane, kdyby nikdo nebyl tady a 
nikdo tam a tohle byla obrovská prázdnota, kde by tu a tam byla ? 
 
 

Ramon Natalli (pokračování) 
 

- 1948 - 
 
Fenomény „létajících kotoučů“ budou pokračovat a 
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pravděpodobně zvyšovat. A nepochybně se najdou někteří z vašich odvážných a oddaných pilotů, 
kteří budou tyto přízraky nebe pronásledovat – samozřejmě velmi pošetile. 
 
(---Otázka) -- Ne, neslyšel jsem příběh létajícího muže. 
 
(---O.). --- Ne, neměníme naši interpretaci 'disků', jak jsme vám ji poprvé poskytli. Pocházejí z 
éterického světa. To neznamená moje letadlo nebo jakýkoli svět duchů, kteří žili na vaší Zemi, a 
neznamená to žádnou planetu vaší Sluneční soustavy. Éterický svět jejich původu se prolíná s 
vaším vlastním.     nejsme-otroci.cz 
 
Až budeme pokračovat v našich setkáních, budu mluvit obšírněji o materializaci, která spočívá ve 
spojení částic husté hmoty pomocí myšlenkové síly. 
 
(O.) Naznačujete, že „disky“ mají svou první hmotnou existenci na naší straně, že jejich éterický 
prototyp je pouze myšlenkovou formou a že tato myšlenková forma působí tak, že je uvede do bytí 
v husté hmotě na naší rovině vnímání ? 
 
To je přesně to, co navrhuji. 
 
 

Ramon Natalli (pokračování) 
 

- 1953 - 
 
(Pokud jde o „malé mužíky“ pozorované na přistání „disku“ Brush Creek (a jinde. Viz „Round 
Robin“ IX-2, poslední 3 strany.): 
 
"Vesmír se hemží životem mnoha druhů. Některé planety mají obyvatele velmi podobné vám, ale 
na jiných se velmi liší velikostí, hmotností, hustotou a dalšími vlastnostmi. Jsou tam obři a trpaslíci 
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všech velikostí. Mezi návštěvníky vaší oblohy jsou někteří, kteří pocházejí z planet, a jiní, kteří 
přicházejí z vesmíru. (Pojmem 'Vesmír' komunikátor neznamená prázdnotu, ale spíše enormně 
husté étery, které se rovnají Vesmíru.) 
 
Věřím, že do roku 1955 budete schopni přistát s raketou na Měsíci. Dobytí Měsíce je vaším dalším 
velkým projektem – a patří vám, abyste s ním uspěli. Jeho 
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uchvácení jinou mocností by znamenalo jejich ovládnutí planety - (naší Země.) Při přistání lidských 
bytostí na Měsíci existují dva hlavní problémy: (a) Ochrana před kosmickým zářením, (b) problém 
pohonu. 
 
K ochraně před kosmickým zářením by bylo potřeba alespoň 15 stop olova. Ty by nebyly hned 
smrtelné, ale život by poté byl velmi krátký – možná pět nebo deset let. - V celém těle by se 
objevily výrůstky podobné rakovině. Ale tak těžký olověný štít by byl nepraktický. Nemůžete tedy 
použít žádný materiál, který nyní máte – nebo takový, jaký jej nyní máte. Ale najdete způsob, jak 
zarovnat atomy a molekuly. Myslím, že to bude provedeno pomocí silných elektrických impulsů 
nebo otřesů. V takto vytvořené síti energie se magnetická pole neslučují - tj. takto stíněný objekt 
bude beztížný. A velká hustota štítu bude chránit před kosmickým zářením. Rychlost takového 
beztížného objektu nebude nijak omezena. 
 
První vámi použitý pohon bude atomový. Existuje však způsob, jak využít vibrační rychlosti éterů, 
prostřednictvím určité rezonance nebo harmonických. Lidé z 'Disků' by vás mohli naučit všechny 
tyto věci. 
 
Už je mezi vámi tolik obav, nechci k tomu přidávat.* . . . . Řeknu, že váš svět, vaše planeta jako 
celek utrpí velké zemětřesení. Toto bude svým původem éterové zemětřesení. Dojde k jakémusi 
narušení magnetických nebo éterických polí. Nebe se bude zdát plné ohně. Velké zemské masy 
budou přemístěny; budou obrovské záplavy. . . . to přijde za pár let – nebude to mnoho let. Víc než 
tohle mi bylo řečeno, že bych to neměl říkat." 
 
-- (* - Poslední odstavec výše poskytla Natalli pouze na základě poměrně naléhavého dotazu.) 
 

- 36 - 
 
 

Arakaši, Řídící 
 

- 1950 - 
 
"Vaše konvenční fyzika vedla člověka k tomu, aby věřil, že trojrozměrná forma je skutečná a 
podstatná. Ale váš vzdělanější fyzik vám řekne, že fyzikálně-chemický objekt je řídký do té míry, 
že tvoří devadesát procent prostoru, neboli to, co je známé jako nicota," a to, co se nazývá prostor 
nebo éter, je extrémně hustší než jakákoli známá látka. Zdá se, že důvod spočívá ve skutečnosti, 
že žádné dva atomy, jejichž forma je vytvořena, se navzájem nedotýkají, a že, relativně vzato, 
jejich vzdálenosti od sebe lze srovnat s těmi, které oddělují vaše nebeská tělesa. A to, co je drží 
pohromadě nebo je oddaluje, se nazývá pole přitažlivosti a odpuzování, neboli kladné a záporné 
póly. Nyní můžete vzít železnou tyč, která se může zdát skutečná a velmi pevná pro vaše oči a 
hmat, ale která je porézní jako kus houby, a pokud tuto tyč zahřejete, zjistíte, že se nejprve začne 
ohýbat a pak poběží jako voda. Jednoduše proto, že teplo zvyšuje vibrační rychlost svých molekul, 
čímž vytváří větší negativní pole, než jaké v něm existovalo za studena. To pohání molekuly dále 
od sebe. Nyní, zatímco jste změnili formu zvanou "tyč" železa, žádným způsobem jste nezměnili 
látku zvanou železo, protože se stala tekutou. Můžete to všechno změnit na páru, ale stále to 
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zůstane „železná“ pára. Nyní toto všechno zná i školák; chtěl bych jen objasnit, že lidské tělo 
obsahuje všechny známé prvky; a mysl v hluboké meditaci ví, jak s pomocí dechu a sil kundalini 
oddělit potřebné chemikálie z těla a promítnout je do formy myšlenek, čímž vytvoří trojrozměrný 
objekt. 
 

- - - - - - - - - - - 
 
„Pokud vaši vědci doufají, že jasněji pochopí jevy života, budou muset dříve nebo později dojít k 
poznání, že tato věc, kterou nazýváme ‚časoprostor‘, není ve své pravé povaze objektivním 
celkovým prvkem, ale velmi subjektivní personifikovaná aktivita, která se promítá z 
vlastního já v kompaktních, extrémně nepatrných impulsech. Na hrubé planetě Země jsou 
tyto impulsy tím, čemu říkáte chemické částice – nazývá se to jednoduše proto, že jaderná 
struktura těchto impulsů může být uspořádána tak, že tvoří to, co považujete za hmotu – 
avšak [37] pouze druh, který se hodí pro váš trojrozměrný způsob myšlení. Ale hluboko 
uvnitř pole hrubé hmoty se nachází jemnější pole známé jako éterická rovina. Právě z této další 
vyšší vibrační frekvence čerpá ztuhlá hmota svou energii, která ji udržuje ve fungování ve fyzickém 
světě. Když fyzické tělo jakéhokoli druhu začne chátrat a procházet stavem, kterému říkáte „smrt“, 
je to proto, že kanály, kterými absorbuje tuto éterickou energii z té či oné příčiny selhaly. Energie-
hmota, která tvořila toto konkrétní tělo, projde mnoha formami, než znovu proudí zpět do svého 
původního stavu beztvaré hmoty.     neocipuj-se.cz 
 
„Člověk vidí pouze hmotu v pohybu a pak téměř vždy jen jednu její fázi. 
 
"Když si všimnete zdánlivě zvláštních jevů, jako jsou podivně vypadající letadla a bezpočet dalších 
věcí, můžete si být jisti, že je to jedna forma hmoty splývající s jinou, která k ní má afinitu nebo 
silnou přitažlivost." Někdy je síla přitažlivosti tak velká, že rychlost, se kterou se setkají, způsobí, 
že provedou to, čemu říkáte explodovat. Exploze je jen jedním z mnoha způsobů, jak se jedna 
dimenze spojí s jinou náhlým a násilným zhroucením nebo zhoršením a téměř okamžitě se 
přeskupí do nové substance." 
 

----- 
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Rama-Ka-Lo, Řídící 
 

- 1950 - 
 
Minulý týden jsme mluvili o „létajících kotoučích“ – rád bych pokračoval. Chci říct, že trakce, nebo 
to, co by se dalo nazvat tlakem z vnějšku dovnitř, nebo jako u kol na silnici, je vytvářeno 
magnetickým polem, které odhazuje - to je vrháno těly těchto disků. To platí o všech, včetně toho, 
kterému říkáte ohnivá koule. 
 
(O.) Tyto disky, jak je vidíme, jsou to, co nazýváme materializovanými. Fungují nebo existují jako 
materializované objekty mimo naši atmosféru ?  Odpověď: Ano, fungují. 
 
(O.) V takovém případě existuje jiná forma pohonu ?  Odpověď: Ne – nižší a vyšší rychlost 
stejného. 
 
(O.) Pohon tedy není zajištěn tahem na plyny atmosféry, ale na éter ? 
 
Podle stavu, do kterého vstupují. Atomy nejsou jednotlivé atomy; je lepší říci pole, vzor, vlna nebo 
povrchový behaviorismus. Vždy existuje povrch. Při přechodu do vyšších éterů nebo lok je hustší 
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pole; při příchodu do atmosféry vašeho světa hustota roste méně a méně. Váš svět je jeden z 
nejméně hustých. 
 
(O.) Tato plavidla by tedy mohla být použita Éteriany k meziplanetárnímu letu ?  Odpověď: Ano, 
zcela jistě – a byla tak používána ve všem, čemu říkáte čas, od té doby, co hmota ve vašem těle 
nebo vědomí vstoupily do bytosti. 
 
(O.) To znamená zrychlení vibračních rychlostí molekul a atomů; jak je toto zvýšení vibračních 
rychlostí ovlivněno ? 
 
Možná to dokážu vyjádřit slovy, která budou srozumitelná - nevím. Ne, že byste tomu nerozuměli, 
ale já, jak víte, pracuji s fyzickým mozkem, který o takových věcech nic neví - ale zkusím to. Za 
prvé, záření, ze kterého jsou tyto věci postaveny, je způsobeno činností mysli. Je založeno na 
stejném řádu jako to, co se v spiritualistickém světě nazývá teleportace. 
 

- 39 - 
 
Teleportace vždy přináší buď extrémní horko nebo chlad. Při uvádění těchto projevů do vašeho 
světa je nejprve použito teplo. Poté, co se tělo stane hustým na vaši hustotu – čemu říkáte hustota 
– začne odrážet tepelné záření, tepelnou energii ohromnou rychlostí. Toto teplo dopadá na atomy 
vodíku a kyslíku kolem objektu a vytváří to, co lze nazvat formou spalování. Toto spalování snižuje 
teplotu objektu, i když opět stoupá. Tím se kolem objektu vytvoří magnetické pole, trakce pro něj, 
cesta pro něj. 
 
(O.) Zdá se možné, že pokud se část předmětu náhle zvedne na velmi vysokou teplotu, dojde k 
nárazu nebo zpětnému rázu proti nezahřáté části. Náš spolupracovník John Hilliard vypočítal, že 
ocelová tyč dlouhá jednu stopu, jedna čtvrtina palce v průměru, zahřátá na 1 000 stupňů tři 
milionkrát za sekundu, pokud by bylo možné provést jednosměrný úsek, vzlétl by rychlostí asi 
1 200 mil za hodinu - ale beru to tak, že to není to, o čem mluvíte, mluvíte o vnějším tahu, že ? 
 
Svým způsobem vnější, protože vyhřívaný předmět funguje jako magnet i odpuzovač. Pane, je pro 
mě nesmírně těžké vyjádřit to slovy --- 
 
(O.) Existuje tepelná vlna, která prochází přes vnější stranu disku? 
 
Ano, po celém povrchu disku je tato tepelná vlna. Zajímalo by mě, jestli si někdo z vás všiml 
intenzivní záře kolem těchto objektů? Některé z nich dosahují toho, čemu říkáte bílé teplo. Nyní se 
zahřívá a ochlazuje extrémně vysokou rychlostí. K tomu budeme potřebovat kvantovou teorii. 
 
(O.) Tato "tepelná vlna" neovlivňuje vnitřek disků a lidi v nich? Odpověď: Ne, neovlivňuje. 
 
(O.) Je to pohyb zvednutí a položení, jako je tomu u housenky nebo červa ?  Odpověď: Ano, 
expanze a kontrakce při kvantových rychlostech. 
 
(O.) Dovolte mi ocitovat trochu více z toho, co říká spolupracovník Hilliard: „Je to proces nabírání a 
pokládání, při kterém celá podstata hnacího mechanismu doslova proudí dopředu.“ Představuji si 
materiál, z něhož je hnací jednotka vyrobena ve složení (může to být tyč nebo plášť lodi) má a 
 

- 40 - 
 
zvláštní vlastnost, kterou lze nazvat lokalizovaný přenos tepla. Pokud se na jednom konci rychle 
zahřeje a ochladí, budou se horká a studená místa pohybovat podél tyče. Tento proces není ani 
tak molekulární, jako spíše časoprostorový proces. Teplo, světlo atd. jsou vlny nebo vibrace v 
absolutním éteru, abych tak řekl. To je nekonečné, takže v něm není žádné „kde“. Ve skutečnosti 
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vlny v baru stojí; iluzorní tvar nebo éterická substance podél nich proudí v molekulárním smyslu. A 
světelným efektem je zářivý výboj na konci, kde tvar sklouzává z tvaru vlny. * 
 
RAMA-KA-LO: Dobře !  To je vynikající !  Vysvětlení mě fascinuje. S mozkem tohoto chlapce se 
mi to nedaří, protože o takových věcech vůbec nic neví. 
 
(O.) Mohli bychom použít takový způsob pohonu ? 
 
Myslím, že ano - ale v současném stavu světa by byly náklady příliš velké - daleko za zisky 
získané výrobou tohoto druhu tepla a možností mít druh materiálu, který by v takovém žáru obstál. 
Musel by to být mimořádně řídký materiál a dnes ve světě o žádném takovém nevím. . . . . Ano, byl 
by to syntetický materiál. 
 
(O.) Jakou nejziskovější linii vyšetřování by naši fyzici v této souvislosti sledovali ? 
 
Snaha pochopit, co je to éterické, kromě toho, co se nazývá plyny. To by byl první přístup – 
abyste byli schopni porozumět tomuto neviditelnému prostoru kolem vás. Také umět porozumět 
tomu, čemu se říká molekulární pohyb. Nemyslím si, že ani vaši nejpokročilejší vědci dnes 
rozumí molekulárnímu pohybu. 
 
(Otázka:) Nacházíte molekulární pohyb v éteru ?  Odpověď: Ano, platí to pro éterický pohyb. Bez 
nalezení molekulárního pohybu se nikam nedostanete. 
 
(O.) Jsou všechny látky ve vaší rovině částice ?  Odpověď: Ano, neznám nic takového jako 
homogenní médium v žádné rovině. 
 

- - - - - - 
 
* POZNÁMKA: Tento koncept vyvinul Assoc, John A. Hilliard (inženýr). Viz Záhada éterické lodi – 
The Ether Ship Mystery, Meade Layne, str. 17 f. 
 

----- 
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(Nedávná komunikace – hlas Yady) 
 
Položili jste mi tuto otázku: Vzhledem k tomu, že „přechod Vesmírem“ – vzdáleností měřených ve 
světelných letech, je neproveditelný ani při rychlosti světla, přesto se říká, že Kareety nebo Disky 
přicházejí (některé z nich) dokonce z dálky Galaxie - jaký výraz lze použít k označení tohoto 
křížení ? 
 
Odpovídám, že jediné slovo, které mohu navrhnout, je vynoření. Používáte ho ve filozofii a myslím, 
že i ve vaší vědě. Zvažte tuto sadu slonovinových kuliček, jednu v druhé, v druhé - celkem deset. 
Každý se může volně pohybovat uvnitř druhého a mimo něj. Řekněme, že mezi nimi není vůbec 
žádný prostor (a skutečně neexistuje nic takového jako neobsazený prostor). Nyní jsou na každé 
kouli odpovídající body. Jakýkoli bod, tedy jakékoli místo, časoprostorové místo na, řekněme, 
vnější kouli (budeme to nazývat váš pozemský svět ?) má na své vnitřní straně a také na vnější 
straně druhé koule bod, který mu odpovídá. - a tak dále přes všechny soustředné nebo vnořené 
koule. Nyní to, co JE na povrchu jedné koule, se může objevit na kterékoli z ostatních, aniž by 
tomu bránilo jakékoli „překročení prostoru“. Pokud nedochází ke křížení prostoru, pak faktor času 
nemá žádný význam. Tato ilustrace, stejně jako všechny ostatní, je samozřejmě nedostatečná, 
přesto může být užitečná.     evakuace-lidstva.cz 
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„Materializace“ entit ve vašem světě má povahu vynoření. 
 
(Jak bude poznamenáno později, vynoření lze také popsat jako přeměnu energie nebo změnu 
vibračních rychlostí. Fortean "pády" je třeba zohlednit podobným způsobem. Pokud je vibrační 
rychlost éterické hmoty zpomalena, stane se viditelná a hmatatelná. Z našeho pohledu by to byla 
„materializace“, ale z éterického hlediska dematerializace). ml. 
 
Ptali jste se také: Co předznamenává návštěva Disků ?  Řekl bych, že to z největší části 
předznamenává expanzi vašeho Slunce v supernovu. Spodní vrstvy Země jsou stále teplejší 
v důsledku rostoucího kosmického záření. Stále více toho prochází ionosférou. Ovlivňuje 
mutaci v chemii Země a jakousi krystalizaci povrchu. Vznikají obrovské prohlubně a do nich 
se propadá křehká vnější kůra. Tyto fyzické 
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účinky a chemické změny jsou studovány Vesmírnými lidmi, a z tohoto důvodu je často 
vidět, jak shromažďují vzorky půdy a vody." 
 
(Otázka pro Kontrolu:) Je budoucnost naší planety skutečně známá na vaší úrovni existence ?  
Odpověď: Ano. 
 
(O.) Jeden významný okultista nedávno řekl, že se chystá ‚neuvěřitelný meziplanetární debakl‘. 
Odpověď: Ano, s tím bych souhlasil. 
 
(O.) Řekl byste, že tato událost je stále vzdálená ?  Odpověď: Některé věci nesmíme říkat a vy 
víte, že toto je jedna z nich. Omluvte mě, prosím, z odpovědi. 
 
(Ti, kdo namítají, že výše uvedené narušuje jak vědecká, tak okultní „časová schémata“ 
evolučních procesů, neumožňují zrychlení, které není konstantní a je nepředvídatelné). ml 
 
(Yada): Celá tahle země mluví o Discích !  Samotná existence těchto objektů není ničím novým ani 
pozoruhodným. Člověk létá po mnoho staletí tak či onak. Ale pozemští lidé nemohou získat 
tajemství stavby těchto objektů hned, protože pokud by se dostaly do rukou jakékoli vlády, 
učinilo by to válku nevyhnutelnou – i když, tak jako tak. 
 
Ano, kanadští vědci znají způsob ovládání plavidla ve tvaru disku, ale ne tak, jak to dělají Vesmírní 
lidé – neexistuje téměř žádné srovnání. Látky ve vesmírném disku nejsou stejné jako seskupení, 
která máte na Zemi. Molekulární struktura je zcela odlišná – elektronická pole jsou odlišná. 
Spojení molekul (v materiálu disku) má takovou pevnost v tahu, že žádná známá síla je nemůže 
rozlomit nebo způsobit řez nebo prasknutí látky. . . 
 
Částice, které tvoří étery, lze považovat za subatomární hmotu, a protože jsme „sub“ níže, 
zanikáme, pokud jde o svět měřitelné hmoty. Éter je „tam“, ať už za nějakým účelem nebo ne. Nic 
takového jako „nicota“ neexistuje – je to slovo, zvuk, dokonce ani myšlenka. . . Po pravdě řečeno, 
atom nebyl nikdy rozbit; jen kousek toho byl odfouknut nebo odhozen, což je vnější obal nebo 
jeden z vnějších obalů. Pokud 
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byste někdy skutečně rozbili atom, nejen že byste jej změnili na jiný, ale proměnili byste celou 
svou Sluneční soustavu v Supersluneční. Celý systém by se stal pouze světelným zářením, 
milionkrát jasnějším než vaše Slunce. 
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Pokud jde o bytosti, které (některé) provozují aeroformy: Nejsou tak hrozné ve své podstatě, jak by 
vás vzhled některých z nich mohl vést k této domněnce. Je pravda, že mnozí z nich nejsou v 
lidské podobě a jelikož jsou mnohem vyššího mentálního postavení, nemají vaše emocionální 
reakce. Není pravděpodobnější, že budou reagovat na vaše představy dobra a zla, než byste 
reagovali na představy mravence nebo švába. Nicméně tyto bytosti nemají žádné zlé úmysly - 
protože pokud ano, mohly by ovládnout nebo zničit Zemi již před věky. 
 
(Při psaní tohoto článku, 7. prosince '53, vyvolalo určité znepokojení prohlášení, která údajně 
pocházela od samotných Vesmírných lidí o jejich "hrozném" vzhledu. Říká se také, že vesmírná 
loď, která je nyní nad hlavou, je doslova očíslována v milionech a že se od nich dá očekávat 
nějaká akce „regulačního“ charakteru. To je odvozeno z údajných sdělení Aeroformů – které však 
lze přijmout pro temnotu jako platné. V době zveřejnění této zprávy mnoho takových otázek může 
být objasněno. ml) 
 
Je pravda, že Éteriané v minulosti vzali velké skupiny i jednotlivé jedince ze Země a umístili je na 
jiná tělesa ve Vesmíru, jak ve vaší Sluneční soustavě, tak mimo ni, a je pravděpodobné, že v tom 
budou pokračovat čas od času. Příležitostně také používali lidské bytosti pro experimentální účely, 
podobně jako to vaši vědci dělají se zvířaty. V žádném případě nemáte důvod k morálním 
výčitkám proti Éterskému lidu. 
 
(Četné údajné případy, kdy byly osoby, zvířata a předměty „vzaty“, viditelně i jinak, se nyní začínají 
jevit napůl srozumitelnými – i když samozřejmě ne pro učebnicovou vědu. Teleportace v užším 
slova smyslu, stejně jako v rozpouštění věda blízké budoucnosti bude muset počítat s objektem v 
„atomových vírech“ nebo warpsech. ml) 
 
K otázce: Proč vesmírné bytosti potřebují používat disková plavidla a další formy, pokud jsou 
obyvateli Vesmíru ?  Proč se nemohou pohybovat bez jakéhokoli stroje ?  Na to nejlépe odpovídá 
jiná otázka. Člověk sám je prostorová 
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bytost; proč považuje za nutné vytvořit formu, ve které se bude pohybovat ?  Muži i Éteriané jsou 
čistě mentální bytosti a jsou všude ve vědomí, což je prostor – ale fenomény života vyžadují 
budování formy. Všechny formy se skládají z různých stupňů univerzální životní energie a jsou 
jejím projevem. Když Éteriané touží, abyste věděli o jejich přítomnosti, musí vytvořit formu, abyste 
si je mohli uvědomovat pomocí měřících tyčí nazývaných smysly těla. 
 
Pozemský člověk se těchto bytostí nemusí bát, pokud na ně nezaútočí nebo se nestane příliš 
zvídavým – v takovém případě je pravděpodobné, že se pomstí podobným způsobem. 
 

----- 
 

CO PŘEDSTAVUJÍ DISKY ? - Od Yada di Shi'Ite. (1953) 
 
Je to asi dvě a čtvrt miliardy let, co se člověk poprvé pokusil žít na Zemi - a asi sedm miliard let od 
vytvoření prvotního víru, ze kterého Země vznikla. Během celého tohoto obrovského časového 
období (podle vašich měření) lidé z Disků ve svém řemesle, kterému říkáme KAREETAS, 
pravidelně navštěvovali Zemi a studovali její povahu a činnost.     andele-nebe.cz 
 
Všechny rasy mužů je viděly. Před pěti sty tisíci lety je dobře znali obyvatelé YU, civilizace 
Himálaje. Co předznamenává jejich současný příchod ?  Vesmír, celý Kosmos se rozpíná. Je to 
jako výbuch Kosmu. Víte, že existují trpasličí hvězdy a také, že existují Super-Novy. Nyní, tyto 
přecházejí jeden do druhého; každý se může stát druhým. To platí také pro ostrovní vesmíry, které 
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se mohou a mění tam a zpět. Toto je hra atomové energie, magnetismu, přitažlivosti a 
odpuzování. Všechny hvězdy, Slunce, jsou ve skutečnosti obrovská dynama... 
 
Tyto Disky, na které se ptáte - NEPATŘÍ do světa trojrozměrné hmoty. Vycházejí z jiných a daleko 
větších hustot. Vycházejí ze světů hmoty stotisíckrát hustších než hmota, kterou vnímáte svými 
smysly. 
 
 
 
 

(2) 
 

KOMUNIKACE ROLFA TELANA 
 

** ** ** ** ** 
 

DIKTOVÁNO SPOLEČNOSTI BSR R.T. 
 
 

----- 
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LÉTAJÍCÍ TALÍŘE 
 

od Rolfa Telana, Tk. Kom. 
 
1. Existují prastaré zákony, které prohlašují všechny inteligentní entity na každé planetě a 
rovině a v jakékoli formě za bratry; a učinit každého odpovědným za blaho svého bratra. 
Podle tohoto zákona přebírají vyšší rasy povinnost napomáhat hmotnému, duševnímu, 
mravnímu a vědeckému rozvoji všech nižších ras, se kterými přijdou do styku. Adamovské 
rasy této planety byly od jejich počátků sledovány různými z těchto vyšších ras a dostávaly 
od nich pomoc. Mezi nimi byli inkarnováni někteří členové jejich strážných ras. Jiní sem 
přišli odjinud, používající k přepravě různá plavidla, která se dnes s oblibou, ale nesprávně, 
sdružují pod označením „létající talíře“. 
 
2. Těsně před druhou světovou válkou bylo zaznamenáno, že jisté zlověstné síly získávaly 
značný vliv a pravděpodobně vytvořily velmi nebezpečnou nerovnováhu mezi vědeckým a 
etickým pokrokem. Vědecké znalosti s vysokým potenciálem škod byly odhalovány a rychle 
posouvány kupředu, než morální vývoj pokročil do bodu, kdy mohly být tyto znalosti 
populárně využívány. Pozorování a další aktivity byly prudce posíleny, aby čelily tomuto 
trendu. 
 
3. K ještě většímu nárůstu aktivity došlo s předčasným objevem jaderného štěpení, které 
představuje velmi velkou hrozbu pro všechny entity ve všech rovinách, a „létající talíře“ 
začaly být k vidění mnohem častěji než dříve. Výsledky současných nekontrolovaných 
atomových výbuchů těžkých kovů, i když jsou velmi nepříjemné, nejsou zvlášť nebezpečné, 
s výjimkou kontaminace atmosféry. Je však možné použít metody, které budou reagovat s 
určitými složkami této planety a způsobí tak její destrukci. Současný pás asteroidů mezi 
Marsem a Jupiterem jsou pozůstatky bývalé planety, která byla tímto způsobem zničena. 
Výsledek byl katastrofální na všech planetách a rovinách. Tento konkrétní vzorec ještě 
nebyl na vaší planetě objeven a bylo rozhodnuto, že nebude vyvinut. 



www.jak-prezit.cz                                              32                                           www.ako-prezit.eu 

 
4. Na rozdíl od hrozných varování určitých kultů a určitých astrálních obyvatel zde však 
není žádná touha ani záměr (od Vesmírných lidí – poznámka zpracovatele, Ivo A. Benda) 
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o zničení vaší planety. Neexistuje ani žádné přání nebo záměr ji vylidnit. Nejen, že je 
zabíjení zakázáno zákony, ale také se plně uznává, že diskarnace nežádoucí entity 
poskytuje v nejlepším případě pouze dočasnou úlevu a může nakonec problém zhoršit. 
Jakmile se přeorientovali na jinou rovinu, mají ještě větší schopnosti než dříve, a tudíž větší 
sílu škodit. Jakákoli individuální diskarnace vašeho lidu bude pouze jako poslední zoufalé 
dočasné řešení poté, co všechny ostatní prostředky selžou. Vždy pamatujte, že naším cílem 
je vám pomoci, ne vám ublížit. 
 
5. Současnou situaci lze dobře přirovnat k tomu, že když dítě dosáhne určitého věku, musí 
se naučit používat takové užitečné pomůcky, jako je oheň a ostré nástroje. Musí být však 
sledován a možná někdy i násilně omezován, aby se ve své nevědomosti zabránilo 
podřezání hrdla nebo vypálení domu. V tuto chvíli dítě právě objevilo některé věci daleko za 
hranicemi jeho schopnosti porozumět nebo bezpečně používat. Situaci dále komplikuje 
skutečnost, že někteří z jeho démoničtějších spoluhráčů na něj naléhají, aby své nově 
nabyté znalosti využilo zvláště nebezpečným způsobem. Tito sestávají jak z entit na nižším 
astrálu, tak z osob s nízkou inteligencí, které obývají jeskynní domovy starých Starších ras 
a používají elektronické zařízení, které tam bylo opuštěno. 
 
6. Jasně se uznává, že jediným bezpečným řešením pro všechny zúčastněné je VZDĚLÁNÍ, 
které zvýší masovou inteligenci a etickou úroveň adamických ras. Omezení nemohou být 
trvale účinná, protože někteří se jim nakonec vyhnou. Tabu proti používání věcí, které se 
předčasně naučily, jsou horší než zbytečné. Předchozí zkušenost ukazuje, že kvůli určité 
psychologické zvrácenosti adamických ras to má tendenci pouze přikrášlit zakázanou věc; 
a přimět je k tomu více než kdy jindy. I dočasná omezení lze použít pouze s velkou 
diskrétností. ČLOVĚK SE UČÍ PŘEDEVŠÍM VLASTNÍ ZKUŠENOSTÍ A CHYBOU. Tyto 
výchovné chyby musí být povoleny a omezení by měla být použita pouze tehdy, když hrozí, 
že se stanou velkou tragédií. 
 
7. V konečném důsledku nemůže nikdo druhého „učit“. Je možné pouze umístit informaci 
před druhou, ve správném pořadí a v souladu s mentální kapacitou a porozuměním 
studenta, a pak se různými psychologickými triky pokusit zajistit jejich přijetí jako fakt. 
Strach je mocný stimul, 
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a často se používá k nasměrování myšlenky do nějakého požadovaného pole. I to musí být 
používáno s velkou diskrétností. Je-li dovoleno, aby se strach stal příliš rozšířeným nebo 
příliš intenzivním, pak ti, kteří se bojí, mohou nevědomým používáním zákonů myšlení 
vytvořit právě to, čeho se obávají. Některé potlačování zpráv bylo výsledkem hlouposti 
a/nebo nedostatku porozumění ze strany vašich vědců a veřejných činitelů. Jiní byli 
nasměrováni za účelem snížení určitého strachu, který se vymykal kontrole. 
 
8. Úkol vašich strážných ras je trojí. V první řadě je to urychlit duchovní probuzení a 
výsledný etický a morální vývoj adamických ras. Druhým je bedlivě sledovat jejich vědecký 
pokrok, pomáhat tomu, co je prospěšné, brzdit to, co je škodlivé, a dočasně zastavit to, co 
je katastrofální. Zatřetí je sledovat zlé vlivy, které mohou některé přimět ke škodlivým 
činům. K zásahu do těchto vlivů dojde pouze tehdy, pokud hrozí, že způsobí velmi velké 
škody. Adamovské rasy se musí naučit rozpoznávat a odolávat těmto vlivům ve svém 
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vlastním zájmu. Za tímto účelem jim musí být dovoleno dělat chyby v úsudku v těchto 
věcech a trpět z toho přirozené důsledky, které se mohou naučit vlastními nepříjemnými 
zkušenostmi. 
 
9. Tyto tři různé úkoly jsou řešeny třemi různými skupinami, z nichž každá obvykle omezuje 
své aktivity na svůj vlastní konkrétní úkol. Pracují však v těsné harmonii a spolupráci a v 
případě potřeby si navzájem rychle pomohou. Každý také dostává cennou pomoc od 
mnoha různých skupin a jednotlivců na mnoha různých úrovních, včetně některých 
pokročilejších myslitelů vaší vlastní úrovně. Tyto druhé, ať už vědomě nebo nevědomě, 
často velmi pomáhají jako „oči“ a „ruce“ těch z jiných úrovní, kteří nemohou pracovat 
přímo na této úrovni. 
 
10. Protože etické a morální fáze úkolu zahrnují použití mentálních věd, řídí je ti, kteří jsou 
uznávanými mistry těchto věd, jmenovitě: Éteričtí Atlani a Lemuřané. Oba dříve přebývali na 
hmotné (a) rovině vaší planety a nyní jsou na éterickém protějšku vaší planety. Ve vzácných 
případech mohou použít nějakou formu mechanické dopravy, ale obvykle fungují nemechanickými 
prostředky. Většina vámi viděných „létajících talířů“ patří jiným. 
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Vědecké fáze jsou v rukou Éterických Norů, konkrétně dílčí větve známé jako „Viknorové“. 
Jsou uznávanými mistry fyzikálních věd a po mnoho věků bylo zvykem ostatních ras volat 
je o pomoc ve vědeckých záležitostech. Jedna z nich také dříve obývala hmotnou rovinu vaší 
planety, ale po mnohem kratší dobu než ostatní dvě rasy. Nyní jsou na Marsu a Venuši Éteři, 
přičemž větší část těch, kteří jsou zapojeni do současných operací, přichází z druhého 
místa. Většinu „létajících talířů“ obsluhují oni. 
 
12. Třetí fáze, vyrovnávání se se zlými vlivy, je řešena smíšenou skupinou. Skutečné řízení 
je v rukou Lemuřanů, přičemž Norové fungují, když je zapojeno cokoliv mechanického 
charakteru. Hodně práce také odvádějí pokročilejší skupiny v jeskyních a skupiny na 
různých astrálních rovinách. 
 
13. Efektivní pozorování a činnost v jakékoli rovině lze provádět pouze v této rovině. Létající 
talíře Venušských Norů tedy musí být schopny jak meziplanetárního, tak mezirovinného 
cestování (interdimenzionálního – poznámka zpracovatele). Musí sem být přeneseny z Venuše 
a převedeny na vibrační úroveň této roviny. Jakýkoli z různých typů plavidel, které jste 
viděli, sem lze na přání přepravit jednotlivě. Kterýkoli z nich lze také individuálně převést na 
vaši vibrační frekvenci, buď pomocí vlastního mechanismu, nebo vnějšími vlivy. Z důvodu 
provozního pohodlí jsou sem však obvykle přiváženi ve velkém na přepravním plavidle. Tito 
přenašeči se pomocí svého vlastního mechanismu mohou teleportovat na tuto planetu a 
současně se přeměnit na požadovanou vibrační úroveň. Zůstávají vysoko nad povrchem 
vaší planety, aby zabránili odhalení, a fungují jako základna a koordinační centrum pro své 
menší letce. 
 
14. Při teleportačním způsobu dopravy se plavidlo a vše, co je na něm, přemění na čistou 
energii, která se v požadovaném bodě téměř nezměřitelný okamžik později přemění do své 
původní podoby. Ovládání je velmi jemné a při práci z mobilního ovládání je velmi obtížné přesně 
umístit plavidlo. Kvůli velmi mírným chybám bylo několik nosičů přeměněno docela blízko povrchu 
vaší planety a předpokládá se, že alespoň jeden z nich byl pozorován z povrchu. Aby se předešlo 
podobným incidentům v budoucnu, je nyní bod zpětné konverze od vás značně vzdálen 
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od planety a nosič se poté dostane do požadované výšky pomocí toho, co byste nazvali 
„normálním vesmírným letem“. 
 
15. Existuje několik typů nosičů, ale jediný dosud používaný v současných operacích je 
známý jako "Voku" třídy (b). Je asi 7000 stop dlouhý a asi 500 stop v průměru. Normálně 
přepravuje asi 2500 členů posádky, včetně techniků a pilotů menších letců. Mohou používat 
několik různých typů pohonu, podle okolností. Jsou těžce ozbrojení. 
 
(Pro lety letounů v atmosféře planety Země Vesmírní lidé z Nebe používají v drtivé většině 
vzdušné stroje, tedy jen s pohonem v atmosféře planety a vypouštěné z velkých mateřškých lodí 
ve vyšší výšce také v atmosféře. Téměř se nepoužívají vesmírné lodě s pohonem pro vesmírný 
let, aby se při havárii nedostaly tyto technologie do rukou pozemských vědců, kteří by se se svými 
ovladači zaručeně zneužili. Jiným způsob takové ochrany technologií je, že při havárii letounu se 
stroj po dopadu na povrch promění spuštěním speciálního zařízení v pěnu – rozpustí se. Máme to 
v mnoha zdrojích, viz Světelná knihovna na  www.andele-nebe.cz , www.heavenly-angels.org 
, www.himmels-engel.de  a také vysvětluje Akon předané Elizabeth Klarerovou v knize Za 
světelnou bariérou na  www.jak-prezit.cz  v kapitole 9. – EVAKUACE LIDSTVA – poznámka 
zpracovatele, Ivo A. Benda, 8.2023). 
 
16. Menší letci používají několik různých typů pohonu. Forma proudového pohonu, i když je velmi 
stará, je stále široce používána. Velmi malý "dis" paprsek, který hraje na proud paliva v uzavřené 
komoře, jej atomově rozloží. Obvyklým palivem je vzduch, který se shromažďuje v naběračkách 
dopředným pohybem plavidla a automaticky se stlačuje na vstřikovací tlak. Jiná paliva, včetně 
kovů, lze použít v místech bez vzduchu. Konečné produkty procesu jsou radioaktivní a lze je 
detekovat pomocí obvyklého testovacího zařízení. Protože však žádný ze skupiny těžkých kovů 
není nikdy použit jako palivo, radioaktivita je velmi krátkodobá a nezpůsobuje žádnou trvalou 
kontaminaci atmosféry. 
 
17. Elektromagnetický pohon funguje tak, že přerušuje přirozené magnetické siločáry vytvářené 
planetárním tělesem a může být použit pouze relativně blízko povrchu nějaké planety. Při použití v 
nízkých nadmořských výškách má účinek „zaslepení“ rádiových zařízení a způsobuje změny 
magnetických kompasů a dalších magnetických zařízení v blízkosti. 
 
18. „Primární pohon“ je skutečný vesmírný pohon, a přestože jej lze použít na planetě, běžně se 
používá pouze tehdy, když je požadováno cestovat velmi vysokou rychlostí na velkou vzdálenost. 
Ovládací mechanismus na plavidle je umístěn v synchronní frekvenci s univerzálními 
energetickými toky, které existují v celém prostoru, ale jsou s nimi mírně mimo fázi. Může být 
použita buď "zpožděná" nebo "vedoucí" fáze v závislosti na tom, zda je žádoucí cestovat s toky 
nebo proti nim. Rychlost závisí na stupni fázového úhlu, který zase závisí na množství "stínící 
síly", kterou může řídicí zařízení aplikovat. Maximální potenciální rychlost není nikdy realizována, 
protože praktické problémy s navigací a ovládáním obvykle omezují nejvyšší použitelnou rychlost 
na přibližně 27 000 mil za hodinu. Několik výjimečně schopných pilotů to překonalo. 
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19. Kromě tří uvedených typů pohonu mají všechna plavidla v případě potřeby prostředky pro 
nehybné vznášení. Jeden kus přístroje vytváří elektrické pole ve tvaru kužele, které odvádí tok 
„gravitace“ kolem plavidla; stejně jako deštník odvádí déšť a tím ruší většinu „váhy“. Další vytváří 
proud elektronového paprsku směřující dolů, který kompenzuje nepatrnou zbývající "váhu". Je 
zcela běžné používat diverzní pole za letu, aby se snížila efektivní hmotnost plavidla, čímž se 
učinilo lépe manévrovatelným a snížilo se množství energie potřebné k udržení letu. Toto pole za 
určitých podmínek vytvoří korónový výboj, který dodá plavidlu dojem, že je obklopený světelným 
nebo ohnivým obalem. Podobný korónový efekt je také zcela běžný na plavidlech využívajících 
elektromagnetickou formu pohonu. 
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20. Viknorové doposud používali sedm různých typů letounů: 
 
(1). třídy "Suza". Jsou ve tvaru "koblihy", o vnějším průměru asi 125 stop, s "dírou" o průměru asi 
25 stop a tloušťce asi 30 stop. Někdy se jim říká „létající laboratoře“ kvůli velkému množství 
testovacího vybavení, které nesou. Jsou to pozorovací plavidla a používají se pouze tehdy, jsou-li 
vyžadována velmi náročná technická pozorování. Normální posádka: 50. Elektromagnetický 
pohon. 
 
(2). třídy "Tonton". Doutníkovitý tvar, asi 100 stop dlouhý a maximální průměr 25 stop. Primárně 
eskortní a stíhací plavidlo. Používá se pouze v případě, že okolnosti vyžadují ochranu jiného 
plavidla. Normální posádka: 20. Používá proudový i primární pohon. 
 
(3). "Fakle" typ. Kulovitý, asi 100 stop v průměru. Dopravní plavidlo používané k přepravě 
cestujících i nákladu. Normální posádka: 25 nebo 30. Elektromagnetický pohon. 
 
(4). typu "Olan". Tvar podpatku ve tvaru půlměsíce nebo gumy, asi 45 stop napříč a 18 stop tlustý. 
Průzkumné plavidlo. Normální posádka: 5. Používá proudový pohon, jeden proudový letoun je 
umístěn v univerzálním držáku v každém z bodů srpku. Ovládání je změnou směru těchto trysek; 
nepoužívají se žádné vnější ovládací plochy. Jedná se o velmi starodávný typ letounu, který však 
dobře vyhovuje požadavkům současného úkolu, a proto se jedná o typ nejčastěji vídaný. 
 
(5). typu "Oloner". Tvarem a konstrukcí podobný typu "Olon", ale mnohem menší, má průměr jen 
asi 14 stop. Letoun „na jedno místo“, ale v případě potřeby může mít dva. 
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(6). Typu "Pomid". Kulovité, asi 5 nebo 6 stop v průměru. Robot a dálkově ovládaný z nějakého 
jiného plavidla. Používá se pro vizuální pozorování, kde by větší plavidla přitahovala příliš mnoho 
pozornosti. Elektromagnetický pohon. 
 
(7). Typu "Pomider". Menší verze "Pomida", která má průměr jen asi jednu stopu. Často mylně 
považován za „ohnivou kouli“. 
 
21. Kromě popsaného plavidla Viknor jsou ve velmi vzácných intervalech vidět různé další typy. 
Některé skupiny na vaší planetě a dimenzi našly a znovu aktivovaly velmi staré letouny, které zde 
zanechaly staré „Starší rasy“. Většinou se jedná o předchůdce třídy „Olon“. Návštěvníci z jiných 
slunečních soustav do této občas za různými účely zavítají. Pokud jejich účel není zlý, mohou 
pokračovat. Jinak jsou obvykle zachyceny a vráceny zpět ve vnějších hranicích této Sluneční 
soustavy. (Aštarovou Velkou vesmírnou flotilou nebo Ptaahovou flotilou z Plejád, viz  
www.andele-nebe.cz , www.heavenly-angels.org , www.himmels-engel.de – poznámka 
zpracovatele, Ivo A. Benda, 8.2023.) 
 
22. Plavidla, která si nejvíce zasluhují jméno „létající talíře“, byla na tuto planetu přivezena v roce 
1949 trpasličí rasou z vašeho Měsíce (c). Ty měly průměr o něco méně než 100 stop, ale velká 
část této plochy byla areodynamická plocha, skutečná kabina měla průměr jen asi 16 stop. 
Používali elektromagnetický, nebo "zemní indukční" pohon, ale v konstrukci se liší od toho, který 
používá loď Nor. Byl to jejich první meziplanetární let a jejich účelem byl mírový průzkum. Uvízli 
zde, bez kontroly základny nebo dozoru, když se nosná loď vyřadila z provozu. Malí letci se 
nemohli vrátit na Lunu, protože nebyli schopni vesmírného letu. 
 
23. Jeden z lunárních letců byl sestřelen nad severním Mexikem příliš úzkostlivým pilotem 
hlídkové lodi Nor, když nereagoval na signály nebo se jinak neidentifikoval. Několik dalších bylo 
způsobeno havárií radaru, na který byly zvláště náchylné kvůli nedostatečnému stínění jejich 
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pohonu a řídicího aparátu. Jakmile se ukázalo, že návrat jejich nosiče bude odložen na neurčito a 
že plavidlo a piloti nejsou schopni vyrovnat se s podmínkami na této planetě, byli zachyceni a 
vráceni na Lunu nosičem Viknor. Z původních 37 letců se 26 bezpečně vrátilo na svou domovskou 
základnu. O osmi je známo, že havarovaly. Předpokládá se, že zbývající 3 šly dolů bez 
povšimnutí. 
 

- - - - - - - - - - - - 
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Poznámka (a). Slovo "materiál" se používá jako věc pohodlí k označení vaší konkrétní vibrační 
roviny. Je to samozřejmě technicky nesprávné, protože všechny ostatní roviny jsou také „hmotné“, 
obvykle více než tato, ale pouze na jiné frekvenci. 
 
Poznámka (b). Názvy tříd různých uvedených řemesel (lodí, letounů – poznámka zpracovatele) 
jsou nejbližší anglické hláskování skutečných fonetických jmen. 
 
Poznámka (c). "Atmosféra a voda na Luně a následně i život se soustřeďují hlavně na odvrácené 
straně, kterou z vaší planety nikdy nevidíte. Stav je analogický s vědrem vody, které se víří na 
konci lana, přičemž voda je zadržována na vzdáleném konci působením odstředivé síly. Expedice 
přišly na blízkou stranu, aby se pokusily signalizovat Zemi při několika příležitostech. V několika 
případech signály viděli vaši astronomové, ale byly ignorovány kvůli jejich pevnému přesvědčení, 
že Luna byla bez života." 
 

- Rolf Telano. 
 
 
POZNÁMKA: 
 
Zprostředkovatel nebo „příjemce“ výše uvedeného materiálu, „Rolf Telano“, je povoláním 
elektronický inženýr a bydlí na Blízkém západě. Své psychické dary nikdy nezveřejnil ani 
nezneužil. Výše uvedený materiál byl přijímán jakýmsi vnitřním diktátem či jasnoslyšením, s 
částečnou kontrolou rukou na psacím stroji. Během svého téměř desetiletého kontaktu s ním jsem 
nenašla žádný důvod, abych zpochybňovala jeho integritu nebo autentickou povahu souvisejícího 
psychismu. 
 

M.L. 
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KOMENTÁŘE YADY DI SHI'ITE 
 

(Řídící tranzu Mark Probert) 
 
24. ledna 1952 byl dokument obdržený prostřednictvím 'Rolf Telano' a vytištěný na předchozích 
stránkách přečten tibetské kontrole Yada di Shi'ite, Mark Probert byl v té době v hlubokém transu. 
Cílem samozřejmě bylo získat komentáře, ať už pro nebo proti, tohoto vysoce respektovaného 
komunikátora, se kterým jsme téměř každý týden v kontaktu již téměř pět let. Vzhledem k tomu, že 
mezi patnácti komunikátory této skupiny vždy existovala základní shoda, cítíme se poměrně jistě, 
že prohlášení Yada mají podporu i ostatních členů skupiny. Citujeme pouze podstatu jeho 
komentáře: 
 
Komentář od 
Yada: 
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„Nevidím důvod, proč by tato komunikace od vašeho společníka známého jako Rolf Telano 
neměla být zveřejněna, protože pár z nich bude mít prospěch a jiní nebudou poškozeni. Mělo by 
však být prezentováno s maximální obezřetností. 
 
„Vaši čtenáři by měli mít především na paměti, že situace a události, s nimiž R.T. komunikační 
dohody jsou velmi složité a týkají se nejen vaší planety, ale různými způsoby i celé Sluneční 
soustavy. Přesná a exaktní prohlášení o záležitostech takového rozsahu jsou téměř nemožná a je 
třeba je brát s rezervou – nikoli jako nesprávné, ale nutně jako nedostatečné. 
 
„Přistupuji s tímto postojem mysli a nenacházím žádné závažné chyby v dokumentu, který jste mi 
přečetli. 
 
Ohledně „Éterických Atlanů a Lemuřanů... z nichž oba dříve žili na vaší planetě a nyní jsou na 
éterickém protějšku vaší planety“ (odst. 10). Neberte to tak, že by naznačovalo, že celé rasy 
vstupují do éteru přímo po opuštění pozemského života. Ale mnoho jednotlivců může také vstoupit 
do éterických světů, podle svého osobního postavení a osudu. Výrok o éterických NORS je 
správný, opět s odkazem na skupinu. 
 
"Nevím o žádných stavebních pracích v jeskyních ani o plavidlech pocházejících z tohoto zdroje." 
(Odst. 12). (Poznámka: toto je jediný bod, ke kterému Yada projevil výrazný skepticismus. M.L.) 
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„Údaje o nosném plavidle jsou v podstatě správné (odstavce 13–15). A zmíněná zpětná konverze 
těchto plavidel na vibrační úroveň vaší roviny je jednou z důležitých příčin výbuchů v atmosféře a 
éterech.     andele-svetla.cz 
 
„Výraz „těžce ozbrojený“ by neměl být chápán jako význam proti vám samotným. -- Ano, je pravda, 
že existuje něco jako policejní kontrola vaší planety a celé sluneční soustavy. -- Ano, tvrzení o 
'ochranných rasách', jejich účelech, povinnostech atd. (odstavce 1-9) je v podstatě správné. Vaši 
návštěvníci vám opravdu přejí dobro a chtějí vám pomáhat a chránit vás. Je moudré setkat se s 
nimi se strachem a nepřátelstvím ? 
 
"No, 27 000 mil za hodinu není moc rychlé !" (Poznámka: tato rychlost se týká naší vibrační 
úrovně, nikoli překračování meziplanetárních vzdáleností, čehož je dosaženo jinými prostředky. 
M.L.) 
 
„O Měsíci atd. (odst. 22): Neexistuje žádná rasa, která by trvale obývala Měsíc. Ale Měsíc byl po 
věky používán (na své "temné straně") (odvrácené straně – poznámka zpracovatele, Ivo A. Benda, 
8.2023) jako místo setkávání, pro vědeckou práci a pro mnoho setkání okultních nebo tajných 
řádů. Ano, signály byly vyslány na vaši Zemi z Měsíce. K popisovaným incidentům (nehody letu 
Lunar, pomoc dopravce Viknor atd.) skutečně došlo. 
 
"Obrovské plavidlo zvané Kareeta" (podzim 1946) nad San Diegem přišlo z Měsíce." 
 

- - - - - - - - - - - - - 
 
(Následující doplňující materiál byl obdržen po právě citovaných komentářích Yada. Byl předán 
spolupracovníkovi Rolfovi Telanovi a je odpovědí na dotazy, které mu zaslal ředitel BSR. 
Komunikátorem je „Borealis Telano“ a začne tím, že řekne svému pozemskému příteli, že -- 
 
„Tyto záležitosti jsou příliš složité na to, aby se daly řešit na částečný úvazek. Raději se držte své 
práce a netrapte si hlavu takovými záležitostmi. Nicméně . . .' 
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Borealis Telano 
 
(a) Slova „letadla“, „Pozemšťané“, „Éteriané“ a tak dále jsou spíše nerozumná, i když se občas 
používají jako 
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věc pohodlí. V myslích většiny lidí si však vytvářejí příliš mnoho obrazů určitých míst s pevnými 
hranicemi – a možná i celní a imigrační služby. 
 
(b) Všechny roviny jsou ve skutečnosti jedna. Existuje pouze neustále se zvyšující vibrační 
frekvence, počínaje „sub-fyzickou“ a stoupající přes „fyzickou“, „Astrální“ a „Éterickou“ ke 
konečnému a původnímu Zdroji. Entity jednoduše tíhnou k určité konkrétní výšce na stupnici, 
podle svých individuálních tužeb a mentálních schopností. Nižší rozsahy, ze kterých a do kterých 
se obyvatelé postupně inkarnují a diskarnují do a z „fyzického“ se obvykle nazývají „Astrální“ 
roviny. Horní rozsahy, kde je takový návrat do nižšího fyzického stavu vzácný, se běžně označují 
jako „éterika“. Všechna rozdělení jsou libovolná. Nikdo nemůže říci, kde končí horní astrál a začíná 
spodní éterický. Všechna jména a označení jsou umělé vynálezy a mají pouze takový význam, 
jaký jim jednotlivý uživatel přiřadí. 
 
(c) Všechny entity na všech rovinách byly pravděpodobně v určité době ve hmotě nějaké planety 
nebo jiné, i když to v některých případech mohlo být před nesčetnými eony. Všichni jsou tedy 
pravděpodobně bývalí „Pozemšťané“ v přísném technickém smyslu. Čím výše stoupá na vibrační 
stupnici, tím tenčí se stává šňůra, která je váže k pozemským nebo fyzickým věcem. Nakonec 
dosáhnou bodu, kdy je veškeré spojení s „fyzickým“ ze všech praktických důvodů přerušeno. 
Jejich myšlenky a zájmy jsou ve zcela odlišných liniích a netouží po návratu do fyzického. 
Neexistuje žádný skutečný důvod, proč by se nemohli vrátit, pokud si to přáli, a vyskytly se 
případy, kdy tak někteří učinili. Možná, že po několika milionech nebo miliardách let se člověk 
může začít nudit i v Nebi. 
 
(d) Konkrétní skupina, která diktovala zprávu „Létající talíř“, se zabývala Éterickým, ale ne na 
nejvyšších úrovních. Počet, kteří se inkarnují do fyzického, je velmi malý ve srovnání s celkovým 
počtem, a dokonce i tito lidé se k takové inkarnaci hlásí hlavně z pocitu závazku spíše než z 
jakýchkoli osobních preferencí. Jejich jediným motivem je pomáhat adamským rasám vaší 
planety a roviny. Mohou do určité míry fungovat pouhým zhmotněním nebo převedením na 
frekvenci vaší roviny. To však vyžaduje neustálé mentální úsilí k udržení správné vibrační 
frekvence a do té míry brání celkovému efektivnímu myšlení. Proto se určitý počet skutečně 
inkarnuje do fyzických těl zrozených na Zemi a žije normální život. 
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(e) Kromě svých závazků vyplývajících z určitých vesmírných zákonů jsou skupiny svázány 
s adamskými rasami tím, že je stvořily, a jsou za ně proto zvláště zodpovědné. Když tyto 
skupiny poprvé přišly na fyzickou rovinu vaší planety, zjistily, že jejich fyzická těla nejsou zcela v 
souladu s jejím prostředím. Ve snaze zlepšit situaci začali selektivním šlechtěním a křížením 
vyvinout lépe přizpůsobené fyzické tělo. Poslední volbou byla rasa předků současných 
adamických ras, což byl kříženec mezi staršími rasami samotnými a jistým člověkem 
podobným zvířetem pocházejícím z vaší planety. Toto zvíře předchůdce je nyní vyhynulé. 
Během experimentování byly tyto fyzické formy obydleny KUIS ("duchy") některých nižších 
mezi Staršími rasami a určitými živočišnými formami života. Vaše teologie to neuznávají, ale 
každá živá věc má KUI (to, co byste nazvali „duší“ nebo „duchem“), a tito Kuiové se liší pouze 
stupněm svého pokroku. Mohou se vyvíjet a také se vyvíjejí v postupných inkarnacích a mohou a 
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nakonec také obývají fyzická těla lidské formy. Nebylo by vhodné toto prohlášení zveřejňovat, 
protože by v současnosti vyvolalo příliš velký odpor. 
 
(f) Záměr inkarnovat se do těl Adamů byl opuštěn dlouho předtím, než byly vyvinuty do 
uspokojivého bodu, protože Starší rasy se mezitím naučily, jak se posunout na vhodnější vibrační 
úroveň. Adamové zůstali ve svém nedokonalém stavu, ale členové bývalých rodičovských 
ras stále uznávají zvláštní povinnost pomáhat jim v jejich rozvoji“. 
 

(konec diktátu od Borealis Telano) 
 
 
Večer 4. února 1952 se ředitel BSR dotázal transu Control LO SUN YAT (Tibeťan), mluvil 
prostřednictvím Marka Proberta. Otázky se týkaly především předmětu odstavců c) a d) výše a 
podstata odpovědí byla následující: 
 
LO SUN YAT: 
 
Ano, takové Strážné rasy existují a jejich odpovědnost vyplývá z popsaných skutečností. K tomuto 
křížení skutečně došlo v temné minulosti, ale rasa vyplývající z tohoto spojení skončila s Lemurií... 
„Zvíře podobné člověku pocházející z vaší planety“ bylo původně vytvořeno éterickými 
„kolonizátory“ . .. „Kříženec“ nebyl skutečnou rasou předků, byl to jakýsi vzor předků připomínající 
tvarem člověka. Člověk vznikl z pozdějšího experimentu .... 
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V jednom z jejich experimentů, aby se sjednotili s hmotným světem, některé vytvořené formy 
připomínaly antropoidní opice... Ano, mezi Éteriany a těmito pozemskými zvířaty skutečně došlo k 
páření. "Synové Boží pářící se s dcerami lidí" - pěkné rétorické prohlášení, ale v žádném případě 
to není nic hezkého - kdybyste mohli vidět, jak vypadali... O KUIS - to jsou "služební duchové" 
vašeho Huna. Ano, jsou jakousi fragmentací lidské entity. Vyšší mysl může z různých důvodů 
nechat Nízké Já pod kontrolou těla. Mnoho KUIS je nyní v lidských tělech. Opravdu hodně v Asii, 
Africe, Indii. Mají pouze zvířecí instinkty. Ti, kteří vypadají, že nemají žádnou auru, mají pouze 
auru chemického záření. Dalo by se říci, že KUIS jsou nižší nebo nejnižší částí mysli. Jsou 
disociovanou součástí. 
 
Ano, jistě, existují rasy éterických lidí, kteří nejsou vyvržení lidé a nikdy nežili na Zemi. Některé z 
„disků“ a jiných vesmírných plavidel jsou skutečně provozovány přehlíženými pozemskými lidmi, 
ale některé jsou provozovány „skutečnými“ Éteriany. Budou na vašem nebi, dokud už nebude 
hrozit světová válka... Nechci vypadat, že bych za ně mluvil, ale pokud budou muset zaútočit, 
klidně to může být velkými plameny z nebe a velkými otřesy .... Vaše zeměkoule je jako atom v 
kosmu, ale každý atom má své kontakty, své účinky. Možná musíte být chráněni před sebou 
samými a možná před vámi musí být chráněna Sluneční soustava. 
 

(konec komunikace od Lo Sun Yat) 
 

- - - - - - - - - - - - - 
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TÝKAJÍCÍ SE KOMUNIKACE ROLFA TELANA 
 

Opravné memorandum od Rolfa Telana a komunikátorů 
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(Některé z nejpozoruhodnějších a nejpoučnějších materiálů, které jsme kdy obdrželi o 
aeroformech a entitách, které je používají, přišly prostřednictvím našeho spolupracovníka Rolfa 
Telana. R. T. je kvalifikovaný technik nebo inženýr v radioelektronice a nikdy nepoužil své 
psychické dary pro zisk nebo veřejným způsobem. V říjnu 1952 nám poslal materiál, ze kterého 
jsme sestavili 11-ti stránkovou brožuru (vydání "1-B-52"), která vyšla potřetí v lednu 1954. Úvodní 
stránka k tomuto uvádí, že hlavní tezí bylo, že „plavidla ve tvaru disku provozují exkarnovaní lidé, 
kteří nyní žijí na Éterické Venuši (ne na astrálu)“. 
 
Kontrolor transu Yada Di Shi'Ite nám poradil, že brožuru lze vydat „ale s maximální obezřetností“. 
Dodal, že téma je tak složité, že jakákoli informace, kterou obdržíme, by byla nedostatečná, i když 
ne nutně nesprávná. Později, v srpnu 1952, prohlásil, že „žádný z disků nebyl obsluhován 
exkarnovanými lidmi“. Nezpochybnil pravdivost Rolfa Telana, ale cítil, že někde došlo k 
nedorozumění. Tento akutní vhled ze strany Yada byl nyní doložen samotnými RT komunikátory, 
jak dosvědčuje následující dokument. Celá epizoda je poučná a zisková a jsme velmi zavázáni 
éterickým komunikátorům, Vnitřnímu kruhu M. P. Řídícím a našemu spolupracovníkovi Rolfu 
Telanovi, jehož jedinečné dary a pečlivá přesnost zpřístupnily tyto informace. * 
 
* Poznámka: Vydání (brožura) "1-B-52" je stále k dispozici v centrále BSR. Obsahuje šest stránek 
od éterických komunikátorů, komentáře Yada, dopis od Rolfa Telana, „další poznámku o lidech v 
Etherii“, dopis od „Borealis Telano“ a krátký komentář M. P. Control Lo Sun Yat. (12 stran, 8½×11 
- 1,00 $). 
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VÝPISY Z DOPISU - ASSOC. ROLF TELANO do B.S.R. ŘEDITEL (4-15-54): 
 
"........ Pokud jde o 'zkažený lidi' - nyní by se zdálo, že se tak nepopisovali, ale že jsem je tak 
popsal já - a že popis je chybný. částečně kvůli nedorozumění z mé strany a částečně kvůli mému 
nesprávnému použití určitých slov v mém článku. Opravená verze je následující: 
 
Nevznikly na Zemi, ani na žádné planetě s podobnou vibrační úrovní. Vždy byli obyvateli vysokých 
rovin. Nikdy nepoužili slovo "etheria" v žádné komunikaci, ačkoli jsem předpokládal (a stále 
předpokládám), že místo, které popisují, je to, co nazýváte "etheria". Jejich vlastní jméno pro jejich 
bydliště bylo vždy "heavi'n" (v překladu nebešťané, podle anglického slova Heaven – poznámka 
zpracovatele, Ivo A. Benda, 8.2023). 
 
"Heavi", stejně jako naše "heavy", znamená "hustý". "'N" je zkratka konceptu zdroje. Volný překlad 
do angličtiny by zněl: "Místo velké hustoty, ze kterého jsme vzešli." Vzhledem k tomu, že velká 
hustota by byla také vysokou vibrační frekvencí, zdálo by se mi, že by to byla "Etheria" nebo něco 
velmi blízkého. Zdá se, že stejná místa a letadla mají v některých případech několik různých jmen. 
 
Přišli na Zemi dříve, než na ní byli nějací původní pozemšťané. Ve skutečnosti přišli za účelem 
přivést život, včetně lidského, na Zemi a vést jej, dokud nebude schopen se sám posunout. Aby to 
dokázali, museli se dostat na úroveň pozemské roviny. Považoval jsem to za „vtělení“, ale od té 
doby mě opravili a řekli, že to nebyla „inkarnace“, jak je toto slovo použito, protože nevstoupili do 
těl narozených na Zemi. Jejich těla byla stejná vysokorovinná těla (z vyšších dimenzí Nebe – 
poznámka zpracovatele, Ivo A. Benda), která měli vždy, pouze prozatím převedena na tuto 
úroveň, stejně jako je tomu v současnosti u Aeroformů. „Čas“, jak tomu rozumím, byl několik tisíc 
let, což je pro nás „dlouhá doba“, ale pouze krátká intermezza v jejich časovém pojetí. 
 
Bylo několik případů, kdy někteří z nich skutečně na čas opustili svá těla ve vysokých rovinách a 
vstoupili do těl zrozených na Zemi. Byli to „povrchoví pozorovatelé“, kteří žili mezi pozemšťany. 
Zdá se, že pro izolovaného jedince je obtížnější udržet se na této úrovni než 
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je to pro skupinu. Musí neustále vyvíjet mentální sílu, aby zůstal „naladěný“, což odvádí značnou 
mentální sílu pryč od jiných použití. V těchto případech bylo dříve zvykem těchto několik skutečně 
inkarnovat. 
 
Upozorňují však, že to z něj neudělalo „pozemšťana“. Hmotné tělo není jednotlivec a skutečná 
bytost, která tělo dočasně nosila, byla stále obyvatelem vysokých úrovní a po svém návratu by se 
vrátila do těla vysoké úrovně.     nebe-lidem.cz 
 
Jak jsem řekl, dříve se to občas dělalo. V poměrně nedávné době (v jejich časovém pojetí opět 
"nedávno") zkonstruovali na své Lunární základně mechanismus, který vysílá simulovaný mentální 
paprsek, který nazývají "hlavní pulzní vlna". Toto je správná frekvence pro jejich převedení na tuto 
úroveň nebo rovinu. Všechny Aeroformy a povrchoví pozorovatelé mají jednoduchý mechanismus, 
který jim umožní „zablokovat se k synchronizaci“ s hlavním pulzem. To je automaticky udrží na 
této vibrační úrovni bez dalšího přemýšlení z jejich strany. Mohou v libovolném okamžiku vyjmout 
mechanismus a převzít mentální kontrolu nad svou vibrační úrovní. 
 
Moje kontakty mě v tomto bodě před časem opravily, ale protože to vyžadovalo poměrně dlouhé 
vysvětlování a byl jsem dost zaneprázdněn, neposlal jsem to dál. Ve skutečnosti jsem to 
považoval za velmi malý bod. Nedávno jsem však dostal nějakou korespondenci od lidí, kteří, jak 
se zdá, mají pocit, že jde o základní rozdíl a že to zpochybňuje B.S.R.A. Éterická hypotéza – tak ji 
spěchám předat dál. Jak to vidím, opravené vysvětlení je docela kompatibilní a spíše by 
potvrzovalo éterickou hypotézu, než by ji napadalo. 
 
Abych to shrnul, považují se za „lidi“, ale zjevně v mnohem širším smyslu, než se běžně používá, 
protože nikdy nebyli Pozemšťany, ale vždy byli obyvateli vysokých rovin. Pro ně je „člověk“ bytostí 
na jakékoli úrovni, která používá proces myšlení a uvažování podobný tomu jejich. 
 
Nedávno mě také upozornili, že jejich vzhled ve většině případů není „zhmotněním“ a 
„dematerializací“ v jejich definici slov. Považují „materializaci“ za vytváření hmoty z čisté energie. 
Teleportace ve skutečnosti využívá proces „dematerializace-materializace“ – ale váš termín 
„vzniku“ považují za správněji popisující proces v 
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běžných případech. To znamená, že jsou „tam“; celou dobu -- jsou docela "pevní" po celou dobu 
(pro sebe). Popsali to docela jednoduchou analogií, která by se vám mohla hodit při popisu 
ostatním: 
 
Pokud cestujete z New Yorku do Washingtonu, vaše realita přestala „existovat“, pokud jde o 
rozsah vnímání New Yorku. Přesto jste stejné „vy“, jako jste vždy byli, a jste zcela „skuteční“ pro 
sebe a pro kohokoli jiného ve washingtonském rozsahu vnímání. S Aeroformy je to úplně stejné, 
až na to, že místo toho, aby se pohybovaly po vodorovném povrchu, pohybují se nahoru a dolů po 
vibrační stupnici. 
 
Vzhledem k tomu, že mají mnohem širší rozsah vnímání než my, je možné, aby zvýšili svou 
úroveň jen mírně nad horní hranici našeho rozsahu, ale stále zůstali ve svém dosahu. Mohou tedy 
pozorovat, aniž by byli pozorováni, je-li to žádoucí. Aeroformy nad Washingtonem, které zmizely z 
dohledu, ale zůstaly v „dohledu“ radaru, byly toho příkladem. Radar má mnohem větší dosah než 
naše oči. Předpokládal bych, že tyto relativně pomalé mutace, které někteří pozorovali, by mohly 
být nějakým druhem "lovícího" obyvatele Aeroformu na této okrajové úrovni. 
 

(podepsán) Společník R. T. 
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----- 
 
 
MIMOGRAFOVANÉ PUBLIKACE BSRA BĚHEM POSLEDNÍCH DESET LET PŘINÁŠELY VELKÉ 
MNOŽSTVÍ MATERIÁLU RELEVANTNÍHO PRO POVAHU AEROFORMŮ A PRO KONCEPCE 
ÉTERU A PROSTOROČASU SOUVISEJÍCÍCH S JEVY. TECHNICKÉ ESEJE JSOU U 
VEŘEJNOSTI MALÉHO ZÁJMU A NEJSOU ZDE PREZENTOVÁNY, ALE ODVÁŽILA JSEM SE 
PŘETISKNOUT ŘADU KRÁTKÝCH ČLÁNKŮ OBLÍBENĚJŠÍHO TYPU. S TÍM JE SPOJENO 
ZNAČNÉ MNOŽSTVÍ NEPŘÍMÉHO OPAKOVÁNÍ, JAK JE TO TAKÉ O KNIZE JAKO CELKU, ALE 
POVAHA SAMÉHO MATERIÁLU TO MOŽNÁ ODŮVODNÍ. 
 
 

----- 
 
 

(3) 
 

DODATKY 
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DEVANÁCT ODSTAVCŮ 
 

(Nedávné světlo o problému U.F.O.) 
 

- a - 
 

Komentář k témuž 
 

Od Edwarda S. Schultze, regionálního ředitele B.S.R.A. 
 
(Vyjadřování LIDÍ V NEGATIVNÍM STAVU a OVLÁDANÝCH z Temných světů k tématu 
Nebeských civilizací je VŽDY spojeno s negativními úsudky a závěry, což je vidět i zde. 
Spolupracující lidé této Země jsou dnes masově – v milionech – na vesmírných lodích Andělů 
Nebe a jsou zcela zdraví a v pořádku. Také snaha pozemských vědců chápat značně vyspělé 
znalosti a technologie skutečně vyvinutých civilizací je předem určena k nezdaru, neboť pozemská 
věda postavená na VNĚJŠKU je CHYBNÁ, ve svých účincích NIČIVÁ a ve svých závěrech 
SMĚŠNÁ (dosud nerozumí gravitaci apod.) a JE uměle ovládaná přes Londých entitami 
z Temných světů. To samé platí pro ÉTER – jde o pojem, který přepisovali dávní učenci od stále 
starších učenců (Řekové od Egypťanů a Indů, Tibeťanů a dalších prastarých národů), až od 
začátku 20. století nástupem Einsteinovy euforie byl Éter z pozemské negativní vědy VYMAZÁN 
pod taktovkou Sil temna. Proto bereme PRŮNIK SVĚTELNÝCH INFORMACÍ DO POZEMSKÉHO 
SVĚTA I S TĚMITO KONSEKVENCEMI POZEMSKÝCH VĚDCŮ A AUTORIT OVLÁDAJÍCÍCH 
LIDSTVO PO STATISÍCE LET Z TEMNÝCH SVĚTŮ – poznámka zpracovatele, Ivo A. Benda, 
8.2023.) 
 
ODSTAVCE 
(v. poznámka na konci článku): 
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1. Je pravda, že několik lidských bytostí – („Earthians“) vstoupilo do Disků a jiných aeroformů a 
podniklo v nich krátké jízdy. 
 
2. Žádný Pozemšťan necestoval v aeroformě do vzdáleností mimo gravitační a magnetické pole 
Země. Žádný Pozemšťan nenavštívil Měsíc, Mars, Venuši ani žádnou jinou planetu, když byl ve 
svém normálním fyzickém těle. 
 
3. Žádný Pozemšťan nemůže uskutečnit meziplanetární nebo skutečný vesmírný let v aeroformě, 
zatímco je ve svém normálním fyzickém těle. Takový let by byl možný za předpokladu, že jeho tělo 
bylo před vstupem do aeroformy zrenovováno. Ale dále --- 
 
4. Tato obnova by spočívala v časově měřené dávce vysokých frekvencí produkovaných malými 
elektronickými zařízeními - a - 
 
5. Skutečný let do Vesmíru, i kdyby jej dosáhl člověk pod zmíněnou ochranou, by vedl k amnézii a 
vážným fyzickým poruchám. 
 
6. Vrátíme se k „4“ výše: Aeroforma v klidu je obklopena polem nadzvukových frekvencí; a 
aeroform za letu vydává pole ultrazvukových frekvencí. 
 
7. Ultrazvukové frekvence ve skutečnosti převádějí aeroform a těla všech osob uvnitř nich na vlny 
světla. Éterské bytosti v tomto stavu si zachovávají plné vědomí a plnou kontrolu nad svou „lodí“. 
Ale žádný normální člověk nemůže přežít tuto konverzi, pokud předtím nebyl podmíněn časově 
měřenou dávkou vysokých frekvencí. I když je takto chráněn, je velmi pochybné, zda by se mohl 
vrátit k normálnímu pozemskému životu nebo přežít po nějakou značnou dobu .... Kondicionování 
ovlivňuje krevní oběh a kostní dřeň a zabraňuje "vaření" krve -- ale nakonec způsobí amnézii a 
krvácení... Podmíněný subjekt si nemusí být nutně vědom toho, co se děje... Ultrazvukové 
frekvence uvolňují buněčnou strukturu, ale nerozkládají buňky. 
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8. Éterian cestuje jako světelná vlna a je schopen ovládat své (světelné) plavidlo pomocí 
mentálních energií a pomocí ultrazvukových frekvencí, 
 
9. Rychlost světla ve volném prostoru je neomezená. V obsazeném prostoru (planety a jiná tělesa) 
je světlo ovlivňováno gravitačními tlaky. Ve volném prostoru je tedy přechod okamžitý. Změna 
frekvence je ekvivalentní změně polohy nebo umístění. (Předpokládá se, že elektron změní svou 
dráhu "okamžitě", tj. bez použití času k tomu.... Cp. Natalli v časovém vakuu. (ml). 
 
10. Ultrazvukové frekvence produkované elektronickými zařízeními mohou fungovat jako 
gravitační clona (štít). Odložený disk může odříznout gravitační clonu (štít). Odpočívající Disk 
může přerušit gravitační tlak z libovolného úhlu a bude pak vymrštěn do Vesmíru samotnou 
gravitací - nebo - 
 
11. Když se vibrační frekvence materiálu, ze kterého se zdá, že je plavidlo vyrobeno, zvýší na 
ultrazvukové frekvence, stane se de facto neviditelným a nehmotným. 
 
12. Při přestavbě podle "11" sup. může plavidlo zůstat na místě, průsvitné, průhledné a 
neviditelné, hmotné nebo nehmotné; nebo může odejít, aniž by bylo vnímáno. 
 
13. Opakující se "6" sup. Přeměna na ultrazvukové frekvence ovlivňuje všechny části těla ve 
stejný okamžik a Éteriané nezažívají žádné škodlivé účinky. Mohou cestovat jako vědomé živé 
světelné vlny nebo v tělech připomínajících naše vlastní na jiné frekvenci. 
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14. Z tohoto hlediska ("13") je možné popsat aeroformy jako živá těla éterických entit (jak již bylo 
učiněno). „Loď“ a její „posádka“ se podobně stávají světelnými vlnami nebo frekvencemi éteru; 
zatímco vědomí nadále přebývá v entitách – které si nemusí být vědomy fyzických změn v nich 
samých. 
 
15. Podle jejich vibračních rychlostí procházejí éterové lodě skrz sebe a skrz jiné objekty a 
pronikají do hlubin moře a „pevnosti“ země. Ultrazvukové silové pole kolem nich také příležitostně 
zničí letadla a další objekty s efekty podobnými extrémně prudkým srážkám. Mantellovo letadlo a 
jeho tělo byly téměř jistě zničeny tímto způsobem. 
 
16. Jak jsme již často zdůrazňovali, neexistuje žádné překročení prostoru, kde by se jednalo o 
přechod volného prostoru - protože rychlost světla je pak neomezená, okamžitá, nevyžaduje čas. 
Světlo „neprochází prostorem“. 
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17. Ze zkušenosti je známo, že ležící Disky jsou často nebezpečné na dotek (v, "6" sup.). Je 
možné, že některé osoby mohou být méně ovlivněny nadzvukovými frekvencemi než jiné; to může 
odpovídat za výběr určitých osob Éteriany. Je také možné, že některé takové osoby nyní vykazují 
známky amnézie a jiného fyzického a duševního zhoršení (Toto jsou pouze mé vlastní domněnky, 
m.l.) 
 
18. Vraťte se k „16“, poslední větě, Světlu atd. V obsazeném prostoru existuje gravitační prodleva, 
ale světlo a tma jsou trvalé podmínky éterů nebo frekvencí éterů – ne „něco, co někam směřuje '. 
 
19. Osoby odvezené éterovými loděmi jsou léčeny časově odměřenými dávkami ultrazvukových 
frekvencí, obvykle jsou přistány na jiných planetách a trpí ztrátou paměti s ohledem na jejich 
pozemské životy. Prý se s nimi dobře zachází. 
 
 
ANALYTICKÝ KOMENTÁŘ 
dne 19. odst. 
od Edw. S. Schultz - 
 
1. Zdá se, že to víceméně potvrzuje příběhy o návštěvě a/nebo jízdě Saucera Bethuruma a Dana 
Frye, pokud jde o dobrodružství s fyzickým tělem, v plném fyzickém vědomí a v rámci zemských 
gravitačních a magnetických polí. 
 
2. Předpoklady v tomto odst. automaticky vyloučit široce medializované jízdy na talíři a planetární 
návštěvy jiného žadatele, který horlivě trval na tom, že údajné jízdy do Vesmíru uskutečnil ve 
svém fyzickém těle a vědomí; vytahoval koberec zpod sebe více způsoby. 
 
3. To je velmi logické. Nicméně, pokud jde o dobrodružství vesmírné cesty a kontakt s talířem 
prostřednictvím předem podmíněného vědomí, vzpomínám si na případ citovaný Chibbettem v 
„Uranu“ ze srpna 1954, kde návštěvu talíře za letu provedla žena v hypnotickém transu. Zbývá, 
aby někdo nahlásil případ kontaktu Saucera prostřednictvím astrální projekce. 
 
4. Zde by mě zajímalo, zda by taková fyzická rekondice těla mohla být provedena také pomocí 
hypnózy, pomocí určitých drog nebo jógových praktik by mohla být smrtící atomová záření zcela 
překonána nebo neutralizována takovými praktikami jógy. 
 
5. Zdá se, že to naznačuje, že i když je fyzické tělo chráněno řádnou „rekondicí“; vedlejší produkt 
Talířové záření může mít vliv na éterická dvojitá nebo dokonce vyšší vozidla 
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lidského vědomí. Bylo hlášeno několik takových škodlivých vedlejších účinků. 
 
6. Protože termíny „ultrazvuk“ a „nadzvukový“ nejsou synonyma, jejich pravý (ortodoxní) význam 
by mohl naznačovat, že opak může být pravdou. Možnost takové transpozice v transkripci atd. by 
měla být vyloučena. Pokud ne, termíny mají pravděpodobně význam mimo oblast atmosférické 
akustiky, jak je běžně chápáno. 
 
7. To by mohlo být obzvláště pravdivé nebo srozumitelnější, pokud vezmeme v úvahu 
superfyzikální vlastnosti čtyř pro nás neviditelných, éterických (ale stále hmotných) stupňů hmoty, 
které normálně tvoří naše fyzická těla, stejně jako talíře naladěné na naše fyzické oktávy projevu 
atd. 
 
8. Zde si můžeme připomenout theosofickou a další literaturu zabývající se vlastnostmi našich 
„mentálních těl“ a „mentální hmoty“ naší vyšší oktávy. Přeměnou z fyzické na „mentální hmotu“ 
mohou Etherians a jejich plavidla cestovat mezi galaxiemi rychlostí daleko, daleko za rychlostí 
světla a .... bez známé relativistické nevýhody nekonečné hmoty, kterou je fyzická hmota. rychlostí 
rovnou rychlosti světla. 
 
9. Zdálo by se, že v takovém „volném prostoru“ by se světelná kvanta mohla podílet na 
vlastnostech „mentální hmoty“. Z hlediska vyšších realit je veškerá hmota na všech oktávách 
projevu v podstatě „mentální hmota“, tj. promítnutá a udržovaná ve vědomí Absolutna. 
 
10. Ne, usuzuji, pokud jde o ultrazvukové frekvence v atmosféře, ale pravděpodobněji ve výše 
zmíněných čtyřech stavech éterické hmoty, které jsou těsně za nejvzácnějšími plyny, ale .... stále 
fyzikální. 
 
11. Analogicky ke způsobu, jakým se fyzická hmota, udělaná dostatečně radioaktivní, přeměňuje 
na neviditelná záření, tj. jakoby na vyšší frekvenci hmoty. 
 
12. To znamená, že Etherians mají tajemství naladění na různé oktávy hmoty, uvnitř a mimo náš 
rozsah vnímání, nebo na půli cesty mezi nimi. V druhém případě by se plavidlo Saucer jevilo jako 
poloprůhledné, jako v hlášených případech výskytu "medúzy". 
 
13. Toto je pokryto a umocňuje některé z mých předchozích komentářů výše. 
 
14. Někteří z našich jogínů jsou v tom mistři (přeměna frekvence) 
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vesmírné cestování. Pro autentické příklady si přečtěte fascinující a inspirující "Autobiografii 
jogína" od P. Yoganandy. 
 
15. Existuje více než dostatek potvrzujících důkazů v celé říši pokročilejší „talířové“ literatury. 
 
16. Viz komentář 8 a 9 výše. Mentální oktávy frekvence překračují všechny fyzické bariéry a 
ortodoxní vědecké představy o kosmickém řádu. 
 
17. To je nepochybně pravda. Schopnost éterického vidění, slabá nebo chybějící u většiny jedinců, 
by některým umožnila vidět jevy Saucer rychleji a snadněji než většina. 
 
18. Einstein předpokládal jeden takový důležitý účinek gravitačních polí na světlo, a to bylo 
dostatečně prokázáno přímým astronomickým měřením. 
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19. Étheriané nepochybně "opylují" krásné planety vzdálených galaxií ve Vesmíru po věky "vzory 
Adama a Evy" lidstva. Když se tedy stane, že mechanicky šťastní váleční štváči učiní tuto planetu 
neobyvatelnou válkou s atomovými bombami, Éteriané mohou jen pokrčit rameny, protože vědí, že 
hemžící se lidstvo, které umístili na tolik jiných sfér ve Vesmíru, jsou stále zaneprázdněni 
prováděním Božského evolučního plánu. 
 

(Březen '56) 
 
POZNÁMKA: "Devatenáct odstavců" se dříve objevilo v našich Clips & Quotes E-11 a bylo také 
rozesláno jako brožura - č. 1-1-6. Samozřejmě se vyhýbáme zdlouhavým dotiskům našich 
vlastních materiálů – ale v tomto případě jsou odstavce velmi důležité – a stejně tak komentář k 
nim od doc. E.S.S. To však nebude srozumitelné, pokud nebudou k dispozici odstavce pro 
snadnou orientaci. 
 
V různých publikacích BSR jsme doslova mnohokrát opakovali zjednodušená prohlášení o 
„éterické“ nebo „4-D“ interpretaci Aeroforms (UFO). Zde ušetříme naše čtenáře dalšího opakování. 
Pokud pro ně máte využití, vyžádejte si naši brožuru „Informace pro veřejnost“. Mnohokrát jsme 
také vysvětlili zdroj, ze kterého byla odvozena éterická interpretace. 
 
Tento výklad obstál ve zkoušce času. K nám se dostal na podzim roku 1946 a lze pod něj podřadit 
prakticky všechny následné jevy. Byl poněkud rozšířen a upřesněn, ale žádné ze základních 
tvrzení nebylo opuštěno ani staženo. Neustále si získává přízeň mezi vyšetřovateli, zejména v 
Anglii – a bude tomu tak i v této zemi, kdykoli se slovo metafyzika začne správně používat a 
rozumět mu. A znovu mi dovolte, abych vysvětlila, že „éterický výklad“ není vynálezem žádného 
společníka BSR – ani není kultovní nebo religionistický, ale spíše novým faktickým dopadem velmi 
starodávných znalostí. m.l. 
 

Od BSRA "Round Robin" z března-dubna 1956: vydání XI-6 
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----- 
 
 

KONCEPCE ÉTERU 
 
 
Jednou z hlavních obtíží při snaze učinit "4-D" neboli éterickou interpretaci aeroformů 
srozumitelnou je myšlenka, že éter (éter) je zastaralá hypotéza. Vysvětlení tohoto postoje 
samozřejmě leží v celé historii tohoto subjektu od dob Lodge. Ale bylo by snadné ukázat četnými 
citacemi, že éter je dnes realitou a logickou nutností stejně jako protony a elektrony. Všimněte si 
následujícího krátkého příkladu: 
 
„Skutečný elektron, část, která působí, je okolní éter, který je mimo jeho geometrickou hranici; a 
elektronová teorie je věda o vlastnostech éteru...“ (O. W. Richardson v Electron Theory of Matter). 
 
"Je možné zjistit, že éter je koneckonců to, co je základní, a že elektrony a jádra vodíku jsou pouze 
stavy napětí v éteru." (Bertrand Russell, v A.B.C. of Atoms). 
 
"Nejpřednější muži té doby přijímají éter ne jako nejasný sen, ale jako skutečnou entitu." (Tyndall, 
v Light & Electricity).     vesmirni-lide.cz 
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"Je možné, že elektron je druh poruchy v éteru, nejintenzivnější na jednom místě... Stejně tak je 
možné, že vodíkové jádro lze vysvětlit podobným způsobem." (Russell, op. cit.) 
 
Eddington, jak je dobře známo, důrazně říká, že se nemůžeme obejít bez éteru a že když se o to 
snažíme, musíme meziprostorům přisuzovat vlastnosti a reprezentovat je „množstvím symbolů“. 
Fráze „prázdný prostor“ je bezvýznamná a starý problém aktu v distancích je stále nepřekonaný. 
 
Nyní s odkazem na vysvětlení, které upřednostňujeme, že neexistuje žádný „přechod Vesmírem“ 
měřený ve světelných letech aeroformy, odkazujeme znovu na Russella, který poznamenává, že 
proces, kterým elektron mění svou dráhu, je nevysvětlitelný – protože se to děje okamžitě 
odporující všem známým fyzikálním zákonům. "Možná," (říká), "neexistuje žádný zasahující 
prostor..." Podobným způsobem se éterové lodě vynořují z jedné do druhé frekvence, a tím se 
objevují na jiném místě. Neexistuje žádný „prázdný prostor“, který by bylo možné překročit, a proto 
není potřeba žádný čas na tranzit. 
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"VIBRASONIKA" 
 

a 
 

Podmínky vesmírné přepravy 
 
(POZNÁMKA: Termín vibrasonika se vztahuje k horním stupňům zvukového spektra nebo 
harmonické škály, nad rámec ultrazvuku. Toto slovo vytvořil R. R. Russell ve svém článku v Flying 
Saucer Review (Lon.) pro listopad–prosinec, 1955. Pub. na 1 Doughty St., Lon. W.C. 1, Eng. 
Každý druhý měsíc 3,50 $. Doporučeno.) 
 
(Následující odstavce jsou dodatkem k naší brožuře 1-1-6 a dalším materiálům BSR týkajícím se 
fenoménu aeroformů (UFO). Podstatný souhlas pana Russella s naší éterickou interpretací je 
výsledkem jeho vlastního nezávislého zkoumání a studia ). 
 
1. Je pravda, že několik lidských bytostí ("Pozemšťanů") vstoupilo do Disků a jiných aeroformů a 
podniklo v nich krátké jízdy. Ale žádný Pozemšťan necestoval v aeroformě volným vesmírem nebo 
nenavštívil Měsíc, Mars, Venuši nebo jakoukoli jinou planetu, když byl ve svém normálním 
fyzickém těle. (Věta je nesmyslná a manipulativní. Ve skutečnosti každé tělo pozemšťana 
připraveného k letu vesmírnou lodí má vysoké vibrace, protože jde o duchovně vyvinutého jedince 
a nízkovibrační většina lidí se vůbec k vesmírné lodi nikdy nedostane – Vesmírní lidé jej nikdy 
nevezmou, už kvůli jejich NEGATIVNÍMU STAVU – poznámka zpracovatele, Ivo A. Benda, 
8.2023.) 
 
2. Takový let do volného prostoru nebo do Sluneční soustavy může být alespoň teoreticky možný 
za předpokladu, že fyzické tělo je předem kondicionováno časově měřenou dávkou vysokých 
frekvencí (ultrazvukové nebo „vibrasonické“). 
 
3. Osoby, které cestovaly na krátké vzdálenosti v blízkosti Země, byly vystaveny frekvenčnímu poli 
ultrazvuku, které obklopuje plavidlo za letu, a mohly být kondicionovány bez jejich vlastního 
vědomí. 
 
4. Uvedené vysoké frekvence jsou generovány malými elektronickými zařízeními. Mnoho 
mechanismů používají Etherians (stejně jako Pozemšťané) pouze jako věc pohodlí, ale ne z 
nutnosti. 
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5. Skutečný let do Vesmíru, pokud by ho člověk dosáhl i pod zmíněnou ochranou, by vedl k 
amnézii a vážným fyzickým poruchám. Samotná úprava ovlivňuje krevní oběh a kostní dřeň. Dále, 
„podvědomí“ neboli nevědomá mysl člověka je hluboce podmíněna všemi faktory pozemského 
života a nebude schopna přijmout nesmírné změny frekvence, i když vědomé já může dát souhlas. 
 
 
 
6. Ultrazvukové frekvence převádějí aeroform a těla osob uvnitř nich na frekvenci světelných vln. 
Za těchto podmínek si Etheriané udrží plné vědomí a plnou kontrolu nad svou „lodí“, ale žádný 
pozemský člověk je nemůže přežít, leda tak, 
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jak bylo zmíněno; a i tak je pochybné, že by se mohl vrátit k normálnímu pozemskému životu. 
 
7. Éterické plavidlo ve volném prostoru (nebo kde je to žádoucí) se pohybuje rychlostí světelných 
vln nebo vyšší: Neexistuje žádné omezení pro „rychlost světla“ ve volném prostoru. Toto 
„cestování“ je záležitostí přeměny frekvenčních rychlostí a lze jej ovládat energií mysli a použitím 
ultrazvukových (elektronických) přístrojů. 
 

Tyto frekvence mohou fungovat jako gravitační clona nebo štít 
 
8. Přeměna na ultrazvukové frekvence ovlivňuje všechny části lidského těla ve stejný okamžik a 
Éteriané nezažívají žádné škodlivé účinky. Cestují jako vědomé živé světelné vlny, pokud jde o 
„překročení“ mezihvězdných vzdáleností. Přesněji řečeno, neexistuje žádný tranzit prostoru, ale 
pouze změna frekvence, která je ekvivalentní změně místa. 
 
9. Letoun v klidu je obklopen nadzvukovým polem; za letu vytváří ultrazvukové nebo vibrasonické 
pole. Tato plavidla snadno procházejí skrz sebe navzájem a přes jiné objekty a mohou proniknout 
mořem a zdánlivou pevností Země pouhým převáděním jejich frekvence podle situace. 
 

- - - - - - - - - - - - - - 
 
Pokud jde o informace obsažené v předchozích odstavcích, mohu nabídnout pouze následující 
vysvětlení: 
 
A. Přichází prostřednictvím hlubokého transu známého média Marka Proberta. Komunikátorem je 
v tomto případě Raymond Natalli, astronom a fyzik, současník Shakespeara. Identity nelze nikdy 
přesvědčivě „prokázat“, ale jsou poměrně nedůležité. Důležitý je pouze obsah komunikace. 
 
B. Ani na okamžik bych nikoho nežádala, aby přijal cokoli z „autority“ nadpřirozených zdrojů. 
Uctivě žádám, aby užitečné informace nebyly přehlíženy kvůli osobním předsudkům a ukvapeným 
zobecněním týkajícím se „psychismu“ nebo spiritismu. 
 
C. 5 až 10 hodin týdně, po dobu 7-8 let, jsem poslouchala řídícího Proberta a mluvila s ním. Tvrdí, 
že jsou a vypadají, že jsou exkarnovaní lidé a plně integrované osobnosti. Chovali se jako čestné 
osoby dobré vůle. Jsou vysoce inteligentní a široce informovaní a diskutovali o široké škále 
kulturních a vědeckých témat. Měli uctivou pozornost učenců, vědců a techniků a vedli s nimi 
mnoho diskusí. 
 
D. Právě tyto kontroly nám daly na podzim roku 1946 první 
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(a nejlepší a jediná) interpretace aeroformů. -- Nedělají si nárok na vševědoucnost, ale varují nás 
před takovým tvrzením z jakéhokoli zdroje. 
 
E. Nejsou to Éteriané, ale normální lidé z různých astrálních úrovní, kteří mají znalosti lepší než 
naše vlastní – a touží se o ně s námi podělit. 
 
Vzhledem k tomu, že kombinované znalosti naší doby – naší vědy, náboženství a filozofie – dosud 
nemají žádnou hodnotnou interpretaci jevů aeroformů, mohlo by být součástí moudrosti (a 
zdravého rozumu) alespoň naslouchat jim. - být přáteli z "druhé strany" - samozřejmě se všemi 
náležitými výhradami, podezřeními a výhradami k zachování tváře - a vyzkoušet své nabídnuté 
znalosti ve studiu a praktické aplikaci. 
 
(Myslím, že naši spolupracovníci, pro které je tento časopis vydáván, si jsou vědomi toho, že 
nemám žádný názor na spiritualismus jako náboženské „hnutí“ (a ani na zmíněné kontroly); ale 
přežití a komunikaci považuji za faktické, za nevyhnutelné, a bezprostřední sociální akceptace a 
jako otevření nesmírných zdrojů znalostí, jsou-li náležitě využívány. Kromě toho „každý má své 
vlastní místo na své vlastní cestě". Vox clamantis non sum – Nejsem hlas, který pláče.) [*] m.l. 
 
[*] Naši brožuru 1-1-6 a další informační materiály týkající se aeroformů lze na požádání získat z 
ústředí BSR. 
 

----- 
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JAK RYCHLE JE "NEJRYCHLEJŠÍ" ? 
 
 
Pokud je rychlost světla, jak tvrdil Einstein, pro vesmír maximem a konstantou, pak by „éterová 
loď“ nebo jakýkoli jiný objekt, který dosáhl této rychlosti, neměl žádné rozměry, ale „nekonečnou“ 
hmotnost. Pokud je to správné, je zřejmé, že jakýkoli objekt nebo bytost, která se pokouší 
„překročit“ mezihvězdné prostory, by byla udržována na rychlosti mnohem nižší, než je rychlost 
světla. Vzhledem k tomu, že takové vzdálenosti se počítají ve světelných letech, může čas 
potřebný k takovému přechodu trvat až staletí. 
 
Spisovatelé vědeckých článků, kteří se rádi vrhají na hvězdné nesmírnosti s radostným opuštěním 
červotočů, nikdy otevřeně nepřiznají, že se střetávají s matematikou profesora Einsteina – kromě 
meteoritů, bolidů nebo toho, co máte. 
 
Vzdálenost od naší soustavy k Arcturus je například údajně asi 32,6 světelných let – a světelný rok 
je asi 182 000 × 60 × 60 × 24 × 365 mil. Dejte svému nedělnímu suplementačnímu aeronautovi 
dokonce třetinovou rychlost světla a uvidíte, jak dlouho by mu cesta trvala. Jménem závislých na 
sci-fi je každopádně třeba najít nějaký způsob, jak se z toho vykroutit. 
 
Ale podle našich různých planetárních návštěvníků, kteří se sem během chvilky dostanou dokonce 
i „za galaxiemi“, je toto vrtění nebo kroucení jednoduchá záležitost. Prostě nevěří v Einsteina – 
alespoň když říká, že ‚rychlost světla‘ je maximum. Jsou si vědomi, že „být někde“ – na nějakém 
daném místě – znamená být „naladěni“ na frekvencích tohoto místa. Když se naladíte nebo 
odladíte, reagujete na jiné prostředí – jak „každý blázen jasně vidí“ – cituji Al Cappse. Také „jste 
tam, kde je vaše vědomí“ – pokud prominete zatuchlou metafyziku. 
 
Takže to, co tito éteričtí lidé skutečně dělají, není diskreditace Einsteina, ale mistrovská odbočka. 
Vůbec nemluví o pohybu, ani o průchodu Vesmírem. Mluví o tom, že jsou tady a pak jsou tam. 
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A zdá se, že na tomto místě je třeba zmínit, že neexistuje žádná celosvětová ani vědecká shoda o 
tom, že rychlost světla je maximální. Ve skutečnosti existuje to, co se zdá být dobrým důkazem, že 
radiestetická energie je mnohem „rychlejší“. Do tohoto malého eseje jsme se dostali na základě 
toho, co se nedávno objevilo v Metaphysical Digest (sv. iii, č. 2); a tady to je: 
 

"Důsledky jsou životně důležité. Znovu jsme zjistili, že na rozdíl od očekávání máme efekt, 
který ovlivňuje světlo, ale není světlem v běžném vědeckém smyslu. Rychlost radiestetické 
energie hodnocená srovnávacími metodami vyšla na přibližně 200 000 krát větší než 
normální [73] světlo... Nepřekračuje radiestetická energie, psychická energie, myšlenková 
energie, všechny ty časoprostor, jak jej známe čistě fyzikálními metodami ?" 

 
Harold Goodwin ve své knize nazvané Space Travel poznamenává: "Einsteinovské závěry nejsou 
zcela záležitostí čisté teorie. Když jsou atomové částice urychlovány v cyklotronu, získávají 
hmotnost. Nebylo by zvláštní, kdyby jeden z nich jednoho dne překročil rychlost světla ?" 
 
Ano, skutečně, pane Goodwine - ale zdá se, že svět je plný velmi "zvláštních" událostí. 
 
Pan Goodwin poté poznamenává, že: "Stálost rychlosti světla byla v poslední době zpochybněna. 
Někteří výzkumníci našli cyklické změny do 14 mil za sekundu a zdá se, že existují denní 
odchylky. Evropský vědec, který toto téma studoval po více než čtvrt století, pan de Bray, říká, že 
údajná stálost světla není podporována pozorováním. Fyzikové obecně tento názor nepřijímají. 
Domnívají se, že změny jsou způsobeny jinými faktory než změnami rychlosti. Pokud by však 
došlo k variacím, hlavní opora relativity se stane mrtvou jako éter - což většina vědců také 
obhajovala." 
 
Zdá se však, že pan Goodwin schvaluje koncept vesmírné deformace, která údajně mění 
geometrii gravitačních polí mezi nebeskými tělesy. To by změnilo souřadnice (polohu) objektu 
(řekněme vesmírné lodi) a zjevně se vyhlo myšlence pohybu nebo tranzitu, alespoň v 
„obsazeném“ prostoru. Může se tedy stát, že operace éterických fyziků nakonec schválí také 
„pozemští“ vědci – což bude velká úleva pro všechny zúčastněné. 
 
Myslím, že jsem zde řekla dost, i v naší školácké prostotě, abych naznačila, že koncept 
vynořování a přeměny energetických frekvencí v souvislosti s mimořádnými jevy aeroformů je 
docela schopný seriózní vědecké obrany, dokonce i od 'pozemských' fyziků. Několik dobře 
zvolených slov od Bertranda Russella může poskytnout podnět k meditaci: 
 
"Může být zjištěno, že éter je koneckonců to, co je základní, a že elektrony a jádra vodíku 
jsou pouze stavy napětí v éteru... 
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Je možné, že elektron je druh poruchy v éteru, nejintenzivnější na jednom místě. . . Stejně 
tak je možné, že vodíkové jádro lze vysvětlit podobným způsobem. . ." 
 
S odkazem na vysvětlení, které nabízíme, že neexistuje žádný „přechod Vesmírem“ měřený ve 
světelných letech aeroformy, Russell poznamenává, že proces, kterým elektron mění svou dráhu, 
je nevysvětlitelný, protože se děje okamžitě, v rozporu se všemi známými fyzikálními zákony. . 
"Možná" - říká - "není ŽÁDNÝ zasahující prostor..." 
 
Podobným způsobem se éterové lodě vynořují z jedné frekvence do druhé, a tím se objevují na 
jiném místě. Není zde žádný „prázdný prostor“, který by bylo možné překročit, a tudíž ani čas 
potřebný pro tranzit. 
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Brilantní brožura (60 stran) na podporu existence Éteru je Éter a jeho víření - The Ether and its 
Vortices od fyzika Carla F. Kraffta. Annandale, Va. - 1955. 
 
Eddington, jak je dobře známo, důrazně říká, že se nemůžeme obejít bez éteru a že když se o to 
snažíme, musíme meziprostorům přisuzovat vlastnosti a reprezentovat je „množstvím symbolů“. 
Fráze „prázdný prostor“ je bezvýznamná a starý problém „akce na dálku“ stále není překonán. 
 
Pokud jde o prostor, který je svázán s časem, není vůbec objektivní entitou, ale konceptem 
založeným na myšlence geometrických bodů. Ale je používán spisovateli v půltuctu smyslů a v 
nesmyslu a nesmyslném smyslu, vždy bez pokusu o definici. Zde je opět lepší diskrétnost. 
 
* (Ref. to Goodwin): The Science Book of Space Travel: Cardinal Edition of Pocket Books, Inc., 
N.Y., 1955. 
 
** Všechny citáty od Russella jsou z The ABC of Atoms. 
 

----- 
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LAIK VE VELKÉM 
 
 
Slovo hustota, jak bylo opakovaně zdůrazněno, používají fyzici několika různými způsoby. Tento 
komentář se úzce omezuje na současnou učebnicovou definici – že hustota je určena množstvím 
hmoty na jednotku objemu. Pokud se množství hmoty v daném objemu zvýší, zatímco objem 
zůstane konstantní, hustota (hmotnost, váha) se považuje za zvýšenou. 
 
Předpokládejme, že máme (řekněme) kostku cihel 10 cm na straně a že tato kostka je zcela 
uzavřena v těsné nádobě o stejných přesných vnitřních rozměrech. Předpokládejme, že tyto 
prostředky budou dodány aplikací intenzivního tepla k odpaření této cihlové kostky, zatímco 
nádoba zůstane neporušená. 
 
Odpařená kostka nebo její nádoba zjevně obsahuje stejné množství hmoty jako kostka ve své 
pevné formě; proto D bude stejné (podle naší definice D). Ale teď máme co do činění s plynem, s 
uvolňováním kinetické energie, s jinou vibrační frekvencí atd. 
 
Pokud by se odpařená látka nechala uniknout z nádoby, expandovala by a byla by rozptýlena; ale 
máme co do činění s konstantním objemem, 1000 cu. cm. Odpařená krychle je nyní neviditelná a 
nehmotná. Ale široké atomové a molekulární prostory uvnitř pevné cihly umožňují dostatek 1 
místnosti 1 nebo „neobsazeného“ prostoru, takže pod tlakem by se do stejného krychlového 
prostoru mohlo vtlačit velmi velké množství dalších odpařených krychlí. Hustota krychle by se pak 
značně zvýšila (více hmoty ve stejném celkovém objemu). 
 
Měli bychom pak neviditelnou a nehmotnou krychli daleko větší hustoty než původní plná krychle. 
 
Pokud si představíme, že působí určité kohezní síly, které by omezily i odpařenou krychli (krychle) 
na původních 1000 cu. cm. objemu, bez jakékoli nádoby by ve vesmíru existovala krychle 
obrovské hustoty, kterou by naše smysly nezaznamenaly. 
 
 
Předpokládejme (co se skutečně všeobecně věří), že každý takzvaný pevný předmět má svého 
„éterického dvojníka“ nebo duplikát v éterické hmotě. Také se má za to, že takový „dvojník“ 
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pokračuje jako existující sám o sobě, dokonce i poté, co zničení svého „pevného“ protějšku lze 
dokonce rozeznat (ESP) a/nebo detekovat prostředky používanými v radiestézii. V takovém 
případě musí dvojník přetrvávat pomocí svých vlastních soudržných sil (zatímco myšlenková 
forma pravděpodobně závisí na projektované energii z nějakého mentálního zdroje). 
 
Určitým důležitým závěrem je, že stejně jako odpařená krychle (krychle) jsou stále zcela hmotné a 
také mohou být mnohem hustší než 
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původní kostka; takže éteričtí dvojníci mohou být také hmotní a s vyšší hustotou než jejich původní 
objekty. Analogie je neúplná v tom, že odpařená kostka (krychle) si nezachová původní objem, 
pokud nebude držena nádobou. Cílem analogie je objasnit, že éterické (a jiné) předměty mohou 
mít velmi vysokou hustotu, zatímco zůstávají neviditelné, nehmotné a zcela hmotné. 
 

----- 
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Éterická nebo "4-D" interpretace Aeroforms - Synopse 
 
 
Následující odstavce jsou zamýšleny jako nejkratší možný souhrn faktorů zahrnutých do této 
interpretace. Podpůrné údaje a odůvodnění jsou rozsáhlé a lze je nalézt v různých publikacích 
Borderland Research Associates. 
 
(1) Aeroformy (létající disky, „talíře“ a mutanti nebo popisy) lze nejlépe pochopit s ohledem na 
jejich původ a povahu jako EMERGENTY: to znamená, že se vynořují do naší roviny vnímání z 
časoprostorového referenčního rámce, který je jiný než ten náš. Tento proces lze také 
popsat jako přeměnu energie a změnu rychlosti vibrací. 
 
(2) Že tomu tak je, zjevně naznačují jevy samotné; protože fyzická hmota, jak ji známe, nemohla 
odolat rychlosti, teplotě a námaze způsobené pozorovanými operacemi disků a jiných forem. To 
není v rozporu se zdánlivým složením „přisazených“ disků. 
 
(3) Když dojde k přeměně energie uvedené v (1), sup., aeroform se stane viditelným a 
hmatatelným. Zdá se, že je to a rozhodně je to, co nazýváme pevnou látkou, a tak to zůstává, 
dokud se frekvence vibrací znovu nepřevede. "Ocel" přistávacího disku je éterická ocel a jeho měď 
je éterická měď - protože prototypy všech našich kovů existují v éterické hmotě; nicméně 
chemická analýza ukázala určité radikální rozdíly. Proces konverze se rovná materializaci a 
dematerializaci ("mat a demat"). „Demat“ v naší rovině vnímání by byla „podložka“ pro jakékoli 
vědomí fungující na éterické úrovni a naopak. 
 
(4) Stejně jako existuje spektrum zvuků a barev (končící zvuky, které neslyšíme, a barvami, které 
nevidíme), tak existuje také spektrum hmatatelnosti končící ve formách hmoty, které jsou příliš 
husté na to, abychom se jich dotkli. Obyčejná hmota naší roviny je vzácností a meziprostory mezi 
jádrem a elektrony jsou relativně obrovské. Extrémně hustá hmota éterů prochází zemskou 
hmotou volně a téměř bez tření. Ale pokud se vibrační rychlost éterického předmětu zpomalí, 
stane se méně hustý a dostane se do našeho pole vnímání.     nebeska-univerzita.cz 
 
(5) S odkazem na naše použití slova hustota: toto slovo používají fyzici v různých významech a 
vyžaduje definici, pro kterou zde nemůžeme brát prostor. 
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(6) Éterická hmota kvůli své hustotě podléhá působení mnoha jemných sil, včetně energetické 
aktivity myšlení. Jakákoli forma nebo předmět, který si mysl dokáže představit, může být uvedena 
do existence mentální činností a ovládána stejnými prostředky. Éterické předměty jsou ve všech 
směrech stejně "skutečné" jako předměty našeho vlastního světa. A to 
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je bohatým experimentálním důkazem pro kontrolu „mysli nad hmotou“ na naší vlastní rovině 
vnímání. 
 
(7) Předchozí odstavec se vztahuje také na těla éterických lidí. Naše vlastní těla jsou skutečně 
tvořena naší myslí; ztotožňujeme se s nimi a ovládáme je. Éterian vyrábí své vlastní tělo poněkud 
podobným způsobem, ale rychle a snadno, a vyrábí ho v jakékoli velikosti a formě, kterou si 
vybere. Na stejném principu dokáže vytvořit tvar koule, válce, krychle, disku nebo „podšálku“ – a 
libovolné vibrace barev a zvuku. 
 
(8) Zda jsou éteričtí lidé „lidé“ nebo ne, zcela závisí na definici slova člověk. Pokud víme, nejsou to 
mrtví lidé a nežili na naší planetě, i když ji často navštěvují. Je zásadní chybou předpokládat, že 
jejich těla a další lodě jimi vytvořené jsou nutně stejné, jak jsme je viděli, když se stahují do svých 
vlastních rovin existence. Je zásadní chybou předpokládat, že jsou všichni stejného druhu a „rasy“ 
nebo stejného mravního charakteru a stejného evolučního vývoje. 
 
(9) „Vozidlo“ Éteriana (ať už jeho tělo nebo jeho „loď“) je tedy v podstatě myšlenkovou formou 
(jako jsou také naše vlastní těla) – a myšlenkovou formu lze „umístit“ kamkoli. Problémy cestování 
Vesmírem, jak je chápeme, pro něj neexistují – jak vyplývá z odstavce (1) výše. Změnou svých 
vibračních frekvencí Disk Éteriana proniká našimi moři a hmotou naší zeměkoule stejně snadno 
jako naší atmosférou. Všechny aeroformy procházejí navzájem (příležitostně) a našimi obydlími 
podle libosti a jsou (a pravděpodobně vždy byly) neviditelně přítomny v různém počtu. 
 
(10) Sami Éteriané (nebo entity vydávající se za takové) podaly následující vysvětlení: -- Že 
prvním krokem při konstrukci obrovské vesmírné lodi ("mateřské lodě" a další) je izolovat krychli 
vesmíru (neboli éter) na požadovanou frekvenci vibrací. Tato éterická substance pak dostane 
požadovanou formu a umístí se do ní správné zařízení podle navržené stanice a operace. . . Tato 
práce je vykonávána hlavně mentálními prostředky: Éteriané používají stroje a přístroje, ale to jsou 
také éterické konstrukce. 
 
(11) Když je „loď“ dokončena, umístí se mentálními prostředky („teleportace“) na libovolné 
požadované místo (například v blízkosti naší Země). Dosud by pro nás nebyla vidět ani loď, ani 
žádná z těchto operací. Pokud se však frekvence éterické hmoty převede na jiné specifické 
rychlosti, loď se (nebo ne) stane viditelnou a hmatatelnou pro naše smysly. Ale v žádném 
okamžiku se nejedná o ŽÁDNÝ „přechod Vesmírem“. Dochází jednoduše ke změně umístění – a 
to je ekvivalentní změně frekvence nebo přepočtu vibračních frekvencí. 
 
(12) Tuto poslední zásadu nelze opakovat příliš často. Je základem pro pochopení celé hmoty 
jevů aeroformy. 
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(13) Tato obrovská plavidla (abychom je tak nazvali) mohou mít mílové rozměry nebo dokonce 
planetární velikost – proto je v případě potřeby proveditelná „evakuace planety“. Za jakých 
podmínek jsou tyto obrovské objekty, visící stovky mil nad hlavou, převedeny na nám vnímatelnou 
frekvenci, je samozřejmě neznámé. Ale disky a jiné formy, vypouštěné mateřskými loděmi, jsou 
zjevně takto přeměněny, aby fungovaly za gravitačních a magnetických podmínek typických pro 
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naši planetu. Nebo to může být součástí celkového plánu, aby nám tyto předměty byly zviditelněny 
a hmatatelné jako součást výchovy pozemských lidí. 
 
(14) Když se vrátíme ke konceptu „vzniku“, může být užitečné uvést následující příklad: 
 
Předpokládejme, že máme řadu soustředných kuliček, jedna v druhé jako „čínská vejce“. Zavolejte 
centrální kouli č. 1 a ostatní č. 2 - 3 - 4 atd. Pro jakýkoli daný bod, řekněme, 6. bod. koule, bude 
odpovídající místo jak na vnitřní, tak na vnější straně koule č. 5 a koule č. 7 - a tak dále na všech 
ostatních koulích. Vezměte v úvahu, že každá kulička má svou vlastní rychlost vibrací. Pokud si 
pak přejete přesunout nějaký předmět na (řekněme) kouli 6 a umístit ji na kouli 5 nebo 7, 
jednoduše podle toho změníte rychlost jeho vibrací. Objekt pak bude umístěn na novém místě. 
Nebude muset „přejíždět“ žádný meziprostor – jednoduše vznikne na novém místě. Změna 
frekvence se rovná změně místa. 
 
(15) Takový výrok jako „Jsem tady“ znamená jednoduše, že jsem „naladěn“ na předměty, zvuky a 
barvy svého okolí. Pokud by se tato vnímavost změnila tak, že jsem se „vyladil“, prostředí by 
zmizelo, ale bylo by nahrazeno jiným, pokud mě změna nezničí. Jednalo by se o časoprostorovou 
operaci a změnu místa bez tranzitu Vesmírem. 
 
(16) Současná nedůvěra v koncept druhého je neopodstatněná a musí být přenechána fyzikům, 
kteří se nezdají být dostatečně obeznámeni s literaturou svého vlastního předmětu. 
 
(17) Až dosud (srpen 1955) celá masa materiálu o aeroformech, s některými předběžnými 
výjimkami, nepřinesla celkovou interpretaci, která by byla současně srozumitelnou vědou a 
zdravou metafyzikou. Přesto námi uváděná a zde shrnutá interpretace neustále získává půdu pod 
nohama a její promyšlené uvažování prokazujeme její vlastní zásluhou. Bude rozšířena a v 
detailech pozměněna, ale v zásadě je správná. 
 

----- 
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ÚRYVKY Z DOPISU 
 

ROLF TELANO Meade Laynové 
 
 
  . . . "Pokud jde o záležitosti nadcházejících událostí, pravděpodobně neexistuje důvod, proč by 
pokročilá skupina, jako je BSRA, nemohla znát pravdu. Ve skutečnosti by mohlo být užitečné, 
kdyby ano, protože by je to vedlo k nezbytným mentálním přípravám." 
 
Nejprve bych rád objasnil, že moji lidé nejsou „bohové“ ani žádný jiný druh nadpřirozených bytostí. 
Žijí na vyšší vibrační rovině. V materiálních i mentálních vědách značně pokročili nad obyvatele 
této planety. Mají velmi dlouhou životnost ve srovnání s pozemšťany, a tak mají čas získat značné 
množství znalostí v jedné „inkarnaci“. Rád si myslím, že v průměru vystoupili v morálce, etice a 
duchovním rozvoji poněkud výše než pozemšťané. To však neplatí vždy na individuálním základě, 
protože někteří z nich jsou zlí. Stručně řečeno, jejich mentální procesy a emocionální reakce jsou 
zcela „lidské“, a proto podléhají všem lidským chybám. 
 
Za druhé, zříkají se jakékoli schopnosti skutečně předpovídat události v obvyklém a mystickém 
smyslu toho slova. Co dělají, je vzít co nejvíce faktů, kolik mohou získat, analyzovat je ve světle 
historie a zkušeností a promítnout je dopředu, aby objevili nejpravděpodobnější sled událostí. 
Nejenže sami mají velmi skvělé mentální schopnosti, ale mohou se také naladit na Kosmickou 
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mysl kvůli informacím, pokud si to přejí. Pravděpodobnost jejich analýzy je tedy obvykle velmi 
vysoká. Může existovat jen jedna šance z milionu, že věci nebudou tak, jak se říká, ale stále ta 
šance existuje, a proto je to stále jen nejpravděpodobnější předpověď, a ne pravdivé proroctví. 
 
S ohledem na tato omezení mohu předat předpověď, že velmi brzy pravděpodobně dojde k 
nějaké velké katastrofě. Nemohou říci, jak brzy a jak přesně. Obojí závisí na několika 
proměnných. Bude to však relativně brzy a poměrně těžké na životech a majetku. Z velké 
části se bude skládat z řady „přírodních pohrom“ – zemětřesení, záplav atd. Budou však 
„způsobené člověkem“ v základním smyslu. To znamená, že jak atomové experimenty, tak 
určité mentální postoje národů způsobují éterické stresy, které budou mít tento výsledek. 
Variabilní faktory se skládají z toho, co vlády a národy udělají v budoucnu. POKUD by 
přestali uvolňovat atomovou energii a POKUD by masy lidí napravily vzorec svého myšlení, 
pak by se tyto události zpozdily a zmírnily by. V současnosti neexistuje žádný důkaz, že by 
se jedna z těchto věcí stala. 
 
Důvodem, proč tyto skutečnosti neodhalit široké veřejnosti, je to, že z praktického hlediska 
nemohou udělat nic, aby se [81] vyhnuli konečnému výsledku. Zjevně jsou odsouzeni k záhubě, 
ale bylo by kruté jim to říct. Jen velmi málo lidí by věřilo v jakoukoli událost, ale ti, kteří by věřili, by 
od té doby denně umírali. Pokud jim bude dovoleno zůstat v nevědomosti o svém osudu, budou se 
věnovat svým obvyklým a obyčejným zaměstnáním a jejich odchod bude relativně krátký a s 
minimálním množstvím hrůzy. Na druhou stranu spolupracovníci Asociace B.S.R. si více 
uvědomují, že akt přechodu z této roviny není sám o sobě tragický ani důležitý. Důvody a okolnosti 
mohou být důležité, ale ne čin jako takový. 
 
Dokonce i pro Asociaci B.S.R. by mohlo být dobré, aby si pevněji upevnili ve svých myslích, že 
život je pokračující věc. Nelze ji zničit, pouze přeměnit na jinou úroveň. Člověk tak skutečně 
neztratí svůj „život“. Pouze ztrácí své hmotné tělo, a to je relativně nedůležitá a pomíjivá věc. Co 
se s ním stane, je důležité jen za pár výjimečných okolností. Co se stane se skutečnou osobou, 
která v tuto chvíli obývá toto tělo, je velmi důležité. Často jsou chvíle, kdy je lepší ztratit smrtelné 
tělo, pokud by skutečné nesmrtelné nitro bylo degradováno okolnostmi jeho udržení. 
 
V dobách velkého stresu, které se zdají být před námi, se často stane, že člověk musí ztratit svůj 
„život“, aby svůj život získal. 
 
23. ledna 1956                                                                                             Bratrsky --- R. T. * 
 
* RT je profesí inženýr a má bydliště ve státě Ohio. 
 
Výše uvedené bylo vydáno jako osobní bulletin č. 6, pro BSR Associates, únor 1956. 
 

----- 
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IDEÁLNÍ HLEDISKA POHLEDU 
 
 
(Jedním z nejhlubších a nejskvělejších filozofů moderní doby byl George Berkeley, biskup z 
Cloyne, 1685-1753. Mezi jeho metafyzikou a školou orientální filozofie ‚všeho vědomí‘ je mnoho 
společného. Následující výklad je vybrán z Weber; Hist. Philos., 393 a násl.) 
 
Stejně jako barva, vůně a chuť existují pouze pro toho, kdo je vnímá, tak extenze, forma a 
pohyb existují pouze v mysli, která je vnímá. Odstraňte vnímající subjekt a seberete 
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rozumný svět. Existence spočívá ve vnímání nebo bytí. To, co není vnímáno a nevnímá se, 
neexistuje. Předměty neexistují kromě subjektů, které je vnímají. . . . Mezi věcmi a našimi 
představami o nich není žádný skutečný rozdíl. Slovo rozumná věc a myšlenka jsou 
synonyma. 
 
Pokud mysl vnímá ideje (věci), vytváří věci. Myšlenky jsou věci samy o sobě. Ale protože 
všechny předměty nejsou závislé na něčí vůli, aby byly vnímány, musí existovat nějaká jiná 
vůle, která je vytváří (Bůh). Zákony přírody jsou stanovená pravidla, podle kterých v nás 
Velká mysl produkuje ideje (předměty) smyslu. 
 
Neexistuje žádný materiální substrát „hmoty“, který by podporoval různé kvality, které nám naše 
smysly hlásí, ale existuje mnoho myslí a to, co nevnímá jedna mysl, může být udržováno v 
existenci jinými myslemi nebo Velkou myslí. 
 
Lidé předpokládají objektivní a nezávislou existenci hmoty, protože cítí, že nejsou autory svých 
vlastních pocitů, a proto odkazují svůj původ na hmotu místo na tvořivou Mysl, protože běh přírody 
se zdá být pravidelný, ale výskyt v této rozporuplné představě je často ruší „zázrak“. 
 
"To je podle mého názoru" (říká Weber) "jediná metafyzika, která může být úspěšně postavena 
proti materialismu, překonává dualismus látek a uspokojuje filozofický požadavek jednoty." 
 
Řídící Natalli se ptá: Jak vypadá místnost, když ji nikdo nevidí ?  Odpověděl ve skutečnosti: 
Opakem existence je latence. Nevnímaný objekt přetrvává jako energetická forma nebo jako 
potenciál v moři kosmického bytí. Pokud někdo vstoupí do místnosti a „vidí“ její předměty, jeho 
mysl je vyvolává podle přírodních zákonů svého působení. Věc sama o sobě neexistuje, pokud 
slova neznamenají energii, která udržuje a vyvolává formy. Pouze mysl existuje a čas, prostor a 
příčinná souvislost nemohou existovat odděleně od mysli. 
 
Je to kvůli těmto faktům, že kdykoli se věda odváží prohlásit o „konečné podstatě“ čehokoli, 
beznadějně se zaplete do metafyziky. Oddělení těchto dvou je dichotomií, umělým a dočasným 
zařízením ve snaze myslet na nesrozumitelný svět. 

ml 
 

----- 
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CO MYSLÍTE – PROSTOR ? 
 
 
Nic není teď tak zoufale potřeba, než trocha pozornosti elementární sémantice – jednoduše 
definici slov. Prozkoumejme velmi povrchně význam jediného termínu – PROSTOR – i s rizikem, 
že bude smrtelně nudný.     nas-sen.cz 
 
PROSTOR ve filozofii Aristotela znamená „nádoba všech předmětů“. Když žádné předměty, žádný 
kontejner. V Prázdnotě bez objektů by Prostor nemohl existovat. V prázdnotě s pouze jedním 
objektem – řekněme jediným bodem, by pozice neexistovala. 
 
V kantovské metafyzice je prostor, stejně jako čas a příčinná souvislost, formou činnosti mysli 
nebo vědomí. Naše mysl je tak stvořená, že si dnešní svět uvědomujeme pouze tak, jak existuje v 
prostoru a čase. 
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V moderní matematice je prostor název pro určité abstraktní skupiny nebo množiny. Není to 
objektivní entita. Je to koncept a jako takový je spojen s další myšlenkou, myšlenkou času. 
Všechny objekty existují ve třech dimenzích a také v čase. To nám dává 4-rozměrný Vesmír 
nazývaný vševesmír. Minkowski tuto myšlenku otevřel a Einstein začlenil jak speciální, tak 
obecnou teorii relativity. 
 
Tento koncept časoprostoru je založen na myšlence geometrických bodů. Geometrický bod má 
pouze polohu, nemá trvání. Pokud je zadána doba trvání, vytvoří geometrickou čáru. Časoprostor 
je termín pro obecnou strukturu světových událostí a objektů -- pro "4-D" události. Omnivesmír se 
nemůže pohybovat ani měnit, ale můžeme uvažovat o změně a pohybu, pokud jsou prostor a čas 
posuzovány odděleně. Žádné absolutní oddělení není možné, ale v souřadnicovém systému o 
nich můžeme takto uvažovat. 
 
Nic není teď tak zoufale potřeba, než trocha pozornosti elementární sémantice – jednoduše 
definici slov. Prozkoumejme velmi povrchně význam jediného termínu – PROSTOR – i s rizikem, 
že bude smrtelně nudný. 
 
PROSTOR ve filozofii Aristotela znamená „nádoba všech předmětů“. Když žádné předměty, 
žádný kontejner. V Prázdnotě bez objektů by Prostor nemohl existovat. V prázdnotě s pouze 
jedním objektem – řekněme jediným bodem, by pozice neexistovala. 
 
V kantovské metafyzice je prostor, stejně jako čas a příčinná souvislost, formou činnosti mysli 
nebo vědomí. Naše mysl je tak stvořená, že si dnešní svět uvědomujeme pouze tak, jak existuje v 
prostoru a čase. 
 
V moderní matematice je prostor název pro určité abstraktní skupiny nebo množiny. Není to 
objektivní entita. Je to koncept a jako takový je spojen s další myšlenkou, myšlenkou času. 
Všechny objekty existují ve třech dimenzích a také v čase. To nám dává 4-rozměrný Vesmír 
nazývaný vševesmír. Minkowski tuto myšlenku otevřel a Einstein začlenil jak speciální, tak 
obecnou teorii relativity. 
 
Tento koncept časoprostoru je založen na myšlence geometrických bodů. Geometrický bod má 
pouze polohu, nemá trvání. Pokud je zadána doba trvání, vytvoří geometrickou čáru. Časoprostor 
je termín pro obecnou strukturu světových událostí a objektů -- pro "4-D" události. Omnivesmír se 
nemůže pohybovat ani měnit, ale můžeme uvažovat o změně a pohybu, pokud jsou prostor a čas 
posuzovány odděleně. Žádné absolutní oddělení není možné, ale v souřadnicovém systému o 
nich můžeme takto uvažovat. 
 
Časoprostor je vnímán poněkud odlišně mysliteli jako S. Alexander a C. L. Morgan pod konceptem 
Emergentní evoluce. Podle toho je časoprostor univerzální matricí hmoty, života, mysli a 
dokonce i Božstva. "Bůh" je Emergence. 
 
Na poněkud mystické úrovni je prostor někdy popisován jako „ta forma reality, která není 
vnímána našimi smysly“. Matematici se bez Vesmíru neobejdou – ani s ním. Přiřazují mu symboly 
a vlastnosti, ale nemohou s ním zacházet jako s existencí, ani rozpoznat, že se rovná éteru. Výraz 
„prázdný prostor“ je nesmyslný – stejně jako tvrzení, že éter „vyplňuje prostor“. Russellova definice 
elektronu jako „vlny pravděpodobnosti, ve které není co zamávat“ ukazuje metafyzickou chudobu 
takového myšlení – jakkoli jinak mohou být jeho úspěchy skvělé. Zdá se jisté, že éter bude opět 
přijat jako základní vesmírná entita. To, zda je éter (nebo prostor, nebo éter-prostor) hmotný či 
nikoli, závisí na vaší definici hmoty. Vždy se ptejte na definice. Vždy se ujistěte, že jednu máte, 
pokud budete požádáni. 
 

----- 
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FILOZOFIE KOMUNIKÁTORŮ 
 

(Médium Mark Probert) 
 
(Filozofické komentáře komunikátorů v Mark Probert Seances jsou široce roztroušeny na několika 
stovkách stránek memorand a zpráv a my zde nemůžeme prezentovat různé položené otázky 
nebo doslovné odpovědi. Zájem o tento materiál však ospravedlňuje jednu nebo dvě stránky Clips 
& Quotes v tomto vydání, s krátkými pokračujícími sekcemi v několika příštích vydáních. Témata, 
která mají být pokryta, najdete v poznámce na konci tohoto článku.) 
 
Kontinuum: 
 
Otázka: Existuje v přírodě něco jako kontinuum – jakékoli, které je homogenní, není částicové 
nebo odpovídá staršímu z éteru ? 
 
Odpověď: Toto není otázka ano-ne; má to, čemu logici říkají vyloučený střed. Záleží na tom, co 
pod věcí myslíte. Neexistuje žádná homogenní látka nebo látka, ale existují různé étery různého 
stupně jemnosti a různé frekvence. 
 
Pamatujte, že ÉTER je termín pro existenci ve Vesmíru. Nyní PROSTOR jako projektovaná 
idea, jako něco, co si představujeme, že existuje samo o sobě, nemůže být kontinuem, 
protože mysl nemůže vytvořit takový koncept, aniž by upadla do rozporu. Ale VĚDOMÍ, 
které vytváří ideu prostoru, je samo o sobě jakýmsi kontinuem, protože žije ve věčném 
NYNÍ a věčném ZDE. Vše, co existuje v čase a prostoru, musí být diskrétní, složené z částí, 
jako jsou atomy hmoty a okamžiky času a body prostoru. Ale vědomí neexistuje v prostoru 
a čase. 
 
Prostor a čas jsou „ve“ vědomí, nebo jsou způsoby jeho fungování. To, co máme a jsme, je 
vědomí v nadčasové současnosti, abych tak řekl. Myslím tím, že vědomí je nadčasová aktivita 
nebo „čistá“ aktivita. V tomto mluvím o oddělených individuálních myslích nebo osobách nebo 
jednotlivcích. Všechny jevy smyslového světa můžeme vysledovat až k fungování jednotlivých 
myslí. Vše, co víte o předmětu, všechny jeho kvality, se redukuje na stavy nebo činnost vědomí 
nebo uvědomění. Ale také si uvědomujeme, že existuje množné množství myslí. "A" si je vědom, 
že "B" existuje; a "B" si je vědom "A" a tak dále. "A" vytváří svůj vlastní časoprostorový svět a "B" 
vytváří svůj. Také tyto dva oddělené světy vytvořené myslí mají mnoho společného, v podobě 
toho, čemu říkáte „stejné“ zážitky ve „stejném“ čase, velmi často. Tato poslední skutečnost 
obvykle vede filozofa k postulování něčeho navíc k individuálním myslím. Postulát je nezbytným 
předpokladem. 
 

- 85 - 
 
Nemůže myslet na Vesmír bez tohoto postulátu (a možná ani s ním). Pokud se snažíte myslet na 
Absolutno nebo Boha jako na první příčinu, uvažujete v pojmech času a příčiny, a to jsou funkce 
nebo formy vaší vlastní mysli. A „první příčina“ je něco, co samo o sobě žádnou příčinu nemá, a to 
ničí celý princip příčinnosti nebo uvažování, podle kterého pracujete. Důvod vždy spáchá 
sebevraždu, když hledá první vysvětlení nebo první příčinu – a přesto se bez ní neobejde. Jediný 
důvod, který skutečně může udělat, je působit na poli projevu a nepotvrdit ani popírat Absolutno... 
Samozřejmě, když mluvíte o emocích a instinktu a náboženské víře, jste v jiném poli diskurzu. 
 
Vraťme se zpět k podobě vaší první otázky, pamatujte, že svět vašich fyzických smyslů, jevů, 
smyslových dojmů je svět, který je promítán vašimi individuálními myslemi nebo možná skrze ně. 
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Vaše mysl je tak vytvořena, že vnější svět, jak ho nazýváte, je podřízen času, prostoru a příčinám. 
A tak i hmota a energie musí být diskrétní nebo částicové. A mysl v sobě nalézá zákony, které se 
vyskytují v tomto světě vytvořeném myslí. Je to mysl, která objevuje sama sebe. To je věda. 
Příroda je vždy Příroda-jak-známo-vědomí. Není na co jiného apelovat. Nemůžete říci vůbec nic o 
přírodě samotné, ale pouze o přírodě, jak ji vnímáte vy. Intuice a instinkt vám dají určité 
zkušenosti, ale teď mluvíme o rozumu a logice a světě smyslového vnímání.     jak-prezit.cz 
 
Věc sama o sobě (Bing-an-Sich): 
 
Otázka, zda věc sama o sobě existuje, je jako otázka po kontinuu. Není to otázka ano-nebo-ne 
tak, jak je. 
 
Vaše mysl je centralizovaná nebo soustředěná činnost. Tvoří představy a obrazy – řekněme obraz 
krychle. Tato energie nebo síla, která má tvar krychle, by se mohla nazývat krychle sama o sobě. 
Nemusíte říkat, že kostku tvoří vaše vlastní mysl; ale vesmírná energie neboli život funguje skrze 
vaše centrum a vytváří ho. Samozřejmě, že je hloupé mluvit, jako by existovala nějaká „hmotná 
látka“ umístěná „tam venku“ do prostoru, aby se vytvořila krychle. To není filozofie, ale jen 
dětinskost. Věci a tvar a vzdálenost a forma jsou věci vytvořené myslí - jako čas a prostor a 
příčinné souvislosti. Kostka sama o sobě je tvůrčí silou, která vytváří krychlovou formu, a tato síla 
je mentálního řádu. V poslední analýze je veškerá energie stejného typu. 
 

*** *** *** 
 
Mezi další témata projednávaná Řídícími patří ZMĚNA -- PODVĚDOMÍ -- ODPOVĚDNOST -- 
VYSOKÉ JÁ -- MEDITACE A STRACH; a některé z nich budou shrnuty v CQC-E-5. Jeho 
zveřejnění zde je poněkud experimentální a rádi bychom slyšeli názory našich čtenářů. 
 

ml 
 

(ze CQC E-4, 15. srpna 1955) 
 

--- 
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NEGATIVNÍ PROTON 
 

od C. F. Kraffta. 
 
Tato nedávno objevená subatomární částice má přibližně stejnou hmotnost jako proton, ale místo 
kladného náboje nese záporný elektrický náboj a je asi dvakrát větší než proton. Podle 
převládajících doktrín teoretické fyziky s takovou částicí nelze počítat. Pokud je jeho velikost 
určena jeho hmotností, jak se zdá, myslí si většina fyziků, pak by měl mít přibližně stejnou velikost 
jako proton a ne jeho dvojnásobnou velikost. Na druhou stranu, pokud by se jednalo o složenou 
strukturu tvořenou jedním protonem a dvěma elektrony, pak by její velikost byla více než 
trojnásobkem velikosti protonu. Nemůže to být ani kombinace neutronu a elektronu, protože 
neutrony nemají žádnou afinitu k elektronům. 
 
Na straně 36 mé knihy Éter a jeho víření - The Ether and its Vortices, vydané dlouho předtím, 
než byl negatron experimentálně objeven, jsem ukázal dva z těchto negatronů jako součásti atomu 
uhlíku; a bude pozorováno, že můj negatron má velikost jen asi dvakrát větší než proton. Fyzikální 
profese nepochybně nakonec najde nějaké „vysvětlení“ pro negatrona, ale úspěšná předpověď 
neočekávané skutečnosti je přesvědčivější než jakékoli množství moudrosti po této skutečnosti. 
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- konec - 

 
Výše uvedené memorandum fyzika C. F. Kraffta nepřímo podporuje teorii éterového víru, kterou 
vyvinul v jeho brožuře Éter a jeho víření - The Ether and its Vortices (66 str.) a mělo by být 
velmi zajímavé nejen pro mnoho spolupracovníků BSR, ale pro celou fyzikální profesi. Brožuru lze 
získat ve většině univerzitních a veřejných knihoven nebo na vyžádání od autora za nominální 
cenu 1,00 USD. Adresa C.F. Krafft, Route 2, Box 687, Annandale, Virginia. 
 

ml 
 

(Přetištěno z C.Q.C. - F 3, 15. března 1956) 
 

----- 
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MEMO OD NATALLI: 
 
VESMÍRNÁ PLAVIDLA nepoběží na magnetický pohon mimo ionosféru. Ionosféra by zničila 
jakoukoli magnetickou jímku mezi plavidlem a Zemí. Za tímto limitem fungují na solární energii. 
 
Mimo ionosféru neexistuje téměř žádný vliv zemského magnetického pole. Magnetické pole se 
bude měnit podle hustoty nejbližšího tělesa. Plavidlo bude téměř zcela závislé na Sluneční energii. 
Barvy zaznamenané u těchto plavidel nejsou způsobeny změnami teploty, ale elektronickými 
změnami.     co-jist.cz 
 
Žádný pozemský kov by nevydržel takové tepelné změny, aniž by se stal velmi křehkým. Je to hra 
elektronů produkovaných slunečním zářením na těle plavidla a vytváří podmínky podobné těm, 
které způsobují polární záři. 
 

-- Diktováno řídící Natalli, 3. listopadu 1954 
 

----- 
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(4) 
 

TÝKÁ SE MÉDIA MARKA PROBERTA 
 
 
Mark Probert se narodil v Bayonne, New Jersey, v roce 1907 a navštěvoval tamní gymnázium 
přes šestou třídu. Dva roky odjel na moře v obchodním námořnictvu a poté se dostal do Kalifornie, 
kde byl nějakou dobu tanečníkem a bavičem a zastával různé ‚zvláštní práce‘. Vypěstoval si talent 
pro portrétní malbu (bez jakýchkoliv pokynů) a stále tomu dává přednost před jakýmkoli jiným 
povoláním. V jeho rodině byl dotek psychismu a on sám prožil mnoho zvláštních zážitků, když byl 
ještě chlapec. 
 
Systematičtější rozvoj jeho medialismu začal, když se v jeho domě v San Diegu konala řada 
sezení. Nejprve se vyznačovali pozoruhodnou xenoglosou neboli „darem jazyků“ a několik týdnů 
bylo obtížné získat jakoukoli komunikaci v angličtině. Brzy se však ujala první ze současných 
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kontrol a došlo k trvalému zlepšování vnímavosti – a fyzického zdraví – média. Kvalita obdržených 
„zpráv“ byla jednotně vysoká – týkala se z větší části otázek z oblasti vědy, filozofie, metafyziky a 
obecně kulturních předmětů. Není zapojen žádný religionistický nebo kultistický přístup, ani to 
kontroly nedovolí. 
 
Všechna setkání se konají za plného světla a nedochází k žádným „fyzickým jevům“. Mark prostě 
„jde spát“ a různé řídící prvky přes něj mluví. Jsou to plně integrované osobnosti, vysoce 
informované a dychtivé sloužit svým přátelům na této straně všemi možnými způsoby. 
Komunikace jsou nyní v západních státech široce známé a tisíce stran zpráv a jejich přepisů byly 
zpřístupněny ve zpodobnělé formě. Ředitel a členové Borderland Sciences na tom všem 
spolupracovali, pokud to jejich omezené zdroje dovolovaly. Považujeme Marka Proberta za jedno 
z nejpozoruhodnějších médií hlubokého transu, která v současnosti žije, a tyto znalosti nejvyšší 
důležitosti se staly dostupnými díky jeho schopnostem. 
 

M. L. 
 

----- 
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(5) 
 

GRAF ÉTERICKÝCH ZÓN TERRY 
 
 

- Jak bylo předáno Dr. Geraldu Lightovi - 
 
E: Planetární Logos - nediferencované. 
D: Univerzální mysl. 
 
Velké hlubiny neboli mořské příkopy (5 až 6 mil). "F" jsou také vrcholy hor Etheria -- Éterický 
proniká do "E", ale pro praktické účely může být považován za končící na "F". 
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Obrázek – Schéma 
 
A,B,C,D,E jsou tradiční divize „Vnitřních rovin“. Zubaté čáry jsou hory naší zeměkoule, stoupající 
do éterického a klesající do A, B a C. Rozměry éterických kruhů by měly být mnohem větší. 
 
Největší výšky éterických hor jsou nejhlubšími částmi našich moří. 
 
Tuto tabulku, v podrobnější a přesnější podobě, poskytli G. L. éteričtí průvodci a instruktoři. 
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Tyto webové stránky jsou Českým národním kulturním dědictvím světu a jsou archivovány ve 
Webarchivu Národní knihovny České republiky v Praze: 
 
This website is the Czech National Cultural Heritage of the World and is archived in the Web 
Library of the National Library of the Czech Republic in Prague: 
 
www.webarchiv.cz/cs/o-webarchivu  
 
www.nkp.cz  
 
 
 



www.jak-prezit.cz                                              67                                           www.ako-prezit.eu 

 
 



www.jak-prezit.cz                                              68                                           www.ako-prezit.eu 

 
 



www.jak-prezit.cz                                              69                                           www.ako-prezit.eu 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



www.jak-prezit.cz                                              70                                           www.ako-prezit.eu 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



www.jak-prezit.cz                                              71                                           www.ako-prezit.eu 

 



www.jak-prezit.cz                                              72                                           www.ako-prezit.eu 

 

 
 
 
Pozvánka na Facebook – názvy stránek dle webů od  Ivo A. Bendy: 
 
Tisíce nových obrázků na FB z roku 2016, doplněny na  www.heavenly-angels.org  1.2017 . 
 
andele-nebe.cz 
heavenly-angels.org  – EN – prioritně doplňováno – jak Facebook, tak webové stránky ! 
himmels-engel.de 
.. 
co-jist.cz 
.. 



www.jak-prezit.cz                                              73                                           www.ako-prezit.eu 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



www.jak-prezit.cz                                              74                                           www.ako-prezit.eu 

www.heavenly-angels.org – Advertising means – 5) Small (business card-sized) 
pictures for spreading to mailboxes etc – Pic. 2901 – 20 languages 
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